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ROMÂNIA 

JUDEŢUL VASLUI 

      CONSILIUL LOCAL AL MUNICIPIULUI HUŞI 

       735100 – Huşi, Judeţul Vaslui, str. 1 Decembrie, nr. 9 

      tel. 0235 - 480009 / fax  0235 - 480126 

     web : www.primariahusi.ro 

e-mail : primar@primariahusi.ro  

  
 

PROCES VERBAL 
          Încheiat astăzi   25 ianuarie 2024    în cadrul  ședinței  ordinare   a Consiliului Local 

al municipiului Huşi , convocată conform Dispoziţiei primarului  municipiului Huşi nr.34 

din 19.01.2024  

 

          Conform Dispoziţiei primarului municipiului Huşi nr.34 din 19.01.2024  a fost convocat  în  

ședință ordinară  Consiliul  Local al municipiului Huşi pentru data de  25 ianuarie 2024 , ora  

15,00. 

          La şedinţa participă: ing.Ciupilan Ioan – primarul municipiului Husi, jr.Monica Dumitrașcu 

– secretar general al municipiului Huși. 

          Ca invitaţi la şedinţa participă: d-nul. ing.Ailenei Marius – arhitect sef, ing. Dumăscu 

Emanoel - șef Serviciu Tehnic, d-na Filote Irina – sef Serviciu Administratie Publica Locala, d-na 

ec. Safta Trofin – director executiv  Directia Economica, d-na ec.Sirghe Aurora – sef Serviciu  

Managementul Proiectelor Europene, d-na Blănariu Carmen si d-na Bahnariu Liliana – 

Comp.Resurse Umane, ing.Mircea Claudiu, ing.Popa Neculai – administrator SC Ecosalubrizare 

Prest SRL Husi, ing.Rotaru Teodor – administrator SC Parcuri Verzi&Urban Trans SRL Husi, 

dr.Popa Bogdan Vasile – manager Spitalul Municipal ”Dimitrie Castroian” Husi, d-l Sergiu 

Boeru – consilier personal al primarului municipiului Husi. 

          La ședință CL  Husi din data de  25 ianuarie 2024   au participat  reprez. presa locală.  

          Publicitatea şedinţei a fost asigurată prin afişare pe  site-ul instituţiei, în data de  

19.01.2024  a Dispozitiei nr.34 din 19.01.2024. 

          Secretarul general al municipiului Husi , jr.Monica Dumitrascu face prezența  constatând 

că din totalul de 18 consilieri in functie,  sunt prezenţi la şedinţa un număr de 17 consilieri locali, 

din care: 17 consilieri  locali sunt prezenti fizic in sala de sedinta.  Mentionez ca 1(unu)consilier  

local, d-na  Rotariu Nicoleta*(absent) urmeaza sa se conecteze la platforma  online de 

videoconferinta. 

 

           Preşedinte de şedinţa pentru o perioada de 3 luni de zile ( luna noiembrie 2023 , luna 

decembrie  2023 , luna ianuarie 2024 ) a fost ales  domnul consilier local Popa Cristinel. 

 

           Secretarul general al municipiului Husi , jr.Monica Dumitrascu: Se constată că şedinţa este 

legal constituită.Pentru inceput  supun aprobarii : 

1. Procesul-verbal  încheiat  în cadrul  şedinţei extraordinare a Consiliului Local al 

municipiului Huși din  data de   19 decembrie 2023. 

           Secretarul general al municipiului Husi , jr.Monica Dumitrascu întreabă dacă sunt 

modificări sau completări de adus în conţinutul  procesului  verbal  încheiat în cadrul ședinței 

extraordinare a Consiliului Local al municipiului Huși din  19 decembrie  2023? Nefiind nici un 

fel de obiectiuni sau completari,  supune  la vot continutul procesului  verbal încheiat  în cadrul  

ședinței  ordinare  a Consiliului Local al municipiului Huși  din 19 decembrie 2023.Cine este 

pentru), împotrivă),  abținere) ? Votul exprimat prin “ridicarea mainii”.  

 

___________________ 

*d-na consilier Rotariu Nicoleta – vezi pag.nr.2.din pv.sed.CL din 25.01.2024 

http://www.primariahusi.ro/
mailto:primar@primariahusi.ro
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          Rezultatul votului exprimat „prin ridicarea mâinii” este urmatorul :  
Nr.  

crt. 

Numele şi prenumele  

consilierului local 
PENTRU) ÎMPOTRIVĂ ) ABȚINERE) 

1.  Aghiorghiesei Costel  X - - 

2.  Blănariu Victor  X - - 

3.  Bobârnat Radu X - - 

4.  Ciupilan Valeriu Ioan  X - - 

5.  Cocuz Adrian X  - - 

6.  Corjinschi Ioan Alexandru X - - 

7.  Focia Alexandru X - - 

8.  Mardari Gianina X - - 

9.  Matei Ionel  X - - 

10.  Matei Gabriela X  - - 

11.  Nacu Mihaela X - - 

12.  Patrașcu Luiza X - - 

13.  Popa Cătălina Eugenia X - - 

14.  Popa Cristinel X - - 

15.  
Romila Claudiu  

X 
- - 

16.  Rotariu Nicoleta 

Absent 

Nu se afla conectata la platforma  online de 

videoconferinta 

17.  Toma Cătălina Tania X - - 

18.  Țocu Cătălin  X - - 

         Secretarul general al municipiului Husi , jr.Monica Dumitrascu: Procesul  

verbal încheiat în cadrul ședinței  extraordinare a Consiliului Local al 

municipiului Huși din  19 decembrie  2023  a fost adoptat  cu  17  voturi 

pentru). 
 

             *Doamna consilier Rotariu Nicoleta s-a conectat la platforma  online de 

videoconferinta. Sunt prezenti la sedinta un numar de 18 consilieri. 

 

2. Procesul-verbal  încheiat  în cadrul  şedinţei ordinare a Consiliului Local al 

municipiului Huși din  data de  21 decembrie  2023. 

             Secretarul general al municipiului Husi , jr.Monica Dumitrascu întreabă dacă sunt 

modificări sau completări de adus în conţinutul  procesului  verbal  încheiat în cadrul ședinței 

ordinare  a Consiliului Local al municipiului Huși din  21 decembrie  2023 ? Nefiind nici un fel 

de obiectiuni sau completari,  supune  la vot continutul procesului  verbal încheiat  în cadrul  

ședinței ordinare a Consiliului Local al municipiului Huși  din  21 decembrie  2023.Cine este 

pentru), împotrivă),  abținere) ? Votul exprimat prin “ridicarea mainii”.   

           Rezultatul votului exprimat „prin ridicarea mâinii” este urmatorul :  
Nr.  

crt. 

Numele şi prenumele  

consilierului local 
PENTRU) ÎMPOTRIVĂ ) ABȚINERE) 

1.  Aghiorghiesei Costel  X - - 

2.  Blănariu Victor  X - - 
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3.  Bobârnat Radu X - - 

4.  Ciupilan Valeriu Ioan  X - - 

5.  Cocuz Adrian X  - - 

6.  Corjinschi Ioan Alexandru X - - 

7.  Focia Alexandru X - - 

8.  Mardari Gianina X - - 

9.  Matei Ionel  X - - 

10.  Matei Gabriela X  - - 

11.  Nacu Mihaela X - - 

12.  Patrașcu Luiza X - - 

13.  Popa Cătălina Eugenia X - - 

14.  Popa Cristinel X - - 

15.  
Romila Claudiu  

X 
- - 

16.  Rotariu Nicoleta 

X 
foloseste 

platforma  

online de 

videoconferinta 

- - 

17.  Toma Cătălina Tania X - - 

18.  Țocu Cătălin  X - - 

           Secretarul general al municipiului Husi , jr.Monica Dumitrascu: Procesul  

verbal  încheiat în cadrul  ședinței  ordinare a Consiliului Local al 

municipiului Huși din   21 decembrie   2023  a fost adoptat  cu  18 voturi 

pentru). 
 

         Preşedintele de şedinţă, domnul consilier Popa Cristinel : Ordinea de zi care v-a fost 

comunicata  conform Dispozitiei de convocare. De asemenea exista propuse suplimentar un 

numar de  10(zece)  proiecte de hotarare si anume: 

           I.Proiect de hotarare nr.31 din 23.01.2024 (inscris suplimentar pe ordinea de zi) 

privind stabilirea numărului de veterani şi văduve de război, persoane cu handicap si 

asistenţi personali ai acestora, persoane persecutate politic si urmasii lor, care au dreptul de 

a călători gratuit pe mijloacele de transport în comun, pe raza municipiului Huşi- inițiator 

primarul municipiului Huși. 

 

           II.Proiect de hotarare nr.32 din 23.01.2024 (inscris suplimentar pe ordinea de zi) 

privind aprobarea   bugetului de venituri si cheltuieli  si a anexelor de fundamentare a 

acestuia a  SC " Parcuri Verzi  & Urban Trans " SRL  pentru anul 2024- inițiator primarul 

municipiului Huși. 

 

           III. Proiect de hotarare  nr. 33 din 23.01.2024(inscris suplimentar pe ordinea de zi)  

aprobarea, pentru anul 2024 a numarului de asistenti personali ai persoanelor cu handicap 

grav, incadrati cu contract individual de munca pe raza municipiului Husi, conform 

Hotararii Guvernului nr.427/2001- inițiator primarul municipiului Huși. 
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            IV.Proiect de hotarare  nr. 34 din 23.01.2024(inscris suplimentar pe ordinea de zi)  privind 

stabilirea salariilor de baza pentru functiile prevazute in Nomenclatorul si ierarhia functiilor din 

administratia locala pentru desfasurarea activitatilor specifice Clubului Sportiv Municipal 

Husana Husi- inițiator primarul municipiului Huși. 

 

            V.Proiect de hotarare  nr. 35 din 23.01.2024(inscris suplimentar pe ordinea de zi)  privind 

stabilirea salariilor de baza pentru functiile prevazute in Nomenclatorul si ierarhia functiilor din 

administratia locala pentru desfasurarea activitatilor specifice Directiei de Asistenta Sociala Husi- 

inițiator primarul municipiului Huși. 

           VI. Proiect de hotarare  nr. 36 din 23.01.2024(inscris suplimentar pe ordinea de zi)  privind 

stabilirea salariilor de baza pentru functiile prevazute in Nomenclatorul si ierarhia functiilor din 

administratia locala pentru desfasurarea activitatilor specifice Politiei Locale a municipiului Husi- 

inițiator primarul municipiului Huși. 

 

            VII.Proiect de hotarare  nr. 37 din 23.01.2024(inscris suplimentar pe ordinea de zi)  privind 

stabilirea salariilor de baza pentru functiile prevazute in Nomenclatorul si ierarhia functiilor din 

administratia locala pentru desfasurarea activitatilor specifice Primariei municipiului Husi si 

serviciile publice fara personalitate juridica, subordonate Consiliului Local al municipiului Husi- 

inițiator primarul municipiului Huși. 

 

            VIII.Proiect de hotarare  nr. 38 din 23.01.2024(inscris suplimentar pe ordinea de zi)  

privind aprobarea Proiectului tehnic al obiectivului de investitii realizat in proiectul 

“BiblioHub Vaslui”  și a indicatorilor tehnico-economici pentru realizarea obiectivului de 

investitii “BiblioHub Vaslui”, implementat la biblioteca Mihai Ralea municipiul 

Husi,Jud.Vaslui - inițiator primarul municipiului Huși. 

 

          IX.Proiect de hotarare nr.39 din 23.01.2024 (inscris suplimentar pe ordinea de zi) 

pentru aprobarea  bugetului  proiectului „BiblioHub Vaslui”accesat in cadrul 

PNRR,Componenta 7 Transformare digitala,Investitia I 17-Scheme de finantare pentru 

biblioteci pentru a deveni hub-uri de dezvoltare a competentelor digitale,in care Municipiul 

Husi are calitatea de partener 3 - inițiator primarul municipiului Huși. 

 

          X.Proiect de hotarare nr.40 din 23.01.2024 (inscris suplimentar pe ordinea de zi) 

privind emiterea unui aviz de principiu în vederea inchirierii prin licitatie publica a 

cinematografului “Dacia” din municipiul Husi- inițiator primarul municipiului Huși. 

 

          Preşedintele de şedinţă, domnul consilier Popa Cristinel : Supun la vot ordinea de zi 

completată cu  10(zece) proiecte de hotarare. Cine este  pentru),  împotrivă),  abținere) ?  Votul 

exprimat prin “ridicarea mainii”.   

           Rezultatul votului exprimat „prin ridicarea mâinii” este urmatorul :  
Nr.  

crt. 

Numele şi prenumele  

consilierului local 
PENTRU) ÎMPOTRIVĂ ) ABȚINERE) 

1.  Aghiorghiesei Costel  X - - 

2.  Blănariu Victor  X - - 

3.  Bobârnat Radu X - - 

4.  Ciupilan Valeriu Ioan  X - - 

5.  Cocuz Adrian X  - - 

6.  Corjinschi Ioan Alexandru X - - 

7.  Focia Alexandru X - - 
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8.  Mardari Gianina X - - 

9.  Matei Ionel  X - - 

10.  Matei Gabriela X  - - 

11.  Nacu Mihaela X - - 

12.  Patrașcu Luiza X - - 

13.  Popa Cătălina Eugenia X - - 

14.  Popa Cristinel X - - 

15.  
Romila Claudiu  

X 
- - 

16.  Rotariu Nicoleta 

X 
foloseste 

platforma  

online de 

videoconferinta 

- - 

17.  Toma Cătălina Tania X - - 

18.  Țocu Cătălin  X - - 

            Președintele de ședință , domnul consilier Popa Cristinel : Ordinea de zi  

completată cu un numar de  10(zece) proiecte de hotarare, a fost aprobată cu 

18 voturi  pentru). 
 

   Ordinea de zi are urmatorul continut :     
 

1. Adoptarea procesului-verbal al şedinţei extraordinare  a Consiliului Local al 

municipiului Huși din data de  19 decembrie 2023. 

 
2. Adoptarea procesului-verbal al şedinţei ordinare  a Consiliului Local al municipiului 

Huși din data de  21 decembrie 2023. 

 

3. Proiect de hotărâre nr.05 din 15.01.2024 privind reorganizarea unitatii de invatamant cu 

personalitate juridica Cresa municipiului Husi incepand cu  anul scolar 2024-2025, –

inițiator primarul municipiului Huși. 

 

4. Proiect de hotărâre nr.06 din 15.01.2024 privind organizarea retelei scolare a unitatilor de 

invatamant preuniversitar  din municipiul Husi pentru anul scolar 2024-2025,  inițiator 

primarul municipiului Huși. 

 

5. Proiect de hotărâre nr.27 din 19.01.2024 privind aprobarea tipului de suport alimentar 

acordat elevilor Scolii Gimnaziale “Anastasie Panu” Husi, atat pentru ciclul primar, cat si 

pentru ciclul gimnazial, in cadrul Programului national “Masa Sanatoasa”- inițiator primarul 

municipiului Huși. 

 

6. Proiect de hotărâre nr.11 din 16.01.2024 privind rectificarea Hotărârii Consiliului Local 

al municipiului Huși nr.517 din 21.12.2023 privind aprobarea cuantumului taxelor 

speciale ce se vor utiliza pe raza municipiului Huși, incepând cu data de 01.01.2024– 

inițiator primarul municipiului Huși. 

 

 

 



Page | 6  

 

7. Proiect de hotărâre nr.12 din 16.01.2024 privind aprobarea utilizarii excedentului 

bugetar in suma de  14.619,54 mii  lei inregistrat la 31.12.2023 , ca sursa de finantare  a 

cheltuielilor sectiunii de dezvoltare buget local 2024 - iniţiator primarul municipiului 

Huşi. 

 

8. Proiect de hotărâre nr.13 din 16.01.2024 privind aprobarea utilizarii excedentului 

bugetar in suma de 1.428,81 mii  lei rezultat din executia bugetelor  de venituri si 

cheltuieli ale activitatilor finantate integral  din venituri proprii la data de 31.12.2023 - 

iniţiator primarul municipiului Huşi. 

 

9. Proiect de hotărâre nr.14 din 16.01.2024 privind  aprobarea modificarii HCL 

nr.490/08.12.2023 - privind  aprobarea prelungirii duratei proiectului “Reabilitare 

dispensar Casa Ralea și înființarea unui Centru de recuperare medicală pentru adulți și 

copii” cod SMIS 142238,  finanțat în cadrul POR 2014-2020,  in scopul finalizarii 

acestuia din fonduri proprii pana cel tarziu la data de 31.12.2024- iniţiator primarul 

municipiului Huşi. 

 

10. Proiect de hotărâre nr.15 din 16.01.2024 pentru aprobarea modificarii HCL 

nr.491/08.12.2023 privind aprobarea prelungirii duratei proiectului ”Construirea unui 

teatru de vara in zona Recea”- SMIS 153167, finanțat în cadrul POR 2014-2020,in 

scopul finalizarii acestuia din fonduri proprii pana cel tarziu la data de 31.12.2024 - 

iniţiator primarul municipiului Huşi. 

 

11. Proiect de hotărâre nr.16 din 16.01.2024 pentru aprobarea modificarii HCL 

nr.492/08.12.2023 privind  aprobarea prelungirii duratei proiectului Construcția unui 

centru multi-funcțional în ZUM 3 – Dric” cod SMIS 138482,  finanțat în cadrul POR 

2014-2020,  în scopul finalizării acestuia din fonduri proprii până cel târziu la data de 

31.12.2024- iniţiator primarul municipiului Huşi. 

 

12. Proiect de hotărâre nr.17 din 16.01.2024 privind aprobarea modificarii HCL 

nr.489/08.12.2023 privind  aprobarea prelungirii duratei proiectului “Reabilitare Cladire 

Baia Populara si infiintarea unui Centru Social de Urgenta in Municipiul Husi” cod SMIS 

142240,  finanțat în cadrul POR 2014-2020,  in scopul finalizarii acestuia din fonduri 

proprii pana cel tarziu la data de 31.12.2024- iniţiator primarul municipiului Huşi. 

 

13. Proiect de hotărâre nr.18 din 17.01.2024 privind rectificarea Hotararii Consiliului Local 

al municipiului Husi nr. 501 din 21.12.2023 privind modificarea statului de functii al 

personalului din cadrul aparatului de specialitate al primarului municipiului Husi - 

inițiator primarul municipiului Huși. 

 

14. Proiect de hotărâre nr.19 din 17.01.2024 privind modificarea statului de funcții al 

personalului din cadrul Spitalului Municipal „Dimitrie Castroian”  Huși  - inițiator 

primarul municipiului Huși. 

 

15. Proiect de hotărâre nr.07 din 15.01.2024 privind organizarea evaluării  anuale  a 

managementului  la  Casa de Cultură ”Alexandru Giugaru” Huși , institutie de cultură in 

subordinea Consiliului Local al Municipiului Huși– inițiator primarul municipiului Huși. 
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16. Proiect de hotărâre nr.08 din 15.01.2024 privind desemnarea reprezentanţilor 

Consiliului Local al Municipiului Husi în comisia de evaluare şi comisia de soluţionare a 

contestaţiilor la evaluarea anuala a managementului Casei de Cultura ”Alexandru 

Giugaru” Husi– inițiator primarul municipiului Huși. 

 

17. Proiect de hotărâre nr.09 din 15.01.2024 privind organizarea evaluării  anuale  a 

managementului  la  Biblioteca Municipala”Mihai Ralea” Husi , institutie de cultură din 

subordinea Consiliului Local al Municipiului Huși– inițiator primarul municipiului Huși. 

 

18. Proiect de hotărâre nr.10 din 15.01.2024 privind desemnarea reprezentanţilor 

Consiliului Local al Municipiului Husi în comisia de evaluare şi comisia de soluţionare a 

contestaţiilor la evaluarea anuala a managementului Bibliotecii  Municipale ”Mihai 

Ralea” Husi – inițiator primarul municipiului Huși. 

 

19. Proiect de hotărâre nr.20 din 17.01.2024 privind aprobarea  prelungirii contractelor de 

închiriere având ca obiect  sedii de partide şi terenuri pe care sunt amplasate spatii 

comerciale, in municipiul Husi – inițiator primarul municipiului Huși. 

 

20. Proiect de hotărâre nr.22 din 18.01.2024 privind aprobarea cuantumului taxei  speciale 

de salubrizare  ce  se va  utiliza  pe raza municipiului Husi  incepand cu data de 

01.01.2024  în  cazul   persoanelor fizice -utilizatori casnici– inițiator primarul 

municipiului Huși. 

 

21. Proiect de hotărâre nr.23 din 18.01.2024 privind aprobarea cuantumului tarifelor 

utilizate de S.C PARCURI VERZI & URBAN TRANS  S.R.L.  HUSI pentru prestarea 

serviciilor de amenajarea , intretinerea si infrumusetarea spatiilor verzi utilizate pe raza 

municipiului Husi incepand cu data de 01.02.2024 – inițiator primarul municipiului Huși. 

 

22. Proiect de hotărâre nr.26 din 18.01.2024 privind  aprobarea modificarii contractului de 

delegare a gestiunii serviciilor de salubrizare catre S.C. ECOSALUBRIZARE PREST 

S.R.L. HUSI  nr.9598 din 01.04.2011 , aprobat prin Hotararea  Consiliului Local al 

Municipiului  Husi nr.58 din 18  martie  2011 – inițiator primarul municipiului Huși. 

 

23. Proiect de hotărâre nr.25 din 18.01.2024 privind  aprobarea acordarii despagubirilor 

cofinantatorilor conductei de distributie de gaze naturale situata in Cartier Dric 1 ,Husi, 

jud.Vaslui, in suma de  462,73 lei cu TVA inclus, reprezentand cota-parte la investitia 

privind extinderea conductei de distributie gaze naturale, a carei plata este necesara in 

vederea realizarii bransamentului de gaze naturale pentru obiectivul “ Construire baza 

sportive tip 1 strada Ciprian Porumbesu, nr.44, din municipiul Husi, judetul Vaslui– 

inițiator primarul municipiului Huși. 

 

24. Proiect de hotărâre nr.28  din 19.01.2024 privind completarea inventarului bunurilor 

mobile si imobile care apartin domeniului privat al municipiului Husi - inițiator primarul 

municipiului Huși. 

 

25. Proiect de hotărâre nr.01 din 05.01.2024 privind aprobarea trecerii unui teren din 

domeniul privat  în domeniul public al municipiului Huși – inițiator primarul municipiului 

Huși. 
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26. Proiect de hotărâre nr.21 din 18.01.2024 privind aprobarea dezmembrării imobilului-

teren cu nr.cadastral 80814 în 4 loturi distincte, teren apartinand domeniului privat al 

Municipiului Husi, situat in Cartier Dric 2 – inițiator primarul municipiului Huși. 

 

27. Proiect de hotărâre nr.02 din 14.01.2024 privind  aprobarea  vânzării unei locuinte tip 

A.N.L.,conform Regulamentului de vanzare aprobat prin Hotararea Consiliului Local 

nr.102/23.03.2023 , modificata prin Hotararea Consiliului Local nr.191 din 27.04.2023, 

catre dna  Romila Mihaela, titulara a  contractului de inchiriere nr.31224 din 23.12.2005 – 

inițiator primarul municipiului Huși. 

 

28. Proiect de hotărâre nr.03 din 14.01.2024 privind  aprobarea  vânzării unei locuinte tip 

A.N.L.,conform Regulamentului de vanzare aprobat prin Hotararea Consiliului Local 

nr.102/23.03.2023 , modificata prin Hotararea Consiliului Local nr.191 din 27.04.2023, 

catre dnul  Macarie Iulian , titular al  contractului de inchiriere nr.36528 din 14.11.2022– 

inițiator primarul municipiului Huși. 

 

29. Proiect de hotărâre nr.04 din 14.01.2024 privind  aprobarea  vânzării unei locuinte tip 

A.N.L.,conform Regulamentului de vanzare aprobat prin Hotararea Consiliului Local 

nr.102/23.03.2023 , modificata prin Hotararea Consiliului Local nr.191 din 27.04.2023, 

catre dnul  Smặu Mihai , titular al  contractului de inchiriere nr.31034 din 23.12.2005 – 

inițiator primarul municipiului Huși. 

 

30. Proiect de hotărâre nr.24 din 18.01.2024 privind  aprobarea  vânzării unei locuinte tip 

A.N.L., conform Regulamentului de vanzare aprobat prin Hotararea Consiliului Local 

nr.102/23.03.2023 , modificata prin Hotararea Consiliului Local nr.191 din 27.04.2023, 

catre dnul  Mihu Daniel Costel , titular al  contractului de inchiriere nr.13720 din 

21.05.2014– inițiator primarul municipiului Huși. 

 

31. Proiect de hotărâre nr.29  din 19.01.2024 privind aprobarea bugetului de venituri si 

cheltuieli   si a anexelor de fundamentare a acestuia a S.C.ECOSALUBRIZARE PREST 

SRL –HUSI pentru anul 2024,  inițiator primarul municipiului Huși. 

 

32. Proiect de hotarare nr. 30 din 19.01.2023  privind stabilirea situatiilor deosebite pentru 

acordarea ajutoarelor de urgenta familiilor si persoanelor singure, metodologia de 

acordare a ajutoarelor, cat si modelul de Cerere-declaratie pe propria raspundere pentru 

solicitarea ajutorului de urgenta, altele decat cele prevazute expres in Legea nr.196 din 

2016 privind venitul minim de incluziune- inițiator primarul municipiului Huși. 

 

        33.I.Proiect de hotarare nr.31 din 23.01.2024 (inscris suplimentar pe ordinea de zi) 

privind stabilirea numărului de veterani şi văduve de război, persoane cu handicap si 

asistenţi personali ai acestora, persoane persecutate politic si urmasii lor, care au dreptul de 

a călători gratuit pe mijloacele de transport în comun, pe raza municipiului Huşi- inițiator 

primarul municipiului Huși. 

 

           34.II.Proiect de hotarare nr.32 din 23.01.2024 (inscris suplimentar pe ordinea de zi) 

privind aprobarea   bugetului de venituri si cheltuieli  si a anexelor de fundamentare a 

acestuia a  SC " Parcuri Verzi  & Urban Trans " SRL  pentru anul 2024- inițiator primarul 

municipiului Huși. 
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          35. III. Proiect de hotarare  nr. 33 din 23.01.2024(inscris suplimentar pe ordinea de zi)  

aprobarea, pentru anul 2024 a numarului de asistenti personali ai persoanelor cu handicap 

grav, incadrati cu contract individual de munca pe raza municipiului Husi, conform 

Hotararii Guvernului nr.427/2001- inițiator primarul municipiului Huși. 

 

            36.IV.Proiect de hotarare  nr. 34 din 23.01.2024(inscris suplimentar pe  

ordinea de zi)  privind stabilirea salariilor de baza pentru functiile prevazute in  

Nomenclatorul si ierarhia functiilor din administratia locala pentru desfasurarea  

activitatilor specifice Clubului Sportiv Municipal Husana Husi- inițiator primarul  

municipiului Huși. 

 

            37.V.Proiect de hotarare  nr. 35 din 23.01.2024(inscris suplimentar pe ordinea de zi)  

 privind stabilirea salariilor de baza pentru functiile prevazute in Nomenclatorul si  

ierarhia functiilor din administratia locala pentru desfasurarea activitatilor specifice Directiei  

de Asistenta Sociala Husi- inițiator primarul municipiului Huși. 

 

           38.VI. Proiect de hotarare  nr. 36 din 23.01.2024(inscris suplimentar pe ordinea de zi)  

 privind stabilirea salariilor de baza pentru functiile prevazute in Nomenclatorul si  

ierarhia functiilor din administratia locala pentru desfasurarea activitatilor specifice Politiei  

Locale a municipiului Husi- inițiator primarul municipiului Huși. 

 

            39.VII.Proiect de hotarare  nr. 37 din 23.01.2024(inscris suplimentar pe ordinea  

de zi)  privind stabilirea salariilor de baza pentru functiile prevazute in Nomenclatorul si  

ierarhia functiilor din administratia locala pentru desfasurarea activitatilor specifice  

Primariei municipiului Husi si serviciile publice fara personalitate juridica,  

subordonate Consiliului Local al municipiului Husi- inițiator primarul municipiului Huși. 

 

            40.VIII.Proiect de hotarare  nr. 38 din 23.01.2024(inscris suplimentar pe ordinea de zi) 

privind aprobarea Proiectului tehnic al obiectivului de investitii realizat in proiectul 

“BiblioHub Vaslui”  și a indicatorilor tehnico-economici pentru realizarea obiectivului de 

investitii “BiblioHub Vaslui”, implementat la biblioteca Mihai Ralea municipiul 

Husi,Jud.Vaslui - inițiator primarul municipiului Huși. 

 

          41.IX.Proiect de hotarare nr.39 din 23.01.2024 (inscris suplimentar pe ordinea de zi) 

pentru aprobarea  bugetului  proiectului „BiblioHub Vaslui”accesat in cadrul 

PNRR,Componenta 7 Transformare digitala,Investitia I 17-Scheme de finantare pentru 

biblioteci pentru a deveni hub-uri de dezvoltare a competentelor digitale,in care Municipiul 

Husi are calitatea de partener 3 - inițiator primarul municipiului Huși. 

 

          42.X.Proiect de hotarare nr.40 din 23.01.2024 (inscris suplimentar pe ordinea de zi) 

privind emiterea unui aviz de principiu în vederea inchirierii prin licitatie publica a 

cinematografului “Dacia” din municipiul Husi- inițiator primarul municipiului Huși. 
 

   43.Diverse. 
 

 

 

 

 

 



Page | 10  

 

 

   Se trece la discutarea pe puncte a ordinei de zi : 

 
1. Adoptarea procesului-verbal al şedinţei extraordinare  a Consiliului Local 

al municipiului Huși din data de  19 decembrie 2023.A fost adoptat cu 17 

voturi pentru). 

 
2. Adoptarea procesului-verbal al şedinţei ordinare  a Consiliului Local al 

municipiului Huși din data de  21 decembrie 2023. A fost adoptat cu 18 

voturi pentru). 
 

         Președintele de ședință , domnul consilier Popa Cristinel  solicita  comisiilor  de specialitate 

sa prezinte avizele pentru proiectele de hotarare inscrise/inscrise suplimentar pe ordinea de zi a 

sedintei CL Husi  din  25  ianuarie 2024  , daca se poate? 

           Domnul consilier  Focia Alexandru : Din partea Comisiei  juridică şi de disciplină, pentru 

administraţie publică  locală, apărarea ordinii publice, respectarea drepturilor şi libertăţilor 

cetăţeneşti – exista  avize favorabile  pentru toate  proiectele  de hotarare.  

            Domnul consilier Popa Cristinel : Din partea Comisiei  de studii, prognoze şi programe 

economico-sociale, buget, finanţe, privatizare, servicii publice şi comerţ - exista  avize favorabile  

pentru toate  proiectele  de hotarare. 

           Domnul consilier Blănariu Victor : Din partea Comisiei pentru amenajarea teritoriului şi 

urbanism, administrarea domeniului public şi privat al municipiului, realizarea lucrărilor publice, 

conservarea monumentelor istorice şi de arhitectură –exista avize favorabile pentru toate 

proiectele de hotarare.   

           Domnul consilier Popa Cristinel : Din partea Comisiei  pentru învăţământ, culte,cultură, 

tineret, turism, sănătate, muncă, protecţie socială, protecţia copilului, familie - exista avize 

favorabile pentru toate proiectele de hotarare.   

          Domnul   consilier Matei Ionel  : Din partea Comisiei  pentru agricultură, cadastru, fond 

funciar, protecţia mediului înconjurător –  exista avize favorabile pentru toate proiectele de 

hotarare. 

          Doamna consilier Patrașcu Luiza: Din partea Comisiei   de comunicare, integrare 

europeana, relatii cu alte consilii locale sau organisme similare, relatii externe –  exista avize 

favorabile pentru toate proiectele de hotarare. 

 

3. Proiect de hotărâre nr.05 din 15.01.2024 privind reorganizarea unitatii 

de invatamant cu personalitate juridica Cresa municipiului Husi 

incepand cu  anul scolar 2024-2025, –inițiator primarul municipiului 

Huși. 

            Preşedintele de şedinţă, domnul   consilier Popa Cristinel   precizeaza 

ca exista avize favorabile din partea comisiilor de specialitate: 

• Comisia juridică şi de disciplină, pentru administraţie publică  locală, 

apărarea ordinii publice, respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţeneşti 

– avizează favorabil proiectul de hotărâre. 

• Comisia de studii, prognoze şi programe economico-sociale, buget, 

finanţe, privatizare, servicii publice şi comerţ –avizeaza favorabil 

proiectul de hotărâre. 
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• Comisia pentru învăţământ, culte,cultură, tineret, turism, sănătate, 

muncă, protecţie socială, protecţia copilului, familie. – avizează favorabil 

proiectul de hotărâre. 

          Preşedintele de şedinţa, domnul consilier Popa Cristinel : Sunt discutii   la 

acest proiect de hotarare? Daca nu sunt discutii , trecem la vot. 

           Preşedintele de şedinţa, domnul consilier Popa Cristinel : Supun la vot 

proiectul de hotărâre în variantă propusă de inițiator. Cine este  pentru),  

împotrivă),  abținere) ? Votul exprimat prin “ridicarea mainii”. 
        Rezultatul votului exprimat „prin ridicarea mâinii” este urmatorul :  

Nr.  

crt. 

Numele şi prenumele  

consilierului local 
PENTRU) ÎMPOTRIVĂ ) ABȚINERE) 

1.  Aghiorghiesei Costel  X - - 

2.  Blănariu Victor  X - - 

3.  Bobârnat Radu X - - 

4.  Ciupilan Valeriu Ioan  X - - 

5.  Cocuz Adrian X  - - 

6.  Corjinschi Ioan Alexandru X - - 

7.  Focia Alexandru X - - 

8.  Mardari Gianina X - - 

9.  Matei Ionel  X - - 

10.  Matei Gabriela X  - - 

11.  Nacu Mihaela X - - 

12.  Patrașcu Luiza - - X 

13.  Popa Cătălina Eugenia X - - 

14.  Popa Cristinel X - - 

15.  
Romila Claudiu  

X 
- - 

16.  Rotariu Nicoleta 

X 
foloseste 

platforma  

online de 

videoconferinta 

- - 

17.  Toma Cătălina Tania X - - 

18.  Țocu Cătălin  X - - 

        Secretarul  general al municipiului Huși.jr.Monica Dumitrașcu: Hotărârea   a fost adoptată 

cu  17  voturi  pentru),  1 abținere) –  doamna consilier local Patrașcu Luiza. 

 

4. Proiect de hotărâre nr.06 din 15.01.2024 privind organizarea retelei 

scolare a unitatilor de invatamant preuniversitar  din municipiul Husi 

pentru anul scolar 2024-2025,  inițiator primarul municipiului Huși. 

            Preşedintele de şedinţă, domnul   consilier Popa Cristinel   precizeaza 

ca exista avize favorabile din partea comisiilor de specialitate: 

• Comisia juridică şi de disciplină, pentru administraţie publică  locală, 

apărarea ordinii publice, respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţeneşti 

– avizează favorabil proiectul de hotărâre. 
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• Comisia de studii, prognoze şi programe economico-sociale, buget, 

finanţe, privatizare, servicii publice şi comerţ –avizeaza favorabil 

proiectul de hotărâre. 

• Comisia pentru învăţământ, culte,cultură, tineret, turism, sănătate, 

muncă, protecţie socială, protecţia copilului, familie. – avizează favorabil 

proiectul de hotărâre. 

          Preşedintele de şedinţa, domnul consilier Popa Cristinel : Sunt discutii   la 

acest proiect de hotarare? Da, poftiti, va rog, domnule consilier Bobârnat! 

           Domnul consilier Bobârnat Radu: Se modifica un pic reteaua scolara, dupa 

cum toata lumea a observat,  atat cu privire la Cresa veche, Cresa cea noua  este 

normal  sa nu fie prinsa ca nu este bagata in , nu este terminata, dar este prinsa 

Gradinita nr.8 , care schimba de la „program normal” la „program prelungit”. 

Credeti ca o sa fie gata pana la toamna, sa o putem introduce in reteaua scolara?  

         Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan : Daca  am semnat-o 

si am propus-o dezbaterii, cred ca o sa fie gata..... 

         Domnul consilier Bobârnat Radu: Nu trebuie sa o spuneti pe un ton, asa.... 

        Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: Au fost motive de 

plati, au fost motive de plati.... 

         Domnul consilier Bobârnat Radu: Spuneti-ne care este situatia, eu nu stiu care 

este situatia!? 

         Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan  : Din punctul meu de 

vedere, daca mai era vreo luna de zile, cred ca terminau, acum nu stiu ce forta de 

munca mai au, ne-am chinuit din luna august, sau luna iulie, sa primeasca bani 

pana in luna decembrie, parca! Toate sumele care au venit pentru „proiecte 

europene” au venit pe data de 28, 29.  

          Domnul consilier Bobârnat Radu: Am inteles. In privinta asta, totusi, a 

schimbarii care se face acolo, pin propunerea asta se face o schimbare, de la 

grupele care sunt acolo cu program normal se trece la niste grupe cu program 

prelungit. V-ati gandit un pic, cam cum s-ar rezolva situatia? 

          Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan :Deocamdata, am 

gandit altfel, initial am zis ca cele 2 grupe care sunt in Corni, in localul scolii.... 

          Domnul consilier Bobârnat Radu: 3 sunt acolo. 

          Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan :....care sunt acolo, 

am mers pe Caminul  nr.10, care se poate organiza, sa vada daca nu toata lumea ar 

vrea cu program prelungit, din cate stiu eu solicitarile ar veni de la Cresa , pardon, 

de la gradinita, doamna director este aici, poate sa va confirme..... 

        Domnul consilier Bobârnat Radu: Doamna director? 

        Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan : Doamna director, 

Patrașcu Luiza. 

        Domnul consilier Bobârnat Radu: Inclusiv cei cu „dizabilitati” doresc la 

program prelungit? 

        Doamna consilier Patrașcu Luiza: Nu avem deocamdata persoane incadrate in 

grad de handicap….. 
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         Domnul consilier Bobârnat Radu: Sunt acolo , la „grupa normala”, sunt! 

          Doamna consilier Patrașcu Luiza:…dar daca au rampa, tot ce este necesar, de 

obicei, si noi avem copii incadrati in cu “CS”, doresc program prelungit, doresc 

program prelungit, sunt foarte multe cereri , doresc program prelungit. Da,  

intr-adevar, sunt foarte multe cereri pentru program prelungit. 

         Domnul consilier Bobârnat Radu: Da, o sa vedem. 

         Preşedintele de şedinţa, domnul consilier Popa Cristinel : Daca nu mai sunt 

alte discutii, supun la vot proiectul de hotărâre în variantă propusă de inițiator. Cine 

este  pentru),  împotrivă),  abținere) ? Votul exprimat prin “ridicarea mainii”. 
        Rezultatul votului exprimat „prin ridicarea mâinii” este urmatorul :  

Nr.  

crt. 

Numele şi prenumele  

consilierului local 
PENTRU) ÎMPOTRIVĂ ) ABȚINERE) 

1.  Aghiorghiesei Costel  X - - 

2.  Blănariu Victor  X - - 

3.  Bobârnat Radu X - - 

4.  Ciupilan Valeriu Ioan  nu si-a exprimat votul , 

nu se afla in sala de sedinta 

5.  Cocuz Adrian X  - - 

6.  Corjinschi Ioan Alexandru X - - 

7.  Focia Alexandru X - - 

8.  Mardari Gianina X - - 

9.  Matei Ionel  X - - 

10.  Matei Gabriela X  - - 

11.  Nacu Mihaela X - - 

12.  Patrașcu Luiza X - - 

13.  Popa Cătălina Eugenia X - - 

14.  Popa Cristinel X - - 

15.  
Romila Claudiu  

X 
- - 

16.  Rotariu Nicoleta 

X 
foloseste 

platforma  

online de 

videoconferinta 

- - 

17.  Toma Cătălina Tania X - - 

18.  Țocu Cătălin  X - - 

        Secretarul  general al municipiului Huși.jr.Monica Dumitrașcu: Hotărârea   a 

fost adoptată cu  17  voturi  pentru). Domnul consilier local Ciupilan Valeriu 

Ioan nu si-a exprimat votul ,nu se afla in sala de sedinta. 

 

5. Proiect de hotărâre nr.27 din 19.01.2024 privind aprobarea tipului de 

suport alimentar acordat elevilor Scolii Gimnaziale “Anastasie Panu” 

Husi, atat pentru ciclul primar, cat si pentru ciclul gimnazial, in cadrul 

Programului national “Masa Sanatoasa”- inițiator primarul municipiului 

Huși. 
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            Preşedintele de şedinţă, domnul   consilier Popa Cristinel   precizeaza 

ca exista avize favorabile din partea comisiilor de specialitate: 

• Comisia juridică şi de disciplină, pentru administraţie publică  locală, 

apărarea ordinii publice, respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţeneşti 

– avizează favorabil proiectul de hotărâre. 

• Comisia de studii, prognoze şi programe economico-sociale, buget, 

finanţe, privatizare, servicii publice şi comerţ –avizeaza favorabil 

proiectul de hotărâre. 

• Comisia pentru învăţământ, culte,cultură, tineret, turism, sănătate, 

muncă, protecţie socială, protecţia copilului, familie. – avizează favorabil 

proiectul de hotărâre. 

          Preşedintele de şedinţa, domnul consilier Popa Cristinel : Sunt discutii   la 

acest proiect de hotarare? Da,va rog, domnule consilier Bobârnat! 

          Domnule consilier Bobârnat Radu: Este o prelungire a programului de anul 

trecut, nu? Sau este un program nou , masa calda, dar tot 15 lei, care este acordat  

de Guvernul, ma rog, este alocat din bugetul de stat, care s-ar putea suplimenta azi, 

la o adica, si cu bani de la bugetul local. 

        Doamna ec.Safta Trofin – director executiv la Directia Economica: La data 

prezentei, la data de 23 luna aceasta, am primit sume de la Finante Publice Vaslui 

mai putin  pentru ......,  

         Domnule consilier Bobârnat Radu:”Masa calda”? 

         Doamna ec.Safta Trofin – director executiv la Directia Economica:...da, dar 

asta nu inseamna ca .... 

        Domnule consilier Bobârnat Radu: In lege spune ca alocarea este de 15 lei, nu 

sunt venite, asta este altceva, dar daca au dat ordinul, s.a.m.d. Aici este pentru 

Scoala „Anastasie Panu”, 800 de  copii. 

         Domnul consilier Țocu Cătălin : Este singura scoala care a fost declarata 

eligibila , vorbesc din perspectiva  membrului din Consiliul de Administratie, a stat 

la  baza proiectului de hotarare si  hotararea Consiliului de Administratie al scolii. 

Anul trecut a functionat acelasi Program  timp  de 2 zile. 

         Domnule consilier Bobârnat Radu: Cat? 

         Domnul consilier Țocu Cătălin: 2 zile, se poate verifica, anul asta va 

functiona acelasi Program in maniera de alocare de sandwisch, pentru ca nu exista 

spatii pentru a pregati hrana. 

        Domnule consilier Bobârnat Radu: Da, da, nu exista spatii pentru cantina. 

         Domnul consilier Țocu Cătălin:S-a hotrarat sa se aloce sandwisch-uri. 

         Doamna ec.Safta Trofin – director executiv la Directia Economica: In cele 2 

zile, daca imi permiteti !? 

         Domnule consilier Bobârnat Radu: 2 zile/saptamana?! 

         Domnul consilier Țocu Cătălin: Nu, 2 zile/an, atat a functionat Programul 

anul trecut. 

         Domnule consilier Bobârnat Radu: 2 zile/an? 
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         Doamna ec.Safta Trofin – director executiv la Directia Economica: Daca imi  

imi permiteti , haideti ca va explic! De obicei se dadea HG cu suma care se aproba 

pe intregul an scolar. Pentru anul 2023 nu s-a dat pe intreg an scolar , s-a dat numai 

pentru „pana la sfarsitul anului”, nu mai stiu exact cadrul legal, dar pot sa vi-l aduc, 

si atunci, pana s-a scos la  licitatie, pana.... 

         Domnule consilier Bobârnat Radu: A, din cauza ca nu a mai fost timpul 

necesar , dar Programul de anul asta este pana la sfarsitul anului scolar! 

          Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan : Dar si aici este o 

intarziere. 

          Domnule consilier Bobârnat Radu: Licitatia cine o face? 

          Doamna ec.Safta Trofin – director executiv la Directia Economica: Primaria 

Husi. 

         Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan : Poti sa faci si o 

licitatie „scurta”, depaseste valoarea, faci licitatia,  si cred ca undeva dupa 2 luni de 

zile copiii vor primi sandwisch-urile. 

         Domnule consilier Bobârnat Radu: Consider ca este un Program bun, ajuta, si 

cred ca .... 

        Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan : Ne ajuta, dar in 

acelasti timp ne si..... 

        Doamna ec.Safta Trofin – director executiv la Directia Economica: Trebuie 

publicata HG , trebuie sa fie nominalizate scolile.... 

        Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan : Nici sumele nu le 

stim. 

         Doamna ec.Safta Trofin – director executiv la Directia Economica: Nici 

sumele, la data de astazi, nici sumele nu le stim. 

          Domnule consilier Bobârnat Radu: Sumele, banuiesc, ca sunt prinse in 

bugetul national . 

          Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan : Domnule Bobârnat, 

nu am studiat bugetul national pe toate capitolele! 

         Domnule consilier Bobârnat Radu: Dvs. nu ati studiat, dar daca este HG in 

Monitorul Oficial, sigur vor fi si banii. 

          Doamna ec.Safta Trofin – director executiv la Directia Economica: Nu este 

publicata HG in M.O. 

           Domnule consilier Bobârnat Radu: Este publicata , nu este nominalizat, dar 

se aproba Metodologia, daca este, atunci inseamna ca este prinsa in buget. 

           Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan : Dar trebuie sa ne 

dea si valoarile, si sumele de bani, sa putem.... 

          Doamna ec.Safta Trofin – director executiv la Directia Economica: Normal 

ca este prinsa in buget, s-a comunicat numarul de elevi.... 

          Domnule consilier Bobârnat Radu: S-a comunicat numarul de elevi, alocarea 

este de 15 lei, este clar. 

          Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan : Noi, in bugetul 

nostru o sa prindem suma, saptamana viitoare, poate, o sa discutam bugetul... 
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          Doamna ec.Safta Trofin – director executiv la Directia Economica: Nu, cu 

siguranta, nu saptamana viitoare. 

         Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan : O sa punem in 

cateva zile bugetul pe site-ul Primariei. 

          Domnule consilier Bobârnat Radu: Am inteles ca se mai suplimenteaza 

pentru ca la nivelul intregii tari sunt 1000 de scoli. 

         Doamna ec.Safta Trofin – director executiv la Directia Economica: Da, asa 

scrie, este in dezbatere publica, s.a.m.d. 

          Preşedintele de şedinţa, domnul consilier Popa Cristinel : Da, daca nu mai 

sunt alte discutii, supun la vot proiectul de hotărâre în variantă propusă de inițiator. 

Cine este  pentru),  împotrivă),  abținere) ? Votul exprimat prin “ridicarea mainii”. 
        Rezultatul votului exprimat „prin ridicarea mâinii” este urmatorul :  

Nr.  

crt. 

Numele şi prenumele  

consilierului local 
PENTRU) ÎMPOTRIVĂ ) ABȚINERE) 

1.  Aghiorghiesei Costel  X - - 

2.  Blănariu Victor  X - - 

3.  Bobârnat Radu X - - 

4.  Ciupilan Valeriu Ioan  X - - 

5.  Cocuz Adrian X  - - 

6.  Corjinschi Ioan Alexandru X - - 

7.  Focia Alexandru X - - 

8.  Mardari Gianina X - - 

9.  Matei Ionel  X - - 

10.  Matei Gabriela X  - - 

11.  Nacu Mihaela X - - 

12.  Patrașcu Luiza X - - 

13.  Popa Cătălina Eugenia X - - 

14.  Popa Cristinel X - - 

15.  
Romila Claudiu  

X 
- - 

16.  Rotariu Nicoleta 

X 
foloseste 

platforma  

online de 

videoconferinta 

- - 

17.  Toma Cătălina Tania X - - 

18.  Țocu Cătălin  X - - 

        Secretarul  general al municipiului Huși.jr.Monica Dumitrașcu: Hotărârea   a 

fost adoptată cu  18  voturi  pentru). 

 

6. Proiect de hotărâre nr.11 din 16.01.2024 privind rectificarea Hotărârii 

Consiliului Local al municipiului Huși nr.517 din 21.12.2023 privind 

aprobarea cuantumului taxelor speciale ce se vor utiliza pe raza 

municipiului Huși, incepând cu data de 01.01.2024– inițiator primarul 

municipiului Huși. 
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            Preşedintele de şedinţă, domnul   consilier Popa Cristinel   precizeaza 

ca exista avize favorabile din partea comisiilor de specialitate: 

• Comisia juridică şi de disciplină, pentru administraţie publică  locală, 

apărarea ordinii publice, respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţeneşti 

– avizează favorabil proiectul de hotărâre. 

• Comisia de studii, prognoze şi programe economico-sociale, buget, 

finanţe, privatizare, servicii publice şi comerţ –avizeaza favorabil 

proiectul de hotărâre. 

          Preşedintele de şedinţa, domnul consilier Popa Cristinel : Sunt discutii   la 

acest proiect de hotarare?  Nu sunt, trecem la vot. 

           Preşedintele de şedinţa, domnul consilier Popa Cristinel : Supun la vot 

proiectul de hotărâre în variantă propusă de inițiator. Cine este  pentru),  

împotrivă),  abținere) ? Votul exprimat prin “ridicarea mainii”. 
        Rezultatul votului exprimat „prin ridicarea mâinii” este urmatorul :  

Nr.  

crt. 

Numele şi prenumele  

consilierului local 
PENTRU) ÎMPOTRIVĂ ) ABȚINERE) 

1.  Aghiorghiesei Costel  X - - 

2.  Blănariu Victor  X - - 

3.  Bobârnat Radu X - - 

4.  Ciupilan Valeriu Ioan  X - - 

5.  Cocuz Adrian X  - - 

6.  Corjinschi Ioan Alexandru X - - 

7.  Focia Alexandru X - - 

8.  Mardari Gianina X - - 

9.  Matei Ionel  X - - 

10.  Matei Gabriela X  - - 

11.  Nacu Mihaela X - - 

12.  Patrașcu Luiza X - - 

13.  Popa Cătălina Eugenia X - - 

14.  Popa Cristinel X - - 

15.  
Romila Claudiu  

X 
- - 

16.  Rotariu Nicoleta 

X 
foloseste 

platforma  

online de 

videoconferinta 

- - 

17.  Toma Cătălina Tania X - - 

18.  Țocu Cătălin  X - - 

        Secretarul  general al municipiului Huși.jr.Monica Dumitrașcu: Hotărârea   a 

fost adoptată cu  18  voturi  pentru). 
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7. Proiect de hotărâre nr.12 din 16.01.2024 privind aprobarea utilizarii 

excedentului bugetar in suma de  14.619,54 mii  lei inregistrat la 

31.12.2023 , ca sursa de finantare  a cheltuielilor sectiunii de dezvoltare 

buget local 2024 - iniţiator primarul municipiului Huşi. 

            Preşedintele de şedinţă, domnul   consilier Popa Cristinel   precizeaza 

ca exista avize favorabile din partea comisiilor de specialitate: 

• Comisia juridică şi de disciplină, pentru administraţie publică  locală, 

apărarea ordinii publice, respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţeneşti 

– avizează favorabil proiectul de hotărâre. 

• Comisia de studii, prognoze şi programe economico-sociale, buget, 

finanţe, privatizare, servicii publice şi comerţ –avizeaza favorabil 

proiectul de hotărâre. 

          Preşedintele de şedinţa, domnul consilier Popa Cristinel : Sunt discutii   la 

acest proiect de hotarare? Da,poftiti, va rog?! 

            Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia: 14.619,54 mii  lei. 

          Domnule consilier Bobârnat Radu: 14.619,54 mii  lei, “146 miliarde lei 

vechi”. 

          Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia: 14.619,54 mii  lei, “146 miliarde 

lei vechi”, vreo 10 miliarde sunt “prefinantari”, da? 

         Doamna ec.Safta Trofin – director executiv la Directia Economica: 9864,11 

mii lei. 

          Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia: Printre care sunt si acele proiecte 

care urmeaza, de modificare a hotararilor de consiliu local din luna decembrie 

2023, prin care s-a stabilit  ca o parte din bani nu se vor suporta din bugetul local 

din cauza faptului ca nu s-au finalizat acele investitii. Intrebarea mea este, aceste 

prefinantari  se vor restitui? 

           Doamna ec.Safta Trofin – director executiv la Directia Economica: La cele 

din luna decembrie, trec pe neeligibile, sigur se vor restitui... 

          Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia: Se vor restitui! 

          Doamna ec.Safta Trofin – director executiv la Directia Economica: Se vor 

restitui  pentru ca, erau luate in calcul numai decontari la data de 31.12.2023.Se vor 

restitui „3.327.000”. 

          Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia: Si va trebui sa suportam dupa 

aceea din bugetul local, dar acele prefinantari au fost solicitate de noi sau s-au dat 

cu forta? 

         Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan : Acele prefinantari, 

sa va spun cum sta situatia, noi cand depunem un Proiect, in cadrul acelui Proiect 

avem sume eligibile si sume neeligibile. Normal, sumele care se repartizeaza de la 

bugetul de stat pentru neeligibile, pentru fonduri europene, vin in urma unor 

solicitari pe care le-am facut noi. Am avut solicitari facute si in luna iunie, si in 

luna august, va pot demonstra cu facturi date la plata pe data de  29 decembrie. Era 
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normal sa cerem bani la prefinantari pentru ca nu stiam  exact cat o sa putem 

deconta pana pe 29, nu stiam daca acele sume ajung, nu stiam daca avem timpul 

fizic necesar sa facem receptia la anumite situatii de lucrari pentru care ni s-a spus 

ca nu se mai primeste nici o cerere de plata mai tarziu de noiembrie, parca asa a 

fost, doamna Sirghe? 

          Doamna  ec.Sirghe Aurora – sef Serviciu  Managementul Proiectelor 

Europene: Daca imi permiteti?! 

         Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan :Da, asa a fost, in 

luna noiembrie ni s-a spus ca nu mai putem face cereri de plata, nici plati, nici 

nimic! Normal ca am solicitat prefinantari, ajungeam  cu constructori neachitati ,   

in situatia de „neeligibile”. 

          Doamna ec.Sirghe Aurora – sef Serviciu  Managementul Proiectelor 

Europene: Daca imi permiteti, legat de prefinantari, s-a dat o Ordonanta de Urgenta 

in luna noiembrie , prin care am avut posibilitatea de a retrage toate acele cereri de 

prefinantare anterioare si sa depunem  cereri de finantare pentru toata suma de la 

“fonduri europene”, pentru ca se procesau foarte greu, si eram in situatia sa nu mai 

obtinem nici o prefinantare , si toate autoritatile contractante,beneficiare, au depus 

aceste cereri de prefinantare pentru toata suma  din proiect eligibila pe care puteam 

sa o luam de la “fonduri europene”, urmand ca pana la data de 31.12, daca nu se 

cheltuia, sa se restituie, pentru ca asa este Regulamentul. De asta s-au cerut sume la 

prefinantare.   

           Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia: Bun, vroiam sa stiu daca s-au 

solicitat acele  sume?! 

          Doamna  ec.Sirghe Aurora – sef Serviciu  Managementul Proiectelor 

Europene: Da, s-au solicitat. 

          Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia: Si banuiesc ca s-au solicitat si   in 

baza contractelor de executie a lucrarilor, nu ? 

          Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan : Care trebuiau sa se 

termine pe data de 31 decembrie. 

          Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia: Exact, care trebuiau sa se termine 

pe data de 31 decembrie. Acum, pentru faptul ca s-au prelungit pana la sfarsitul 

acestui an, si exista riscul ca in cazul in care nu se finalizeaza aceste investitii si nu 

pot fi receptionate, sa se restituie toti banii la UE, vreau sa stiu si eu ce clauze,  ce 

penalizari s-au  prevazut in aceste contracte, cine isi asuma raspunderea? Pentru ca 

sunt sume mari si vad ca fata de ceea ce am aprobat noi in luna decembrie, acum au 

mai crescut sumele acelea si mai mult. D-voastra spuneti domnule primar ca nu o 

sa mai candidati, asa stie toata lumea….  

       Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan : „Deocamdata este 

decizia mea, pe care „doamna consiliera  liberala” si-ar dori-o sa nu nu mai 

candidez, tinand cont de faptul ca ati mai afirmat si alta data, nu ma deranjeaza, 

Deocamdata, eu sunt cel care voi decide daca voi mai candida sau nu voi mai 

candida, sau poate voi merge „presedinte la CJ Vaslui”, sa candidez presedinte la 
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CJ, sau poate o sa se intample ce spune lumea ca o sa se intample. Deocamdata, 

discutam materiale de sedinta!” 

         Preşedintele de şedinţa, domnul consilier Popa Cristinel : Corect, haideti sa 

trecem sa discutam materiale de sedinta! 

           Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan : Exista niste 

intarzieri care au aparut din cauza platilor, pe care nu am putut sa le onorez 

constructorilor, am situatii cand constructorii „au inchis”, am situatii in care au 

aparut in structurile de rezistenta.... 

          Domnul consilier Bobârnat Radu: Cine a manageriat, cine a administrat  

aceste contracte, cine le-a urmarit ? 

        Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan : In spatele  fiecarui 

contract exista o „echipa de proiect”. 

         Domnul consilier Bobârnat Radu: Executivul Primariei, da? 

          Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia: Este mai mult de jumatate din 

valoarea contractului neexecutat. Daca nu s-a executat in 2 ani de zile, noi avem 

garantia ca se vor  finaliza  pana la sfarsitul anului acesta? 

        Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan : Doamna consilier, 

vreau sa va spun un singur lucru, ele nu s-au executat in 4-5 luni, de asta vorbim.  

         Doamna ec.Safta Trofin – director executiv la Directia Economica:Nu, nu, 

dar stati un pic, nu este vorba ca nu s-au facut in 2 ani de zile! 

          Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia: Eu m-am uitat cand au fost 

semnate contractele de finantare. 

         Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan : Uitati-va cand au 

fost incheiate contractele la cele 3 GAL-uri, contractele de proiectare, finalizarea 

contractelor de proiectare, cand s-a initiat contractul de executie. 

         Doamna ec.Safta Trofin – director executiv la Directia Economica: Discutia 

in Consiliul Local a fost  „maxim 1 an de zile”, perioada in care trebuia sa faci si 

licitatia publica, si executia efectiva de lucrari , ne uitam cu date, le solicitati si vi le 

dam fara nici un fel de rezerva. 

        Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan : Unii constructori au 

venit si au pus 7 luni, trebuiau  sa le inchida prin februarie, martie, si am spus din 

start, haideti sa , sunt cauze care sunt si din vina lor, eu nu neg, dar  sunt cauze care 

au aparut in timpul lucrilor de reabilitare, lucruri pe care noi le vedem, in momentul 

in care ai dezvelit grinda, am un caz concret acum, puteti merge la Colegiul Agro’, 

tot fierul de la o grinda de la colegiu „este putred”, pana  nu am dezvelit-o nu s-a 

vazut. Trebuie o noua reproiectare, o noua solutie! 

         Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia: Daca imi permiteti!? La acest 

proiect de hotarare, este anexat la referatul de aprobare o situatie, un tabel  cu 

cheltuielile de dezvoltare, cum au fost repartizate pe fiecare obiectiv, si am vazut 

acolo, intamplator, este scris cu “caractere foarte mici”,  dar am vazut acolo “Casa 

mortuara” in care s-au platit “65.000” de la PNRR? Eu asa vad, asa este trecut aici, 

odata “55.000”, o data “10.000”. 



Page | 21  

 

          Domnul consilier Bobârnat Radu: Facem „casa mortuara” cu fonduri 

europene? 

         Doamna ec.Safta Trofin – director executiv la Directia Economica: Stati 

putin, poate fi o eroare de redactare! Haideti, lasati-ma sa termin acuma, da? 

          Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia: Lasati-ma pe mine sa termin, si 

mai este la “Gradinita C.1” de pe str.Toma Kisacov, iarasi o suma de acolo luata, 

de la “Fondul  european de dezvoltare”. 

       Doamna  ec.Sirghe Aurora – sef Serviciu  Managementul Proiectelor 

Europene:Vorbiti de Casa Ralea?! 

        Doamna ec.Safta Trofin – director executiv la Directia Economica: Sunt 

decontate in cursul anului 2023 inclusiv cheltuieli pentru proiectele prin 

PNRR.Daca s-a strecurat o greseala..... 

       Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia: Asta este altceva, dare u spun de 

gradinita aceea, de “fosta gradinita” de pe str.T.Kisacov. 

        Doamna ec.Safta Trofin – director executiv la Directia Economica: Dar de ce 

nu ma chemati in Comisia de specialitate, sa vin cu toate documentele pe care le 

solicitati?! 

        Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia: Doamna director, dar eu mai am 

timp sa va mai chem si in Comisia de specialitate, cand sunt o gramada de 

materiale de citit si analizat!? 

         Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan : Numai un pic, 

doamna consilier? La ce gradinita faceti referire, fosta gradinita de pe str.Toma 

Kisacov? 

         Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia: Era vorba despre o anexa in care 

sunt depozitate… 

         Domnul consilier Bobârnat Radu: Era vorba despre o “anexa”  in care “Casa 

mortuara” este trecuta cu niste sume cu PNRR. 

         Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan : Poate s-a strecurat o 

greseala in redactare, dar nu cred ca este.... 

        Domnul consilier Bobârnat Radu: Si asta este numai asa cat se observa in 

cateva zile cat analizam documentele pentru sedinta, dar va dati seama cate alte 

erori mai sunt neobservate?! 

        Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia: Eu vroiam sa atrag atentia ca din 

punctul meu de vedere acel tabel este gresit, dar daca ma insel, va rog sa ma 

contraziceti! 

         Preşedintele de şedinţa, domnul consilier Popa Cristinel : Daca mai sunt alte 

discutii ? 

        Domnul consilier Bobârnat Radu: Vroiam sa va spunem ca la acest proiect de 

hotarare, noi avem marti dubii, mari indoieli,cu privire la modul in care a fost 

conceput.... 

         Doamna ec.Safta Trofin – director executiv la Directia Economica: Dar nu are 

nici o legatura situatia care este prezentata ca o simpla anexa la referatul de 

aprobare si sumele scrise in proiectul de hotarare. Nu are nici o legatura. 
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         Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia: Si atunci de ce ati scris acolo? 

         Domnul consilier Bobârnat Radu: Nu are nici o legatura, puteati sa scrieti 

orice acolo, atunci de ce l-ati mai pus? 

          Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia: Nu inteles de ce l-ati mai pus 

acolo? 

          Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan : Puteti sa continuti 

cu abtinerile! 

           Domnul consilier Bobârnat Radu: Nu, continuam cu observatiile deoarece 

dvs. ati facut proiectul de hotarare, repartizarea sumelor.... 

          Doamna ec.Safta Trofin – director executiv la Directia Economica:  

Spuneti-mi greseala din proiectul de hotarare, domnule consilier!? 

          Domnul consilier Bobârnat Radu: „Lasati greseala din proiect, greselile sunt 

„in lant” aici, nu este numai  una singura, nu este vorba numai de o greseala 

materiala, este vorba de greseli pe fondul cauzei, si as vrea sa vad la sfarsitul anului 

2024 cine isi asuma raspunderea  pentru restituirea acestor sume de bani daca unul 

din cele noua Proiecte pe care le-ati trecut aici, nu se vor finaliza?!” 

         Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: Domnule consilier 

Bobârnat , eu cred ca dvs. vreti sa aflati ceva ce noi astazi nu putem sa va dam 

detalii , avem astazi niste clauze contractuale, am niste conditii care se respecta sau 

nu, unde pot sa prelungesc, sunt conditii de proiectare in care  niste detalii au durat 

mai mult de o luna, o luna jumatate ,care nu au venit, am deja pregatit un proces 

pentru „1 proiectant”, daca vreti sa stiti am castigat pana acuma toate procesele, cu 

tot cu penalizari, cu „5 milioane”, cu „2 milioane”, si daca o sa le mai am o sa le 

castig, m-ati mai intrebat si cu penalizarile, v-am spus ca au venit, sunt definitive. 

        Domnul consilier Bobârnat Radu: Nu am  intrat in amanunt in chestiunea asta. 

       Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: Nici noi nu am avut 

timp, noi am stat 3 zile, am stat 3 zile sa facem situatii de lucrari , apar niste sume 

mai mari care apar in proiect, dar acestea sunt dotarile care eu nu puteam sa le 

achizitionez, si nu-mi permiteam sa semnez receptii si sa le tin intr-o hala pe la 

„Gara de nord”, sunt lucrari care sunt executate si le semnam, ce nu este executat 

nu am sa semnez niciodata, ca stai ca am in „custodie” la „Popescu Ion” tot 

mobilierul de la ... 

         Domnul consilier Bobârnat Radu: Trebuie sa existe proces verbal de receptie. 

         Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: .....lucrari care au 

fost verificate in teren , s-au decontat, care nu, nu s-au decontat.  Nu-mi permit sa 

fac alte abuzuri de genul acesta.Mai departe, cine va garanteaza, cine nu este, noi 

suntem aici, materialele sunt aici, si asa cereti in fiecare zi documente, si va rog nu 

mai trimite-ti stick-uri, documentele sunt publice, sunt pe site-ul Primariei, chiar nu 

ma ocup personal sa vi le dea. 

         Domnul consilier Bobârnat Radu: „Aveti o obligatie legala, „domnule 

presedinte”, aveti o obligatie legala, trebuie sa dati documentele care vi se solicita.” 
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         Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: „Chiar va rog, avem 

o gramada de proiecte de hotarare care trebuie discutate, in desfasurare, si nu 

discutam acuma de documentele care le solicita un cetatean al municipiului Husi.” 

         Domnul consilier Bobârnat Radu: „Dvs. ati adus vorba, nu eu, legat de aceste 

solicitari. Dvs. trebuie sa faceti ce spune legea!” 

           Preşedintele de şedinţa, domnul consilier Popa Cristinel : Si noi trebuie sa 

urmam cursul sedintei , supun la vot proiectul de hotărâre în variantă propusă de 

inițiator. Cine este  pentru),  împotrivă),  abținere) ? Votul exprimat prin “ridicarea 

mainii”. 
           Rezultatul votului exprimat „prin ridicarea mâinii” este urmatorul :  

Nr.  

crt. 

Numele şi prenumele  

consilierului local 
PENTRU) ÎMPOTRIVĂ ) ABȚINERE) 

1.  Aghiorghiesei Costel  - - X 

2.  Blănariu Victor  X - - 

3.  Bobârnat Radu - - X 

4.  Ciupilan Valeriu Ioan  X - - 

5.  Cocuz Adrian - - X 

6.  Corjinschi Ioan Alexandru X - - 

7.  Focia Alexandru X - - 

8.  Mardari Gianina X - - 

9.  Matei Ionel  X - - 

10.  Matei Gabriela X  - - 

11.  Nacu Mihaela - - X 

12.  Patrașcu Luiza X - - 

13.  Popa Cătălina Eugenia - - X 

14.  Popa Cristinel X - - 

15.  
Romila Claudiu  

X 
- - 

16.  Rotariu Nicoleta 

- - X 
foloseste platforma  

online de 

videoconferinta 

17.  Toma Cătălina Tania X - - 

18.  Țocu Cătălin  X - - 

        Secretarul  general al municipiului Huși.jr.Monica Dumitrașcu: Hotărârea   a fost adoptată 

cu 12  voturi  pentru) , 6 abținere) consilieri locali: Aghiorghiesei Costel, Bobârnat Radu, Cocuz 

Adrian, Nacu Mihaela, Popa Cătălina Eugenia, Rotariu Nicoleta. 

 

8. Proiect de hotărâre nr.13 din 16.01.2024 privind aprobarea utilizarii 

excedentului bugetar in suma de 1.428,81 mii  lei rezultat din executia 

bugetelor  de venituri si cheltuieli ale activitatilor finantate integral  din 

venituri proprii la data de 31.12.2023 - iniţiator primarul municipiului 

Huşi. 

            Preşedintele de şedinţă, domnul   consilier Popa Cristinel   precizeaza 

ca exista avize favorabile din partea comisiilor de specialitate: 
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• Comisia juridică şi de disciplină, pentru administraţie publică  locală, 

apărarea ordinii publice, respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţeneşti 

– avizează favorabil proiectul de hotărâre. 

• Comisia de studii, prognoze şi programe economico-sociale, buget, 

finanţe, privatizare, servicii publice şi comerţ –avizeaza favorabil 

proiectul de hotărâre. 

          Preşedintele de şedinţa, domnul consilier Popa Cristinel : Sunt discutii   la 

acest proiect de hotarare? Da, doamna consilier Popa?! 

           Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia:Da, din documentele care sunt 

puse la dispozitia consilierilor, inteleg ca proiectul de hotarare este gresit, pentru ca 

solicitarea facuta de Spitalul Municipal Husi de repartizare a excedentului de 

747.000 de lei, este de 416.000 la “sectiunea functionare”, si de 331.000 lei la 

“sectiunea dezvoltare”, ori in proiectul de hotarare,in referat, este trecut exact 

invers. Insusi fundamentarea care o face pentru “dezvoltare” Spitalul asta 

argumenteaza. 

            Domnul consilier Țocu Cătălin: Bun, dar haideti sa vedem se poate fi facut!? 

Se poate corecta! 

           Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia: Trebuie inversat totul, ce este la 

“functionare” trebuie sa fie la “dezvoltare”, iar ce este la “dezvoltare” trebuie sa fie 

la “functionare”. 

         Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: In proiectul de 

hotarare scrie: „ Se aproba reportarea in anul financiar 2024 a sumei de 747,59  mii 

lei reprezentand excedent bugetar Spitalul Municipal ”Dimitrie Castroian” Husi si 

utilizarea acestuia pentru finantarea: 

                    - Sectiunea de functionare   331,35  mii lei 

                    - Sectiunea de dezvoltare    416,24  mii lei”. 

          Domnul consilier Bobârnat Radu: Trebuie invers: 

                     *Sectiunea de functionare   416,24  mii lei 

                     *Sectiunea de dezvoltare    331,35  mii lei. 

         Doamna ec.Safta Trofin – director executiv la Directia Economica: Nu gasesc 

acum adresa. 

         Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia: O am eu aici. 

         Doamna ec.Safta Trofin – director executiv la Directia Economica: O am si 

eu, doamna consilier, dar era normal sa ma intrebati si pe mine! 

         Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia: Trebuie sa stam o noapte intreaga, 

o zi si o noapte . 

         Doamna ec.Safta Trofin – director executiv la Directia Economica: In adresa 

Spitalului Municipal Husi este: *Sectiunea de functionare 416,24  mii lei ,                     

*Sectiunea de dezvoltare    331,35  mii lei. 

          Domnul consilier Bobârnat Radu: In proiectul de hotarare este exact invers. 

          Doamna ec.Safta Trofin – director executiv la Directia Economica: O sa 

corectez. 
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        Domnul consilier Bobârnat Radu: „Apropo de eroare, si asta este doar o 

chestie formala”. 

        Doamna ec.Safta Trofin – director executiv la Directia Economica: Domnule 

Bobârnat, parca nu v-as permite dupa 40 de ani de serviciu sa faceti aceste 

afirmatii.” 

          Domnul consilier Bobârnat Radu: „Dar nu ma intereseaza!” 

          Doamna ec.Safta Trofin – director executiv la Directia Economica: „Ce nu 

va intereseaza!” 

         Domnul consilier Bobârnat Radu: „Nu ma intereseaza ce permiteti dvs., sa 

faceti lucrurile cum trebuie, nu faceti prostii!” 

          Preşedintele de şedinţa, domnul consilier Popa Cristinel : “Va rog, tonul 

acesta agresiv nu mi se pare normal pentru o sedinta de Consiliu Local.” 

          Domnul consilier Bobârnat Radu: „Vi se pare tonul agresiv pentru faptul ca 

vrem ca coretam niste chestii?!” 

          Doamna ec.Safta Trofin – director executiv la Directia Economica: „ Dar nu 

la modul acesta, poate fi o eroare umana!” 

          Preşedintele de şedinţa, domnul consilier Popa Cristinel : “Exact, poate fi si o 

eroare umana”. 

           Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia: “Imi cer scuze ca v-am sesizat 

erorile!” 

          Doamna ec.Safta Trofin – director executiv la Directia Economica: „Apropo 

de fonduri europene decontate numai in luna decembrie 2023 , de 6 milioane euro, 

nu va mai bateti joc, nu mai minimalizati munca oamenilor!”. 

          Domnul consilier Bobârnat Radu: „Cine isi bate joc, doamna? Dvs.va bateti 

joc! Uitati cum ati scris aici , exact pe dos niste lucruri!” 

          Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: „Am o problema, 

am o problema, dintr-o eroare s-a trecut, se poate corecta, si putem merge mai 

departe!” 

          Preşedintele de şedinţa, domnul consilier Popa Cristinel : “Nu cred ca asta se 

doreste. Se doreste un pic de scandal, asta se doreste, din partea dvs. domnule 

Bobârnat ! Nu lucrati constructiv, constructiv era, s-a gresit, haideti sa remediem, 

nu sa jignim, sa spunem tot felul de lucruri!” 

          Domnul consilier Bobârnat Radu: „Dar cine v-a jignit? 

          Preşedintele de şedinţa, domnul consilier Popa Cristinel : “Eu nu am vorbit 

de mine, eu am intrat in discutie acuma!” 

          Domnul consilier Bobârnat Radu: „Noi am facut o observatie, si ati sarit in 

sus! 

           Preşedintele de şedinţa, domnul consilier Popa Cristinel : “Eu nu am sarit in 

sus, am spus ca trebuie sa avem un ton civilizat , si atat!” 

           Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: Se vor inversa 

sumele, suma de  la “ sectiunea functionare” trebuie sa fie la “ sectiunea 

dezvoltare”, iar ce este la “ sectiunea dezvoltare” trebuie sa fie la “ sectiunea 

functionare”. 



Page | 26  

 

         Preşedintele de şedinţa, domnul consilier Popa Cristinel : Exact.    

         Domnul consilier Țocu Cătălin: Este binevenita observatia, dar nu face 

obiectul modificarii proiectului de hotarare. 

         Preşedintele de şedinţa, domnul consilier Popa Cristinel : Trebuie inversate 

sumele. 

        Domnul consilier Țocu Cătălin: Proiectul de hotarare nu suporta modificari. 

        Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia: Ba da . 

         Domnul consilier Bobârnat Radu: „Modificarile sunt de esenta, nu sunt chiar 

simple corectii.” 

          Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia: Sa citim proiectul de hotarare, sa 

vedem daca suporta sau nu suporta modificari?! 

           Preşedintele de şedinţa, domnul consilier Popa Cristinel: Supun la vot 

proiectul de hotărâre modificat (corect Sectiunea de functionare 416,24 mii lei,                     

Sectiunea de dezvoltare  331,35  mii lei). Cine este  pentru),  împotrivă),  abținere)?  

Votul exprimat prin “ridicarea mainii”. 
            Rezultatul votului exprimat „prin ridicarea mâinii” este urmatorul :  

Nr.  

crt. 

Numele şi prenumele  

consilierului local 
PENTRU) ÎMPOTRIVĂ ) ABȚINERE) 

1.  Aghiorghiesei Costel  X - - 

2.  Blănariu Victor  X - - 

3.  Bobârnat Radu X - - 

4.  Ciupilan Valeriu Ioan  X - - 

5.  Cocuz Adrian X  - - 

6.  Corjinschi Ioan Alexandru X - - 

7.  Focia Alexandru X - - 

8.  Mardari Gianina X - - 

9.  Matei Ionel  X - - 

10.  Matei Gabriela X  - - 

11.  Nacu Mihaela X - - 

12.  Patrașcu Luiza X - - 

13.  Popa Cătălina Eugenia X - - 

14.  Popa Cristinel X - - 

15.  
Romila Claudiu  

X 
- - 

16.  Rotariu Nicoleta 

X 
foloseste 

platforma  

online de 

videoconferinta 

- - 

17.  Toma Cătălina Tania X - - 

18.  Țocu Cătălin  X - - 

       Secretarul general al municipiului Huși.jr.Monica Dumitrașcu: 

Hotărârea(modificata/corectata)  a fost adoptată cu  18  voturi  pentru). 
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9. Proiect de hotărâre nr.14 din 16.01.2024 privind  aprobarea modificarii 

HCL nr.490/08.12.2023 - privind  aprobarea prelungirii duratei 

proiectului “Reabilitare dispensar Casa Ralea și înființarea unui Centru de 

recuperare medicală pentru adulți și copii” cod SMIS 142238,  finanțat în 

cadrul POR 2014-2020,  in scopul finalizarii acestuia din fonduri proprii 

pana cel tarziu la data de 31.12.2024- iniţiator primarul municipiului 

Huşi. 

            Preşedintele de şedinţă, domnul   consilier Popa Cristinel   precizeaza 

ca exista avize favorabile din partea comisiilor de specialitate: 

• Comisia juridică şi de disciplină, pentru administraţie publică  locală, 

apărarea ordinii publice, respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţeneşti 

– avizează favorabil proiectul de hotărâre. 

• Comisia pentru amenajarea teritoriului şi urbanism, administrarea 

domeniului public şi privat al municipiului, realizarea lucrărilor publice, 

conservarea monumentelor istorice şi de arhitectură – avizează favorabil 

proiectul de hotărâre.     

•  Comisia de studii, prognoze şi programe economico-sociale, buget, 

finanţe, privatizare, servicii publice şi comerţ –avizeaza favorabil 

proiectul de hotărâre. 

• Comisia  de comunicare, integrare europeana, relatii cu alte consilii 

locale sau organisme similare, relatii externe – avizează favorabil 

proiectul de hotărâre.     

          Preşedintele de şedinţa, domnul consilier Popa Cristinel : Sunt discutii   la 

acest proiect de hotarare? 

          Domnul consilier Bobârnat Radu: Aceleasi ca la proiectele anterioare. 

          Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia: S-a suplimentat suma care 

urmeaza sa fie suportata din buget. 

          Domnul consilier Bobârnat Radu: „Le-ati explicat, nu le mai reluam, ati spus 

ca va asumati raspunderea.” 

          Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan:” Imi asum 

raspunderea pentru tot ce s-a executat pana acum. Nu fug de raspundere!” 

           Domnul consilier Bobârnat Radu: Am inteles. 

           Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan:”Altii fug de 

raspundere, nu eu!”. 

           Preşedintele de şedinţa, domnul consilier Popa Cristinel : Supun la vot 

proiectul de hotărâre în variantă propusă de inițiator. Cine este  pentru),  

împotrivă),  abținere) ? Votul exprimat prin “ridicarea mainii”. 
           Rezultatul votului exprimat „prin ridicarea mâinii” este urmatorul :  

Nr.  

crt. 

Numele şi prenumele  

consilierului local 
PENTRU) ÎMPOTRIVĂ ) ABȚINERE) 

1.  Aghiorghiesei Costel  - - X 

2.  Blănariu Victor  X - - 

3.  Bobârnat Radu - - X 

4.  Ciupilan Valeriu Ioan  X - - 
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5.  Cocuz Adrian - - X 

6.  Corjinschi Ioan Alexandru X - - 

7.  Focia Alexandru X - - 

8.  Mardari Gianina X - - 

9.  Matei Ionel  X - - 

10.  Matei Gabriela X  - - 

11.  Nacu Mihaela - - X 

12.  Patrașcu Luiza X - - 

13.  Popa Cătălina Eugenia - - X 

14.  Popa Cristinel X - - 

15.  
Romila Claudiu  

X 
- - 

16.  Rotariu Nicoleta 

- - X 
foloseste platforma  

online de 

videoconferinta 

17.  Toma Cătălina Tania X - - 

18.  Țocu Cătălin  X - - 

        Secretarul  general al municipiului Huși.jr.Monica Dumitrașcu: Hotărârea   a 

fost adoptată cu 12  voturi  pentru) , 6 abținere) consilieri locali: Aghiorghiesei 

Costel, Bobârnat Radu, Cocuz Adrian, Nacu Mihaela, Popa Cătălina Eugenia, 

Rotariu Nicoleta. 

 

10. Proiect de hotărâre nr.15 din 16.01.2024 pentru   aprobarea modificarii 

HCL nr.491/08.12.2023 privind aprobarea prelungirii duratei proiectului 

”Construirea unui teatru de vara in zona Recea”- SMIS 153167, finanțat 

în cadrul POR 2014-2020,in scopul finalizarii acestuia din fonduri 

proprii pana cel tarziu la data de 31.12.2024 - iniţiator primarul 

municipiului Huşi. 

            Preşedintele de şedinţă, domnul   consilier Popa Cristinel   precizeaza 

ca exista avize favorabile din partea comisiilor de specialitate: 

• Comisia juridică şi de disciplină, pentru administraţie publică  locală, 

apărarea ordinii publice, respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţeneşti 

– avizează favorabil proiectul de hotărâre. 

• Comisia pentru amenajarea teritoriului şi urbanism, administrarea 

domeniului public şi privat al municipiului, realizarea lucrărilor publice, 

conservarea monumentelor istorice şi de arhitectură – avizează favorabil 

proiectul de hotărâre.     

•  Comisia de studii, prognoze şi programe economico-sociale, buget, 

finanţe, privatizare, servicii publice şi comerţ –avizeaza favorabil 

proiectul de hotărâre. 

• Comisia  de comunicare, integrare europeana, relatii cu alte consilii 

locale sau organisme similare, relatii externe – avizează favorabil 

proiectul de hotărâre.     



Page | 29  

 

          Preşedintele de şedinţa, domnul consilier Popa Cristinel : Probabil ca sunt 

aceleasi discutii ca la celelalte proiecte de hotarare finantgate cu fonduri europene? 

            Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia: Da, este vorba de “Teatrul de 

vara”, aici este vorba de 2 mil.de lei. 

          Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan:Aici, am un proces 

pe care l-am deschis proiectantului .... 

          Domnul consilier Bobârnat Radu: Dvs. ati gestionat lucrurile. 

          Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: Da, bineinteles, eu 

nu pot sa-ti cer dumneata sa-ti indeplinesti sarcinile de serviciu cu forta. Nu mi-ai 

raspuns in termen, am e.mail-uri, am adrese, s.a.m.d. 

          Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia: “Depinde si cine este proiectantul, 

si  cine sunt executantii,doar contractele nu le incheiem noi.” 

           Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: „Nici proiectantii, 

nici executantii, nu i-am ales eu! 

           Domnul consilier Bobârnat Radu:”Au fost licitatii”. 

          Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia: “Noi citim si printre  randuri, 

domnule primar!” 

           Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: Doamna Popa, eu 

va ascult cat vreti dvs., sunt foarte calm astazi. 

         Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia: Am vazut!. 

         Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: Eu stiu cand incepe 

„anul preelectoral”, televiziunile si ziarele  „o incep”.... 

         Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia: “Vorbeam pe materialul dvs.!” 

         Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan:...salariatii din cadrul 

Primariei, oamenii care muncesc aici...... 

         Domnul consilier Bobârnat Radu:In ce sens? 

         Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan:.....in sensul ca fac, ca 

nu fac, s-ar putea sa ne trezim in alta parte. 

          Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia:”Meritele sunt ale d-voastra, 

greselile sunt ale functionarilor!”. 

         Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: „Ma uit pe grilele de 

salarizare si vad  ca au  portarii/muncitorii de la alte institutii, salarii mai mari decat 

un consilier superior de la „noi”(Primaria) , este cu totul altceva.” 

           Preşedintele de şedinţa, domnul consilier Popa Cristinel : Daca nu mai sunt 

discutii, Supun la vot proiectul de hotărâre în variantă propusă de inițiator. Cine 

este  pentru),  împotrivă),  abținere) ? Votul exprimat prin “ridicarea mainii”. 
           Rezultatul votului exprimat „prin ridicarea mâinii” este urmatorul :  

Nr.  

crt. 

Numele şi prenumele  

consilierului local 
PENTRU) ÎMPOTRIVĂ ) ABȚINERE) 

1.  Aghiorghiesei Costel  - - X 

2.  Blănariu Victor  X - - 

3.  Bobârnat Radu - - X 

4.  Ciupilan Valeriu Ioan  X - - 

5.  Cocuz Adrian - - X 
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6.  Corjinschi Ioan Alexandru X - - 

7.  Focia Alexandru X - - 

8.  Mardari Gianina X - - 

9.  Matei Ionel  X - - 

10.  Matei Gabriela X  - - 

11.  Nacu Mihaela - - X 

12.  Patrașcu Luiza X - - 

13.  Popa Cătălina Eugenia - - X 

14.  Popa Cristinel X - - 

15.  
Romila Claudiu  

X 
- - 

16.  Rotariu Nicoleta 

- - X 
foloseste platforma  

online de 

videoconferinta 

17.  Toma Cătălina Tania X - - 

18.  Țocu Cătălin  X - - 

        Secretarul  general al municipiului Huși.jr.Monica Dumitrașcu: Hotărârea   a 

fost adoptată cu 12  voturi  pentru) , 6 abținere) consilieri locali: Aghiorghiesei 

Costel, Bobârnat Radu, Cocuz Adrian, Nacu Mihaela, Popa Cătălina Eugenia, 

Rotariu Nicoleta. 

 

11. Proiect de hotărâre nr.16 din 16.01.2024 pentru  aprobarea modificarii 

HCL nr.492/08.12.2023 privind  aprobarea prelungirii duratei 

proiectului Construcția unui centru multi-funcțional în ZUM 3 – Dric” 

cod SMIS 138482,  finanțat în cadrul POR 2014-2020,  în scopul 

finalizării acestuia din fonduri proprii până cel târziu la data de 

31.12.2024- iniţiator primarul municipiului Huşi. 

            Preşedintele de şedinţă, domnul   consilier Popa Cristinel   precizeaza 

ca exista avize favorabile din partea comisiilor de specialitate: 

• Comisia juridică şi de disciplină, pentru administraţie publică  locală, 

apărarea ordinii publice, respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţeneşti 

– avizează favorabil proiectul de hotărâre. 

• Comisia pentru amenajarea teritoriului şi urbanism, administrarea 

domeniului public şi privat al municipiului, realizarea lucrărilor publice, 

conservarea monumentelor istorice şi de arhitectură – avizează favorabil 

proiectul de hotărâre.     

•  Comisia de studii, prognoze şi programe economico-sociale, buget, 

finanţe, privatizare, servicii publice şi comerţ –avizeaza favorabil 

proiectul de hotărâre. 

• Comisia  de comunicare, integrare europeana, relatii cu alte consilii 

locale sau organisme similare, relatii externe – avizează favorabil 

proiectul de hotărâre.     
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          Preşedintele de şedinţa, domnul consilier Popa Cristinel : Sunt discutii   la 

acest proiect de hotarare? Nu sunt, trecem la vot. 

           Preşedintele de şedinţa, domnul consilier Popa Cristinel : Supun la vot 

proiectul de hotărâre în variantă propusă de inițiator. Cine este  pentru),  

împotrivă),  abținere) ? Votul exprimat prin “ridicarea mainii”. 
           Rezultatul votului exprimat „prin ridicarea mâinii” este urmatorul :  

Nr.  

crt. 

Numele şi prenumele  

consilierului local 
PENTRU) ÎMPOTRIVĂ ) ABȚINERE) 

1.  Aghiorghiesei Costel  - - X 

2.  Blănariu Victor  X - - 

3.  Bobârnat Radu - - X 

4.  Ciupilan Valeriu Ioan  X - - 

5.  Cocuz Adrian - - X 

6.  Corjinschi Ioan Alexandru X - - 

7.  Focia Alexandru X - - 

8.  Mardari Gianina X - - 

9.  Matei Ionel  X - - 

10.  Matei Gabriela X  - - 

11.  Nacu Mihaela - - X 

12.  Patrașcu Luiza X - - 

13.  Popa Cătălina Eugenia - - X 

14.  Popa Cristinel X - - 

15.  
Romila Claudiu  

X 
- - 

16.  Rotariu Nicoleta 

- - X 
foloseste platforma  

online de 

videoconferinta 

17.  Toma Cătălina Tania X - - 

18.  Țocu Cătălin  X - - 

        Secretarul  general al municipiului Huși.jr.Monica Dumitrașcu: Hotărârea   a 

fost adoptată cu 12  voturi  pentru) , 6 abținere) consilieri locali: Aghiorghiesei 

Costel, Bobârnat Radu, Cocuz Adrian, Nacu Mihaela, Popa Cătălina Eugenia, 

Rotariu Nicoleta. 

 

          Domnul consilier Bobârnat Radu: Rog pe  doamna secretar general, conform 

Regulamentului, sa  mentioneze „nominal” voturile.  

         Secretarul general al municipiului Huși.jr.Monica Dumitrașcu: Este mentionat 

nominal, hotararea  a fost adoptată cu 12  voturi  pentru) , 6 abținere) consilierii 

locali PNL. 

 

 

 

        Domnul consilier Bobârnat Radu: Nominal. 
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        Secretarul general al municipiului Huși.jr.Monica Dumitrașcu: Nominal, 

sigur! 

 

12. Proiect de hotărâre nr.17 din 16.01.2024 privind  aprobarea modificarii 

HCL nr.489/08.12.2023 privind  aprobarea prelungirii duratei 

proiectului “Reabilitare Cladire Baia Populara si infiintarea unui 

Centru Social de Urgenta in Municipiul Husi” cod SMIS 142240,  

finanțat în cadrul POR 2014-2020,  in scopul finalizarii acestuia din 

fonduri proprii pana cel tarziu la data de 31.12.2024- iniţiator primarul 

municipiului Huşi. 

      Preşedintele de şedinţă, domnul   consilier Popa Cristinel   precizeaza ca 

exista avize favorabile din partea comisiilor de specialitate: 

• Comisia juridică şi de disciplină, pentru administraţie publică  locală, 

apărarea ordinii publice, respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţeneşti 

– avizează favorabil proiectul de hotărâre. 

• Comisia pentru amenajarea teritoriului şi urbanism, administrarea 

domeniului public şi privat al municipiului, realizarea lucrărilor publice, 

conservarea monumentelor istorice şi de arhitectură – avizează favorabil 

proiectul de hotărâre.     

•  Comisia de studii, prognoze şi programe economico-sociale, buget, 

finanţe, privatizare, servicii publice şi comerţ –avizeaza favorabil 

proiectul de hotărâre. 

• Comisia  de comunicare, integrare europeana, relatii cu alte consilii 

locale sau organisme similare, relatii externe – avizează favorabil 

proiectul de hotărâre.     

          Preşedintele de şedinţa, domnul consilier Popa Cristinel : Sunt discutii   la 

acest proiect de hotarare?  

         Domnul consilier Bobârnat Radu: „Este vorba de  Baia Populara  aici,  

„ECASTEF”, o firma cunoscuta.” 

          Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia: “Da, o firma cunoscuta.” 

          Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: „Pe langa altele, sa 

stiti ca este o firma buna, pe langa altele.” 

          Domnul consilier Bobârnat Radu: „Depinde pentru cine este buna!?” 

           Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia: Avem si “Croialy”, “Croialy”, o 

firma buna. 

           Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: „Cand am vazut 

firma de la Bacau care va face  Agro’, chiar m-am bucurat,ca a facut  

Kaufland-ul.” 

           Domnul consilier Bobârnat Radu: „Si pentru cine va bucurati?” 

           Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: „Daca vreti sa 

insinuati altceva, va rog sa invatati sa scrieti, dau nota explicativa ”. 

         Domnul consilier Bobârnat Radu: „Ce sa faceti?” 
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         Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: „Cristi, te rog, treceti 

mai departe cu proiectele de hotarare, nu am chef sa discut prostii cu domnul 

consilier Bobârnat !” 

         Domnul consilier Bobârnat Radu:”Dvs. spuneti prostii!”. 

         Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan:” Nu, dvs. spuneti!” 

         Domnul consilier Bobârnat Radu:”Dvs. spuneti prostii, va ia gura pe dinainte 

si dati cu bâta in baltă”. 

         Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan:”Am terminat doua 

lucrari.” 

          Domnul consilier Bobârnat Radu:” O sa ne uitam ce lucrari ati terminat”. 

          Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan:” Vi le dau la pachet 

sa le studiati acasa”. 

          Domnul consilier Bobârnat Radu:” O sa mi le dati , ca sa le studiez, sa vad ce 

ati facut dvs. Va deranjeaza faptul ca va cer niste contracte . De ce va deranjeaza ca 

va cer niste contracte?” 

          Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan:”Nu ma deranjeaza 

ca ati cerut, ca o sa cereti niste contracte. Ati cerut nu stiu cate dispozitii pe care  

le-a dat primarul in decursul a 3-4 ani de zile. Sunt publice pe site-ul Primariei.” 

          Domnul consilier Bobârnat Radu:” Nu sunt publice pe site-ul Primariei Husi, 

sunt in registru de dispozitii.Nu sunt publice.” 

        Secretarul  general al municipiului Huși.jr.Monica Dumitrașcu: “Registrul este 

public.” 

          Domnul consilier Bobârnat Radu:”Registrul este public, dar ele nu sunt in 

integralitatea lor.Am solicitat sa mi le dati in integralitatea lor. Vreau sa stiu ce ati 

facut, ce ati muncit in astia 4 ani de zile.” 

           Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan:”Nu am muncit, am 

stat degeaba si am luat salariul”. 

          Domnul consilier Bobârnat Radu:” Foarte bine!” 

          Domnul consilier Țocu Cătălin: Ce suspiciune exista? 

          Domnul consilier Bobârnat Radu:” De ce ma intrebati asta, ar trebui sa existe 

o suspiciune?!” 

          Domnul consilier Țocu Cătălin: “Noi, suntem aici  un grup de  oameni care 

trebuie sa ia  niste hotarari, dar  tot  aruncam  niste sageti…. 

          Domnul consilier Bobârnat Radu:”Daca ma intrebati de suspiciuni, sa stiti ca 

am mari suspiciuni la ceea ce a facut si la ceea ce face domnul primar. Si nu am 

suspiciuni, am chiar convingeri!” 

          Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: „Domnule consilier, 

sa stiti ca sedinta este inregistrata”. 

           Domnul consilier Bobârnat Radu:” Si ce daca, ma dati in judecata sau de 

ce?” 

          Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: „Aveti grija ce 

afirmatii faceti, s-ar putea sa nu mai fiu „blândul Ben” care am suportat acuzatiile 

PNL si mirsaviile .....” 
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         Domnul consilier Bobârnat Radu: ”Puteti sa fiti cine vreti dvs. sa fiti”. 

         Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: „M-ati acuzat ca am 

furat 65 de miliarde, tot dvs.Partidul National Liberal.” 

         Domnul consilier Bobârnat Radu: „De ce nu m-ati dat in judecata?” 

         Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: „Pai, am timp de 

pierdut ca dvs.?! Dvs.aveti timp de pierdut la Judecatorie.” 

          Domnul consilier Bobârnat Radu: „Acela nu este timp pierdut, este un timp 

castigat pentru mine!”. 

           Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan:”Am vazut cate 

procese ati castigat si cate procese ati pierdut!” 

          Domnul consilier Bobârnat Radu: „Dvs. imi tineti evidenta mie?” 

           Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan:” Dar dvs. cum mi-o 

tineti mie?! 

           Domnul consilier Bobârnat Radu: „Dvs. sunteti  serviciu public”. 

           Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan:”La catre suspiciuni 

aveti si la cate acuzatii mi se aduc , poate imi trebuie „un avocat”?!” 

           Domnul consilier Bobârnat Radu: „Dvs. sunteti  serviciu public. S-ar putea 

sa aveti nevoie de un avocat”. 

           Preşedintele de şedinţa, domnul consilier Popa Cristinel : Putem trece mai 

departe cu discutiile? 

            Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia:”Ati mai avut , ati mai avut nevoie 

de avocat!” 

          Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan:”Poftim, doamna 

consilier?” 

          Domnul consilier Bobârnat Radu: „Ati avut si ati pierdut”. 

          Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan:”Am pierdut si eu un 

proces cu doamna Popa!”  

           Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia:”Ei, unul, mai multe!” 

           Domnul consilier Bobârnat Radu:”Ati pierdut mai multe, nu numai unul”. 

            Preşedintele de şedinţa, domnul consilier Popa Cristinel : Domnilor , facem 

istoria Consiliului Local  sau discutam ordinea de zi a sedintei ? Haideti sa trecem 

la subiect, sunt oameni aici care au venit si cu treaba, da? 

         Domnul consilier Bobârnat Radu:”Vad ca va intereseaza cate procese am 

cistigat sau am pierdut eu, dar sunt convins ca am cistigat foarte multe procese.” 

         Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: „Ai si pierdut foarte 

multe, dar nu este treaba mea.” 

          Domnul consilier Bobârnat Radu:”Daca nu este treaba dvs., de ce faceti 

afirmatii?” 

          Domnul consilier Bobârnat Radu:” Activitatea dvs. ca primar este treaba 

mea. Sunteti primarul cetatenilor pe care si eu ii reprezint! ” 

           Preşedintele de şedinţa, domnul consilier Popa Cristinel : Supun la vot 

proiectul de hotărâre în variantă propusă de inițiator. Cine este  pentru),  

împotrivă),  abținere) ? Votul exprimat prin “ridicarea mainii”. 
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           Rezultatul votului exprimat „prin ridicarea mâinii” este urmatorul :  
Nr.  

crt. 

Numele şi prenumele  

consilierului local 
PENTRU) ÎMPOTRIVĂ ) ABȚINERE) 

1.  Aghiorghiesei Costel  - - X 

2.  Blănariu Victor  X - - 

3.  Bobârnat Radu - - X 

4.  Ciupilan Valeriu Ioan  
nu si-a exprimat votul,  

nu se afla in sala de sedinta 

5.  Cocuz Adrian - - X 

6.  Corjinschi Ioan Alexandru X - - 

7.  Focia Alexandru X - - 

8.  Mardari Gianina X - - 

9.  Matei Ionel  X - - 

10.  Matei Gabriela X  - - 

11.  Nacu Mihaela - - X 

12.  Patrașcu Luiza X - - 

13.  Popa Cătălina Eugenia - - X 

14.  Popa Cristinel X - - 

15.  
Romila Claudiu  

X 
- - 

16.  Rotariu Nicoleta 

- - X 
foloseste platforma  

online de 

videoconferinta 

17.  Toma Cătălina Tania X - - 

18.  Țocu Cătălin  X - - 

        Secretarul  general al municipiului Huși.jr.Monica Dumitrașcu: Hotărârea   a fost adoptată 

cu 11  voturi  pentru) , 6 abținere) consilieri locali: Aghiorghiesei Costel, Bobârnat Radu, Cocuz 

Adrian, Nacu Mihaela, Popa Cătălina Eugenia, Rotariu Nicoleta. Domnul consilier Ciupilan 

Valeriu Ioan nu si-a exprimat votul, nu se afla in sala de sedinta. 

 

13. Proiect de hotărâre nr.18 din 17.01.2024 privind rectificarea Hotararii 

Consiliului Local al municipiului Husi nr. 501 din 21.12.2023 privind 

modificarea statului de functii al personalului din cadrul aparatului de 

specialitate al primarului municipiului Husi - inițiator primarul 

municipiului Huși. 

            Preşedintele de şedinţă, domnul   consilier Popa Cristinel   precizeaza 

ca exista avize favorabile din partea comisiilor de specialitate: 

• Comisia juridică şi de disciplină, pentru administraţie publică  locală, 

apărarea ordinii publice, respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţeneşti 

– avizează favorabil proiectul de hotărâre. 

• Comisia de studii, prognoze şi programe economico-sociale, buget, 

finanţe, privatizare, servicii publice şi comerţ –avizeaza favorabil 

proiectul de hotărâre. 
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          Preşedintele de şedinţa, domnul consilier Popa Cristinel : Sunt discutii   la 

acest proiect de hotarare?  Nu sunt, trecem la vot. 

           Preşedintele de şedinţa, domnul consilier Popa Cristinel : Supun la vot 

proiectul de hotărâre în variantă propusă de inițiator. Cine este  pentru),  

împotrivă),  abținere) ? Votul exprimat prin “ridicarea mainii”. 
        Rezultatul votului exprimat „prin ridicarea mâinii” este urmatorul :  

Nr.  

crt. 

Numele şi prenumele  

consilierului local 
PENTRU) ÎMPOTRIVĂ ) ABȚINERE) 

1.  Aghiorghiesei Costel  X - - 

2.  Blănariu Victor  X - - 

3.  Bobârnat Radu X - - 

4.  Ciupilan Valeriu Ioan  X - - 

5.  Cocuz Adrian X  - - 

6.  Corjinschi Ioan Alexandru X - - 

7.  Focia Alexandru X - - 

8.  Mardari Gianina X - - 

9.  Matei Ionel  X - - 

10.  Matei Gabriela X  - - 

11.  Nacu Mihaela X - - 

12.  Patrașcu Luiza X - - 

13.  Popa Cătălina Eugenia X - - 

14.  Popa Cristinel X - - 

15.  
Romila Claudiu  

X 
- - 

16.  Rotariu Nicoleta 

X 
foloseste 

platforma  

online de 

videoconferinta 

- - 

17.  Toma Cătălina Tania X - - 

18.  Țocu Cătălin  X - - 

        Secretarul  general al municipiului Huși.jr.Monica Dumitrașcu: Hotărârea   a 

fost adoptată cu  18  voturi  pentru). 

 

14. Proiect de hotărâre nr.19 din 17.01.2024 privind modificarea statului de 

funcții al personalului din cadrul Spitalului Municipal „Dimitrie 

Castroian”  Huși  - inițiator primarul municipiului Huși. 

            Preşedintele de şedinţă, domnul   consilier Popa Cristinel   precizeaza 

ca exista avize favorabile din partea comisiilor de specialitate: 

• Comisia juridică şi de disciplină, pentru administraţie publică  locală, 

apărarea ordinii publice, respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţeneşti 

– avizează favorabil proiectul de hotărâre. 

• Comisia de studii, prognoze şi programe economico-sociale, buget, 

finanţe, privatizare, servicii publice şi comerţ –avizeaza favorabil 

proiectul de hotărâre. 
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• Comisia pentru învăţământ, culte,cultură, tineret, turism, sănătate, 

muncă, protecţie socială, protecţia copilului, familie. – avizează favorabil 

proiectul de hotărâre. 

          Preşedintele de şedinţa, domnul consilier Popa Cristinel : Sunt discutii   la 

acest proiect de hotarare? Da, poftiti , va rog! 

            Domnul consilier Bobârnat Radu: Este aici domnul director de la Spital, si-l 

rugam sa prezinte un pic  proiectul de hotarare! 

          Domnul dr.Popa Bogdan Vasile – manager la Spitalul Municipal Husi: 

Proiectul de hotarare il aveti, solicitati  intrebari, va rog!? 

          Domnul consilier Bobârnat Radu: Prezentati-l! Prezentati un pic proiectul de 

hotarare! 

         Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan : Domnule director, 

va rog stati un pic mai in spate, nu stati in spatele meu! 

         Domnul consilier Bobârnat Radu: „Ati solicitat niste modificari de functii, 

niste transformari, va rog sa le justificati!” 

          Domnul dr.Popa Bogdan Vasile – manager la Spitalul Municipal Husi: „Dvs. 

ca un „fin cunoscator al legii”, fiindca in asa ceva va erijati.... 

           Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia: “Nu puteti face afirmatii la adresa 

cuiva”. 

         Domnul dr.Popa Bogdan Vasile – manager la Spitalul Municipal Husi: ...  

odata cu trecerea timpului si a vechimii, si prin efectul legii, totodata,  poate chiar  

merita promovari.Este o discutie pe care o purtam ori de cate ori , si daca vreti sa o 

purtam, nu am nici cea mai mica problema in a va sta la dispozitie pentru 

lamuriri.Consider  mai  mult decat banal raspunsul.Astept intrebari!?”. 

         Domnul consilier Bobârnat Radu: Profit de faptul ca, acest proiect de hotarare 

care este despre Spitalul Municipal Husi .... 

          Preşedintele de şedinţa, domnul consilier Popa Cristinel : Este un proiect de 

hotarare despre statul de functii de la Spitalul Muniocipal Husi. 

          Domnul consilier Bobârnat Radu:...unde se solicita despre Spitalul Husi,.... 

          Preşedintele de şedinţa, domnul consilier Popa Cristinel : Trebuie totusi sa 

citim corect. 

           Domnul consilier Bobârnat Radu: „Domnul Popa, nu inseamna ca, daca 

sunteti presedinte de sedinta, trebuie sa ma corectati pe mine, da?” 

           Preşedintele de şedinţa, domnul consilier Popa Cristinel : “Nu, eu daca sunt 

presedinte de sedinta, trebuie sa respect ca sa mearga pe linia proiectelor.” 

           Domnul consilier Bobârnat Radu: „Respectati, dar nu spuneti prostii!”. 

           Preşedintele de şedinţa, domnul consilier Popa Cristinel : “Vedeti cum va 

exprimati “cu asa”, ca eu m-am exprimat elegant!”. 

            Domnul consilier Bobârnat Radu: „Era vorba despre Spitalul Husi, care 

solicita niste transformari de posturi. Am zis ca profit de aceasta ocazie , ca este 

vorba despre Spitalul Husi, si profit de prezenta dvs.aici, ca sa va spun ca sunteti  

intr-o grava incompatibilitate ca manager,....  
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            Preşedintele de şedinţa, domnul consilier Popa Cristinel : “Ce legatura are 

cu statul de functii ?” 

           Domnul consilier Bobârnat Radu:...este vorba despre Spitalul Husi, da? 

           Preşedintele de şedinţa, domnul consilier Popa Cristinel :” Nu, este vorba 

despre modificari la statul de functii , si se merge pe tema proiectului. La punctual 

“Diverse” putem discuta  despre ce vreti dvs, da?” 

           Domnul consilier Bobârnat Radu:...este vorba despre Spitalul Husi, si 

domnul manager este intr-o grava incompatibilitate ..... 

           Domnul dr.Popa Bogdan Vasile – manager la Spitalul Municipal 

Husi:”Constatata de cine?” 

 

 

         Domnul consilier Bobârnat Radu:....ca manager, pentru ca indeplineste in 

mod concomitent atat functia  de manager, cat si cea de vicepresedinte PSD, cat si 

cea de consilier judetean, aspect care este expres interzis de lege. In afara de asta, 

domnul manager are grave probleme de management in Spitalul Husi, deoarece nu 

a reusit sa atraga finantare de la Casa Judeteana de Asigurari de Sanatate , si acolo 

avem un deficit extrem de mare , de vreo 20 miliarde de lei.” 

         Domnul dr.Popa Bogdan Vasile – manager la Spitalul Municipal 

Husi:”Deficit?”. 

         Domnul consilier Bobârnat Radu: „ Deficit,finantare care nu a fost atrasa 

conform contractului”. 

        Domnul dr.Popa Bogdan Vasile–manager la Spitalul Municipal 

Husi:”Deficitul este... 

          Domnul consilier Bobârnat Radu: „Spuneti-i cum vreti, din cauza 

managementului dvs.dezastruos, nu ati reusit sa atrageti finantarea necesara”. 

          Domnul dr.Popa Bogdan Vasile–manager la Spitalul Municipal 

Husi:”Domnule consilier, domnule consilier,dvs. nu aveti  caderea  necesara din 

nici un punct de vedere, sa calificati activitatea unui manager de Spital!”. 

          Domnul consilier Bobârnat Radu:”Sunt consilier local, domnule!” 

          Domnul dr.Popa Bogdan Vasile–manager la Spitalul Municipal 

Husi:”Asa,si?” 

           Domnul consilier Bobârnat Radu:”In subordinea cui sunteti dvs.?” 

           Domnul dr.Popa Bogdan Vasile–manager la Spitalul Municipal Husi:”Nu 

aveti calitatea necesara sa-mi expertizati mie activitatea!”.  

           Domnul consilier Bobârnat Radu:”Sunteti sigur?” 

           Domnul dr.Popa Bogdan Vasile–manager la Spitalul Municipal 

Husi:”Perfect sigur!”. 

           Domnul consilier Bobârnat Radu:”Da?” 

           Domnul dr.Popa Bogdan Vasile–manager la Spitalul Municipal Husi:”Da!”. 

            Domnul consilier Bobârnat Radu:”Sunt jurist, si eu pot sa ma pronunt din 

punctul asta de vedere, ca jurist, ca nu s-au respectat prevederile din contract!” 
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           Domnul dr.Popa Bogdan Vasile–manager la Spitalul Municipal Husi:”Din 

punctul meu de vedere va pozitionati complet gresit.” 

           Domnul consilier Bobârnat Radu:”Spuneti dvs.!” 

          Domnul dr.Popa Bogdan Vasile–manager la Spitalul Municipal Husi:”In 

legatura cu ce?” 

          Domnul consilier Bobârnat Radu:”In legatura cu incompatibilitatea , si 

 cu finantarea de Casa de Asigurari de Sanatate Vaslui”. 

          Domnul dr.Popa Bogdan Vasile–manager la Spitalul Municipal 

Husi:”Domnule, in legatura cu acuzatiile pe care le-ati facut in absenta mea, si pe 

care eu le-am vazut in presa, la cursul finalului  anului trecut, consider ca sunteti 

complet pe langa realitate. Atata timp cat pot justifica in fata organelor competente, 

iar dvs. nu faceti parte din oganele competente, mai mult decat  atat, nici macar nu 

le reprezentati.... 

          Domnul consilier Bobârnat Radu:”Asa!”. 

          Domnul dr.Popa Bogdan Vasile–manager la Spitalul Municipal Husi:.....pot 

face oricand dovada compatibilitatii mele, conform legii”.  

         Domnul consilier Bobârnat Radu:”Reprezint un mare numar de cetateni ai 

acestui oras, domnule !”. 

          Domnul dr.Popa Bogdan Vasile–manager la Spitalul Municipal Husi:Poftim? 

         Domnul consilier Bobârnat Radu:”Reprezint un mare numar de cetateni ai 

acestui oras!”. 

           Domnul dr.Popa Bogdan Vasile–manager la Spitalul Municipal Husi:”Asta 

este alta poveste”. 

          Domnul consilier Bobârnat Radu:” Dvs.trebuie  sa dati socoteala cum faceti 

managementul Spitalului”. 

          Domnul dr.Popa Bogdan Vasile–manager la Spitalul Municipal Husi:”Dvs?” 

          Domnul consilier Bobârnat Radu:”Da!” 

          Domnul dr.Popa Bogdan Vasile–manager la Spitalul Municipal 

Husi:”Exclus!”. 

           Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia: “Nu manageriati pentru dvs., 

domnule!” 

          Domnul consilier Bobârnat Radu:”Nu este Spitalul dvs.particular !” 

          Domnul dr.Popa Bogdan Vasile–manager la Spitalul Municipal Husi: 

”Domnule consilier, punctual, referitor la asa-zisele incompatibilitati, daca tot  ati 

ridicat problema incompatibilitatilor mele, eu, fac si eu parte dintr-o structura 

administrativa  care se numeste Consiliul Judetean Vaslui.Deocamdata, nu am fost 

declarat incompatibil de catre nici un organism abilitat. Totodata, totodata,eu nu ma 

ocup de aplicarea Codului Administrativ in sedinta dvs. Ridic si eu o problema, 

avand in vedere  pozitiile  adverse din punct de vedere juridic catre Spitalul 

Municipal Husi, ale  dvs. in calitate de avocat, permite-ti-mi sa citesc si eu, o 

adresa-raspuns din partea Parchetului de pe langa Curtea de Apel Iasi,.... 

          Domnul consilier Bobârnat Radu: Asa!” 
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           Domnul dr.Popa Bogdan Vasile–manager la Spitalul Municipal 

Husi:....Catre Spitalul Municipal Husi,..... 

           Domnul consilier Bobârnat Radu:”Este plangerea pe care mi-ati facut-o 

dvs.?!” 

           Domnul dr.Popa Bogdan Vasile–manager la Spitalul Municipal Husi: „Va 

rog, va rog! 

 

           Domnul consilier Bobârnat Radu:”Ce ma rugati, nu ridicati tonul la mine, ca 

nu aveti...”. 

          Domnul dr.Popa Bogdan Vasile–manager la Spitalul Municipal Husi: „ Catre 

Spitalul Municipal Husi, Adresa nr.,s.a.m.d, comunicam faptul ca plangerea 

formulata de dvs. impotriva numitilor Bobârnat Radu, si alti doi, a fost inregistrata 

la Parchetul de pe langa Curtea de Apel Iasi, 641/P/23023, si se afla in lucru la 

procuror.” 

          Domnul consilier Bobârnat Radu:”Asa?! Mi-ati facut plangere! Nu este nici 

o problema, va fac si eu 7(sapte) maine! Va fac si eu 7(sapte) plangeri maine!” 

           Domnul dr.Popa Bogdan Vasile–manager la Spitalul Municipal Husi:” Nu 

se pune problema din punct de vedere administrativ, ci din punct de vedere 

moral.Va rog frumos sa-mi precizati daca dvs.aveti caderea necesara, morala 

necesara....  

           Domnul consilier Bobârnat Radu:”Ca mi-ati facut dvs. o plangere? De 

asta?” 

            Domnul dr.Popa Bogdan Vasile–manager la Spitalul Municipal Husi:...de 

analizare a proiectelor care vizeaza Spitalul Municipal Husi?!” 

          Domnul consilier Bobârnat Radu:”Bineinteles!, Bineintele, si moral!” 

           Domnul dr.Popa Bogdan Vasile–manager la Spitalul Municipal Husi: „ Din 

punct de vedere moral?!” 

           Domnul consilier Bobârnat Radu:”Si moral, si juridic, am toata caderea, nu 

aveti dvs.dreptul ca, facandu-mi mie o  plangere, sa-mi interziceti sa  va intreb de 

managementul Spitalului”. 

           Domnul dr.Popa Bogdan Vasile–manager la Spitalul Municipal Husi: 

„Referitor la managementul Spitalului , sa va raspund, m-am saturat de atacurile 

astea cu viza politica, de doi bani.... 

            Domnul consilier Bobârnat Radu:”Dvs. nu faceti politica?!Sunteti 

vicepresedinte PSD, dar nu faceti politica?!” 

           Domnul dr.Popa Bogdan Vasile–manager la Spitalul Municipal Husi: „Nu, 

nu fac. Cel putin nu fac aici politica!”. 

           Domnul consilier Bobârnat Radu:”Sunteti consilier judetean, dar nu faceti 

politica!?Va ocupati doar de managementul Spitalului ?!” 

            Domnul dr.Popa Bogdan Vasile–manager la Spitalul Municipal 

Husi:”Domnule consilier local, eu sunt consilier judetean, aveti  decenta necesara si 

linistiti un picut tonul , si aplecati-va asupra problemelor comunitatii!” 
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            Domnul consilier Bobârnat Radu:”Eu zic sa lasati aroganta asta, sa lasati 

aronganta asta, nu sunteti aici la Spital”. 

            Domnul dr.Popa Bogdan Vasile–manager la Spitalul Municipal Husi:”Cu 

ce proiect ati venit dvs.in fata Consiliului Local in vederea sprijinirii activitatii 

Spitalului Municipal Husi?” 

            Domnul consilier Bobârnat Radu:”Asa, ce vreti sa stiti? Noi suntem aici  un  

partid  de opozitie , si ne facem datoria ca partid de opozitie.” 

           Domnul dr.Popa Bogdan Vasile–manager la Spitalul Municipal Husi:”Ce va 

legitimeaza pe dvs.sa ma jigniti, sa ma jigniti pe mine, in sedinta de Consiliu Local, 

denumindu-ma pe mine catastrofa!” 

           Domnul consilier Bobârnat Radu:” Dezastru, nu catastrofa.Catastrofa,  

dar mai ales dezastru”. 

           Domnul dr.Popa Bogdan Vasile–manager la Spitalul Municipal Husi: 

”Domnule cunoscator al legislatiei, sunteti intr-o grava eroare, iar daca nu aveti 

timp pentru actiuni in Instanta , s-ar putea sa-mi gasesc eu timp pentru dvs., pentru 

raspundere civila delictuala!” 

           Domnul consilier Bobârnat Radu:”Abia astept! Abia astept! Deja ati pierdut 

procesul la care face referire plangerea. Procesul acela l-ati pierdut! Stiti?” 

           Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: Domnilor, am o 

rugaminte! 

           Domnul consilier Bobârnat Radu:”Trebuie sa dati cheltuieli de judecata”. 

           Domnul dr.Popa Bogdan Vasile–manager la Spitalul Municipal Husi: 

„Probabil, imi va fi comunicata ?!” 

            Domnul consilier Bobârnat Radu:”Trebuie sa dati cheltuieli de judecata”. 

            Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: Domnule 

presedinte de sedinta! 

            Preşedintele de şedinţa, domnul consilier Popa Cristinel : Astea sunt 

probleme  personale,  va rog sa vi le rezolvati inafara sedintei! 

             Domnul consilier Bobârnat Radu:” Eu zic ca au legatura cu activitatea 

Spitalului”. 

             Domnul dr.Popa Bogdan Vasile–manager la Spitalul Municipal Husi:” Nu 

confundati activitatea derizorie  din instanta pe care o desfasurati, cu activitatea  

unui consiliu local  care trebuie sa valideze ....” 

            Domnul consilier Bobârnat Radu:”Ati vorbit sa  ma atacati profesional!? 

Aveti dvs.caderea necesara , am fost decanul Baroului Vaslui, credeti ca ajungeam 

daca pierdeam procesele in Instanta sau daca aveam activitate derizorie?” 

            Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: Domnule 

Bobârnat, am zis sa inchideti discutiile... 

            Domnul consilier Bobârnat Radu:”Nu stiti decat sa faceti circ, asta stiti sa 

faceti! 

             Preşedintele de şedinţa, domnul consilier Popa Cristinel : Domnilor, va 

rog! 
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            Domnul consilier Bobârnat Radu:”Dvs. aveti o aroganta extrem de mare, 

care nu este admisibila intr-un consiliu local! Aici veniti ca sa dati explicatii, ce ati 

facut ca manager? Tuturor!” 

             Domnul dr.Popa Bogdan Vasile–manager la Spitalul Municipal Husi:”Va 

rog, punctual!?” 

             Domnul consilier Bobârnat Radu:V-am intrebat...  

             Domnul dr.Popa Bogdan Vasile–manager la Spitalul Municipal Husi:Ce? 

           Preşedintele de şedinţa, domnul consilier Popa Cristinel : Pana se lamuresc 

domnii, va propun sa luam o pauza de 10 minute.Daca sunteti de acord?! 

           Domnul dr.Popa Bogdan Vasile–manager la Spitalul Municipal Husi:” Este 

o diferenta intre a nu realiza ce iti propui, si a pierde”. 

          Domnul consilier Bobârnat Radu:„Asa, si de ce nu ati realizat ce v-ati 

propus?” 

           Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: „Nu a putut sa 

aduca toti bolnavii sa-i interneze cu forta la Spital.” 

           Domnul dr.Popa Bogdan Vasile–manager la Spitalul Municipal Husi: 

”Daca din punct de vedere economic nu puteti face diferenta, documenti-va si dupa 

asta discutam!”. 

           Domnul consilier Bobârnat Radu:„Terminati cu prostiile astea, si cu atacuri 

la persoana!” 

          Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: Domnii consilieri au 

fost de acord cu 10 minute pauza. 10 minute pauza! 

          Preşedintele de şedinţa, domnul consilier Popa Cristinel :Da, dupa pauza de 

10 minute, putem sa reluam sedinta,supun la vot Proiectul de hotarare nr.19 din 

17.01.2024  în variantă propusă de inițiator.Cine este  pentru),  împotrivă),  

abținere) ? Votul exprimat prin “ridicarea mainii”. 
        Rezultatul votului exprimat „prin ridicarea mâinii” este urmatorul :  

Nr.  

crt. 

Numele şi prenumele  

consilierului local 
PENTRU) ÎMPOTRIVĂ ) ABȚINERE) 

1.  Aghiorghiesei Costel  X - - 

2.  Blănariu Victor  X - - 

3.  Bobârnat Radu X - - 

4.  Ciupilan Valeriu Ioan  X - - 

5.  Cocuz Adrian X  - - 

6.  Corjinschi Ioan Alexandru X - - 

7.  Focia Alexandru X - - 

8.  Mardari Gianina X - - 

9.  Matei Ionel  X - - 

10.  Matei Gabriela X  - - 

11.  Nacu Mihaela X - - 

12.  Patrașcu Luiza X - - 

13.  Popa Cătălina Eugenia X - - 

14.  Popa Cristinel X - - 
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15.  
Romila Claudiu  

X 
- - 

16.  Rotariu Nicoleta 

- - X 
foloseste platforma  

online de 

videoconferinta 

17.  Toma Cătălina Tania X - - 

18.  Țocu Cătălin  X - - 

            Secretarul  general al municipiului Huși.jr.Monica Dumitrașcu: Hotărârea a 

fost adoptată cu  17  voturi  pentru), 1 abținere) – doamna consilier Rotariu 

Nicoleta. 

 

 

 

 

15. Proiect de hotărâre nr.07 din 15.01.2024 privind organizarea evaluării  

anuale  a managementului  la  Casa de Cultură ”Alexandru Giugaru” 

Huși , institutie de cultură in subordinea Consiliului Local al Municipiului 

Huși– inițiator primarul municipiului Huși. 

            Preşedintele de şedinţă, domnul   consilier Popa Cristinel   precizeaza 

ca exista avize favorabile din partea comisiilor de specialitate: 

• Comisia juridică şi de disciplină, pentru administraţie publică  locală, 

apărarea ordinii publice, respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţeneşti 

– avizează favorabil proiectul de hotărâre. 

• Comisia pentru învăţământ, culte,cultură, tineret, turism, sănătate, 

muncă, protecţie socială, protecţia copilului, familie. – avizează favorabil 

proiectul de hotărâre. 

          Preşedintele de şedinţa, domnul consilier Popa Cristinel : Sunt discutii   la 

acest proiect de hotarare? Nu sunt discutii, trecem la vot. 

           Preşedintele de şedinţa, domnul consilier Popa Cristinel : Supun la vot 

proiectul de hotărâre în variantă propusă de inițiator. Cine este  pentru),  

împotrivă),  abținere) ? Votul exprimat prin “ridicarea mainii”. 

        Rezultatul votului exprimat „prin ridicarea mâinii” este urmatorul :  
Nr.  

crt. 

Numele şi prenumele  

consilierului local 
PENTRU) ÎMPOTRIVĂ ) ABȚINERE) 

1.  Aghiorghiesei Costel  X - - 

2.  Blănariu Victor  X - - 

3.  Bobârnat Radu X - - 

4.  Ciupilan Valeriu Ioan  X - - 

5.  Cocuz Adrian X  - - 

6.  Corjinschi Ioan Alexandru X - - 

7.  Focia Alexandru X - - 

8.  Mardari Gianina X - - 

9.  Matei Ionel  X - - 

10.  Matei Gabriela X  - - 
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11.  Nacu Mihaela X - - 

12.  Patrașcu Luiza X - - 

13.  Popa Cătălina Eugenia X - - 

14.  Popa Cristinel X - - 

15.  
Romila Claudiu  

X 
- - 

16.  Rotariu Nicoleta 

X 
foloseste 

platforma  

online de 

videoconferinta 

- - 

17.  Toma Cătălina Tania X - - 

18.  Țocu Cătălin  X - - 

        Secretarul  general al municipiului Huși.jr.Monica Dumitrașcu: Hotărârea   a 

fost adoptată cu  18  voturi  pentru). 

 

16. Proiect de hotărâre nr.08 din 15.01.2024 privind desemnarea 

reprezentanţilor Consiliului Local al Municipiului Husi în comisia de 

evaluare şi comisia de soluţionare a contestaţiilor la evaluarea anuala a 

managementului Casei de Cultura ”Alexandru Giugaru” Husi– inițiator 

primarul municipiului Huși. 

      Preşedintele de şedinţă, domnul   consilier Popa Cristinel   precizeaza ca 

exista avize favorabile din partea comisiilor de specialitate: 

• Comisia juridică şi de disciplină, pentru administraţie publică  locală, 

apărarea ordinii publice, respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţeneşti 

– avizează favorabil proiectul de hotărâre. 

• Comisia pentru învăţământ, culte,cultură, tineret, turism, sănătate, 

muncă, protecţie socială, protecţia copilului, familie. – avizează favorabil 

proiectul de hotărâre. 

          Preşedintele de şedinţa, domnul consilier Popa Cristinel : Sunt discutii   la 

acest proiect de hotarare?  

          Preşedintele de şedinţă, domnul   consilier Popa Cristinel   solicita propuneri 

in vederea completarii art.1 si art.2 din proiectul de hotarare. 

Doamna consilier local Mardari Gianina formuleaza urmatoarele propuneri: 

• d-na consilier Matei Gabriela  ca reprezentant al Consiliului Local al 

Municipiului Husi, in comisia de evaluare anuala a managementului 

realizat in  anul 2023 la Casa de Cultura ”Alexandru Giugaru” Husi. 

• d-l consilier Matei Ionel  ca supleant al reprezentantului Consiliului 

Local al Municipiului Husi, in comisia de evaluare anuala a 

managementului  realizat in  anul 2023 la Casa de Cultura ”Alexandru 

Giugaru” Husi. 

• d-na consilier Toma Cătălina Tania  ca reprezentant al Consiliului 

Local al Municipiului Husi, in comisia de solutionare a contestatiilor la 
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evaluarea anuala a managementului realizat in  anul 2023 la Casa de 

Cultura ”Alexandru Giugaru” Husi. 

• d-l consilier Corjinschi Ioan Alexandru ca supleant al reprezentantului 

Consiliului Local al Municipiului Husi, in comisia de  solutionare a 

contestatiilor la evaluarea anuala a managementului  realizat in  anul 2023 

la Casa de Cultura ”Alexandru Giugaru” Husi. 

          Preşedintele de şedinţa, domnul consilier Popa Cristinel : Daca nu mai sunt 

alte propuneri, supun la vot propunerile formulate de doamna consilier Mardari 

Gianina. Cine este  pentru),  împotrivă),  abținere) ? Votul exprimat prin “ridicarea 

mainii”. 

        Rezultatul votului exprimat „prin ridicarea mâinii” este urmatorul :  
Nr.  

crt. 

Numele şi prenumele  

consilierului local 
PENTRU) ÎMPOTRIVĂ ) ABȚINERE) 

1)  Aghiorghiesei Costel  X - - 

2)  Blănariu Victor  X - - 

3)  Bobârnat Radu X - - 

4)  Ciupilan Valeriu Ioan  X - - 

5)  Cocuz Adrian X  - - 

6)  Corjinschi Ioan Alexandru X - - 

7)  Focia Alexandru X - - 

8)  Mardari Gianina X - - 

9)  Matei Ionel  X - - 

10)  Matei Gabriela X  - - 

11)  Nacu Mihaela X - - 

12)  Patrașcu Luiza X - - 

13)  Popa Cătălina Eugenia X - - 

14)  Popa Cristinel X - - 

15)  
Romila Claudiu  

X 
- - 

16)  Rotariu Nicoleta 

X 
foloseste 

platforma  

online de 

videoconferinta 

- - 

17)  Toma Cătălina Tania X - - 

18)  Țocu Cătălin  X - - 

        Secretarul general al municipiului Huși.jr.Monica Dumitrașcu:Propunerile 

formulate de doamna consilier Mardari Gianina au fost  aprobate  cu  18  

voturi  pentru). 
 

           Preşedintele de şedinţa, domnul consilier Popa Cristinel : Supun la vot 

proiectul de hotărâre , completat. Cine este  pentru),  împotrivă),  abținere) ? Votul 

exprimat prin “ridicarea mainii”. 

        Rezultatul votului exprimat „prin ridicarea mâinii” este urmatorul :  
Nr.  

crt. 

Numele şi prenumele  

consilierului local 
PENTRU) ÎMPOTRIVĂ ) ABȚINERE) 
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1)  Aghiorghiesei Costel  X - - 

2)  Blănariu Victor  X - - 

3)  Bobârnat Radu X - - 

4)  Ciupilan Valeriu Ioan  X - - 

5)  Cocuz Adrian X  - - 

6)  Corjinschi Ioan Alexandru X - - 

7)  Focia Alexandru X - - 

8)  Mardari Gianina X - - 

9)  Matei Ionel  X - - 

10)  Matei Gabriela X  - - 

11)  Nacu Mihaela X - - 

12)  Patrașcu Luiza X - - 

13)  Popa Cătălina Eugenia X - - 

14)  Popa Cristinel X - - 

15)  
Romila Claudiu  

X 
- - 

16)  Rotariu Nicoleta 

X 
foloseste 

platforma  

online de 

videoconferinta 

- - 

17)  Toma Cătălina Tania X - - 

18)  Țocu Cătălin  X - - 

        Secretarul  general al municipiului Huși.jr.Monica Dumitrașcu: Hotărârea  completată a 

fost adoptată cu  18  voturi  pentru). 

 

17. Proiect de hotărâre nr.09 din 15.01.2024 privind organizarea evaluării  

anuale  a managementului  la  Biblioteca Municipala”Mihai Ralea” 

Husi, institutie de cultură din subordinea Consiliului Local al 

Municipiului Huși– inițiator primarul municipiului Huși. 

            Preşedintele de şedinţă, domnul   consilier Popa Cristinel   precizeaza 

ca exista avize favorabile din partea comisiilor de specialitate: 

• Comisia juridică şi de disciplină, pentru administraţie publică  locală, 

apărarea ordinii publice, respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţeneşti 

– avizează favorabil proiectul de hotărâre. 

• Comisia pentru învăţământ, culte,cultură, tineret, turism, sănătate, 

muncă, protecţie socială, protecţia copilului, familie. – avizează favorabil 

proiectul de hotărâre. 

          Preşedintele de şedinţa, domnul consilier Popa Cristinel : Sunt discutii   la 

acest proiect de hotarare? Nu sunt discutii, trecem la vot. 

           Preşedintele de şedinţa, domnul consilier Popa Cristinel : Supun la vot 

proiectul de hotărâre în variantă propusă de inițiator. Cine este  pentru),  

împotrivă),  abținere) ? Votul exprimat prin “ridicarea mainii”. 
        Rezultatul votului exprimat „prin ridicarea mâinii” este urmatorul :  

Nr.  Numele şi prenumele  PENTRU) ÎMPOTRIVĂ ) ABȚINERE) 
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crt. consilierului local 

1.  Aghiorghiesei Costel  X - - 

2.  Blănariu Victor  X - - 

3.  Bobârnat Radu X - - 

4.  Ciupilan Valeriu Ioan  X - - 

5.  Cocuz Adrian X  - - 

6.  Corjinschi Ioan Alexandru X - - 

7.  Focia Alexandru X - - 

8.  Mardari Gianina X - - 

9.  Matei Ionel  X - - 

10.  Matei Gabriela X  - - 

11.  Nacu Mihaela X - - 

12.  Patrașcu Luiza X - - 

13.  Popa Cătălina Eugenia X - - 

14.  Popa Cristinel X - - 

15.  
Romila Claudiu  

X 
- - 

16.  Rotariu Nicoleta 

X 
foloseste 

platforma  

online de 

videoconferinta 

- - 

17.  Toma Cătălina Tania X - - 

18.  Țocu Cătălin  X - - 

        Secretarul  general al municipiului Huși.jr.Monica Dumitrașcu: Hotărârea   a 

fost adoptată cu  18  voturi  pentru). 

 

18. Proiect de hotărâre nr.10 din 15.01.2024 privind desemnarea 

reprezentanţilor Consiliului Local al Municipiului Husi în comisia de 

evaluare şi comisia de soluţionare a contestaţiilor la evaluarea anuala a 

managementului Bibliotecii  Municipale ”Mihai Ralea” Husi – inițiator 

primarul municipiului Huși. 

            Preşedintele de şedinţă, domnul   consilier Popa Cristinel   precizeaza 

ca exista avize favorabile din partea comisiilor de specialitate: 

• Comisia juridică şi de disciplină, pentru administraţie publică  locală, 

apărarea ordinii publice, respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţeneşti 

– avizează favorabil proiectul de hotărâre. 

• Comisia pentru învăţământ, culte,cultură, tineret, turism, sănătate, 

muncă, protecţie socială, protecţia copilului, familie. – avizează favorabil 

proiectul de hotărâre. 

       Preşedintele de şedinţa, domnul consilier Popa Cristinel : Sunt discutii   la 

acest proiect de hotarare?  

          Preşedintele de şedinţă, domnul   consilier Popa Cristinel   solicita propuneri 

in vederea completarii art.1 si art.2 din proiectul de hotarare. 
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Doamna consilier local Mardari Gianina formuleaza urmatoarele propuneri: 

• d-na consilier Patrascu Luiza  ca reprezentant al Consiliului 

Local al Municipiului Husi, in comisia de evaluare anuala  a 

managementului realizat   in anul 2023  la Biblioteca  Municipala 

”Mihai Ralea” Husi. 

• d-nul  consilier Romila Claudiu  ca supleant al reprezentantului 

Consiliului Local al Municipiului Husi, in comisia de evaluare 

anuala  a managementului realizat in anul 2023 la Biblioteca   

Municipala ”Mihai Ralea” Husi. 

• d-nul  consilier Focia Alexandru  ca reprezentant al Consiliului 

Local al Municipiului Husi, in comisia de solutionare a 

contestatiilor la evaluarea anuala a managementului realizat   in 

anul 2023  la Biblioteca  Municipala ”Mihai Ralea” Husi. 

• d-nul  consilier Blanariu Victor  ca supleant al reprezentantului 

Consiliului Local al Municipiului Husi, in comisia de solutionare a 

contestatiilor la evaluarea anuala  a managementului realizat in anul 

2023 la Biblioteca   Municipala ”Mihai Ralea” Husi. 

Preşedintele de şedinţa, domnul consilier Popa Cristinel : Mai sunt alte 

propuneri? 

Domnul consilier Bobârnat Radu: „Nu vreau sa fac nici un fel de propuneri, 

dar la Biblioteca si la Casa de Cultura sunt „mari probleme”, intotdeauna am spus, 

si am sa rog Comisia care a fost aleasa astazi, sa aiba exigenta maxima si sa ne 

spuna „adevarul”,  nu adevarul „coafat” asa cum s-a intamplat pana acuma, nu sa 

ne laudam cu ce au facut altii in sediul nostru, ci sa ne spuna ce au facut aceste 

institutii care au luat salarii , si s-au cheltuit sume foarte mari de bani. Atat am avut 

de spus, in rest , evaluarea o sa o vedem intr-o alta sedinta.” 

         Preşedintele de şedinţa, domnul consilier Popa Cristinel : Daca nu mai sunt si 

alte propuneri , supun la vot propunerile formulate de doamna consilier Mardari 

Gianina. Cine este  pentru),  împotrivă),  abținere) ? Votul exprimat prin “ridicarea 

mainii”. 

        Rezultatul votului exprimat „prin ridicarea mâinii” este urmatorul :  
Nr.  

crt. 

Numele şi prenumele  

consilierului local 
PENTRU) ÎMPOTRIVĂ ) ABȚINERE) 

1.  Aghiorghiesei Costel  X - - 

2.  Blănariu Victor  X - - 

3.  Bobârnat Radu X - - 

4.  Ciupilan Valeriu Ioan  X - - 

5.  Cocuz Adrian X  - - 

6.  Corjinschi Ioan Alexandru X - - 

7.  Focia Alexandru X - - 

8.  Mardari Gianina X - - 

9.  Matei Ionel  X - - 

10.  Matei Gabriela X  - - 



Page | 49  

 

11.  Nacu Mihaela X - - 

12.  Patrașcu Luiza X - - 

13.  Popa Cătălina Eugenia X - - 

14.  Popa Cristinel X - - 

15.  
Romila Claudiu  

X 
- - 

16.  Rotariu Nicoleta 

X 
foloseste 

platforma  

online de 

videoconferinta 

- - 

17.  Toma Cătălina Tania X - - 

18.  Țocu Cătălin  X - - 

        Secretarul general al municipiului Huși.jr.Monica Dumitrașcu:Propunerile 

formulate de doamna consilier Mardari Gianina   au fost  aprobate  cu  18  

voturi  pentru). 
 

           Preşedintele de şedinţa, domnul consilier Popa Cristinel : Supun la vot 

proiectul de hotărâre , completat. Cine este  pentru),  împotrivă),  abținere) ? Votul 

exprimat prin “ridicarea mainii”. 
        Rezultatul votului exprimat „prin ridicarea mâinii” este urmatorul :  

Nr.  

crt. 

Numele şi prenumele  

consilierului local 
PENTRU) ÎMPOTRIVĂ ) ABȚINERE) 

1.  Aghiorghiesei Costel  X - - 

2.  Blănariu Victor  X - - 

3.  Bobârnat Radu X - - 

4.  Ciupilan Valeriu Ioan  X - - 

5.  Cocuz Adrian X  - - 

6.  Corjinschi Ioan Alexandru X - - 

7.  Focia Alexandru X - - 

8.  Mardari Gianina X - - 

9.  Matei Ionel  X - - 

10.  Matei Gabriela X  - - 

11.  Nacu Mihaela X - - 

12.  Patrașcu Luiza X - - 

13.  Popa Cătălina Eugenia X - - 

14.  Popa Cristinel X - - 

15.  
Romila Claudiu  

X 
- - 

16.  Rotariu Nicoleta 

X 
foloseste 

platforma  

online de 

videoconferinta 

- - 

17.  Toma Cătălina Tania X - - 

18.  Țocu Cătălin  X - - 
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        Secretarul  general al municipiului Huși.jr.Monica Dumitrașcu: Hotărârea  

completată a fost adoptată cu  18  voturi  pentru). 

 

19. Proiect de hotărâre nr.20 din 17.01.2024 privind aprobarea  prelungirii 

contractelor de închiriere având ca obiect  sedii de partide şi terenuri pe 

care sunt amplasate spatii comerciale, in municipiul Husi – inițiator 

primarul municipiului Huși. 

            Preşedintele de şedinţă, domnul   consilier Popa Cristinel   precizeaza 

ca exista avize favorabile din partea comisiilor de specialitate: 

• Comisia juridică şi de disciplină, pentru administraţie publică  locală, 

apărarea ordinii publice, respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţeneşti 

– avizează favorabil proiectul de hotărâre. 

• Comisia pentru amenajarea teritoriului şi urbanism, administrarea 

domeniului public şi privat al municipiului, realizarea lucrărilor publice, 

conservarea monumentelor istorice şi de arhitectură – avizează favorabil 

proiectul de hotărâre.     

•  Comisia de studii, prognoze şi programe economico-sociale, buget, 

finanţe, privatizare, servicii publice şi comerţ –avizeaza favorabil 

proiectul de hotărâre. 

• Comisia pentru învăţământ, culte,cultură, tineret, turism, sănătate, 

muncă, protecţie socială, protecţia copilului, familie. – avizează favorabil 

proiectul de hotărâre. 

          Preşedintele de şedinţa, domnul consilier Popa Cristinel : Sunt discutii   la 

acest proiect de hotarare? Nu sunt discutii, trecem la vot. 

           Preşedintele de şedinţa, domnul consilier Popa Cristinel : Supun la vot 

proiectul de hotărâre în variantă propusă de inițiator. Cine este  pentru),  

împotrivă),  abținere) ? Votul exprimat prin “ridicarea mainii”. 
        Rezultatul votului exprimat „prin ridicarea mâinii” este urmatorul :  

Nr.  

crt. 

Numele şi prenumele  

consilierului local 
PENTRU) ÎMPOTRIVĂ ) ABȚINERE) 

1.  Aghiorghiesei Costel  X - - 

2.  Blănariu Victor  X - - 

3.  Bobârnat Radu X - - 

4.  Ciupilan Valeriu Ioan  X - - 

5.  Cocuz Adrian X  - - 

6.  Corjinschi Ioan Alexandru X - - 

7.  Focia Alexandru X - - 

8.  Mardari Gianina X - - 

9.  Matei Ionel  X - - 

10.  Matei Gabriela X  - - 

11.  Nacu Mihaela X - - 

12.  Patrașcu Luiza X - - 

13.  Popa Cătălina Eugenia X - - 
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14.  Popa Cristinel X - - 

15.  
Romila Claudiu  

X 
- - 

16.  Rotariu Nicoleta 

X 
foloseste 

platforma  

online de 

videoconferinta 

- - 

17.  Toma Cătălina Tania X - - 

18.  Țocu Cătălin  X - - 

        Secretarul  general al municipiului Huși.jr.Monica Dumitrașcu: Hotărârea   a 

fost adoptată cu  18  voturi  pentru). 

 

 

 

 

20. Proiect de hotărâre nr.22 din 18.01.2024 privind aprobarea cuantumului 

taxei  speciale de salubrizare  ce  se va  utiliza  pe raza municipiului Husi  

incepand cu data de 01.01.2024  în  cazul   persoanelor fizice -utilizatori 

casnici– inițiator primarul municipiului Huși. 

            Preşedintele de şedinţă, domnul   consilier Popa Cristinel   precizeaza 

ca exista avize favorabile din partea comisiilor de specialitate: 

• Comisia juridică şi de disciplină, pentru administraţie publică  locală, 

apărarea ordinii publice, respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţeneşti 

– avizează favorabil proiectul de hotărâre. 

• Comisia de studii, prognoze şi programe economico-sociale, buget, 

finanţe, privatizare, servicii publice şi comerţ –avizeaza favorabil 

proiectul de hotărâre. 

• Comisia pentru învăţământ, culte,cultură, tineret, turism, sănătate, 

muncă, protecţie socială, protecţia copilului, familie. – avizează favorabil 

proiectul de hotărâre. 

          Preşedintele de şedinţa, domnul consilier Popa Cristinel : Sunt discutii   la 

acest proiect de hotarare? Nu sunt discutii, trecem la vot. 

           Preşedintele de şedinţa, domnul consilier Popa Cristinel : Supun la vot 

proiectul de hotărâre în variantă propusă de inițiator. Cine este  pentru),  

împotrivă),  abținere) ? Votul exprimat prin “ridicarea mainii”. 

         Rezultatul votului exprimat „prin ridicarea mâinii” este urmatorul :  
Nr.  

crt. 

Numele şi prenumele  

consilierului local 
PENTRU) ÎMPOTRIVĂ ) ABȚINERE) 

1.  Aghiorghiesei Costel  X - - 

2.  Blănariu Victor  X - - 

3.  Bobârnat Radu X - - 

4.  Ciupilan Valeriu Ioan  X - - 

5.  Cocuz Adrian X  - - 

6.  Corjinschi Ioan Alexandru X - - 



Page | 52  

 

7.  Focia Alexandru X - - 

8.  Mardari Gianina X - - 

9.  Matei Ionel  X - - 

10.  Matei Gabriela X  - - 

11.  Nacu Mihaela X - - 

12.  Patrașcu Luiza X - - 

13.  Popa Cătălina Eugenia X - - 

14.  Popa Cristinel X - - 

15.  
Romila Claudiu  

X 
- - 

16.  Rotariu Nicoleta 

X 
foloseste 

platforma  

online de 

videoconferinta 

- - 

17.  Toma Cătălina Tania X - - 

18.  Țocu Cătălin  X - - 

        Secretarul  general al municipiului Huși.jr.Monica Dumitrașcu: Hotărârea   a 

fost adoptată cu  18  voturi  pentru). 

 

21. Proiect de hotărâre nr.23 din 18.01.2024 privind aprobarea cuantumului 

tarifelor utilizate de S.C PARCURI VERZI & URBAN TRANS  S.R.L.  

HUSI pentru prestarea serviciilor de amenajarea , intretinerea si 

infrumusetarea spatiilor verzi utilizate pe raza municipiului Husi 

incepand cu data de 01.02.2024 – inițiator primarul municipiului Huși. 

            Preşedintele de şedinţă, domnul   consilier Popa Cristinel   precizeaza 

ca exista avize favorabile din partea comisiilor de specialitate: 

• Comisia juridică şi de disciplină, pentru administraţie publică  locală, 

apărarea ordinii publice, respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţeneşti 

– avizează favorabil proiectul de hotărâre. 

• Comisia pentru amenajarea teritoriului şi urbanism, administrarea 

domeniului public şi privat al municipiului, realizarea lucrărilor publice, 

conservarea monumentelor istorice şi de arhitectură – avizează favorabil 

proiectul de hotărâre.     

•  Comisia de studii, prognoze şi programe economico-sociale, buget, 

finanţe, privatizare, servicii publice şi comerţ –avizeaza favorabil 

proiectul de hotărâre. 

          Preşedintele de şedinţa, domnul consilier Popa Cristinel : Sunt discutii   la 

acest proiect de hotarare? Nu sunt discutii, trecem la vot. 

           Preşedintele de şedinţa, domnul consilier Popa Cristinel : Supun la vot 

proiectul de hotărâre în variantă propusă de inițiator. Cine este  pentru),  

împotrivă),  abținere) ? Votul exprimat prin “ridicarea mainii”. 

             Rezultatul votului exprimat „prin ridicarea mâinii” este urmatorul :  
Nr.  

crt. 

Numele şi prenumele  

consilierului local 
PENTRU) ÎMPOTRIVĂ ) ABȚINERE) 
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1.  Aghiorghiesei Costel  X - - 

2.  Blănariu Victor  X - - 

3.  Bobârnat Radu X - - 

4.  Ciupilan Valeriu Ioan  X - - 

5.  Cocuz Adrian X  - - 

6.  Corjinschi Ioan Alexandru X - - 

7.  Focia Alexandru X - - 

8.  Mardari Gianina X - - 

9.  Matei Ionel  X - - 

10.  Matei Gabriela X  - - 

11.  Nacu Mihaela X - - 

12.  Patrașcu Luiza X - - 

13.  Popa Cătălina Eugenia X - - 

14.  Popa Cristinel X - - 

15.  
Romila Claudiu  

X 
- - 

16.  Rotariu Nicoleta 

X 
foloseste 

platforma  

online de 

videoconferinta 

- - 

17.  Toma Cătălina Tania X - - 

18.  Țocu Cătălin  X - - 

        Secretarul  general al municipiului Huși.jr.Monica Dumitrașcu: Hotărârea   a 

fost adoptată cu  18  voturi  pentru). 

 

22. Proiect de hotărâre nr.26 din 18.01.2024 privind  aprobarea modificarii 

contractului de delegare a gestiunii serviciilor de salubrizare catre S.C. 

ECOSALUBRIZARE PREST S.R.L. HUSI  nr.9598 din 01.04.2011 , 

aprobat prin Hotararea  Consiliului Local al Municipiului  Husi nr.58 

din 18  martie  2011 – inițiator primarul municipiului Huși. 

            Preşedintele de şedinţă, domnul   consilier Popa Cristinel   precizeaza 

ca exista avize favorabile din partea comisiilor de specialitate: 

• Comisia juridică şi de disciplină, pentru administraţie publică  locală, 

apărarea ordinii publice, respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţeneşti 

– avizează favorabil proiectul de hotărâre. 

• Comisia pentru amenajarea teritoriului şi urbanism, administrarea 

domeniului public şi privat al municipiului, realizarea lucrărilor publice, 

conservarea monumentelor istorice şi de arhitectură – avizează favorabil 

proiectul de hotărâre.     

•  Comisia de studii, prognoze şi programe economico-sociale, buget, 

finanţe, privatizare, servicii publice şi comerţ –avizeaza favorabil 

proiectul de hotărâre. 
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          Preşedintele de şedinţa, domnul consilier Popa Cristinel : Sunt discutii   la 

acest proiect de hotarare? Nu sunt discutii, trecem la vot. 

           Preşedintele de şedinţa, domnul consilier Popa Cristinel : Supun la vot 

proiectul de hotărâre în variantă propusă de inițiator. Cine este  pentru),  

împotrivă),  abținere) ? Votul exprimat prin “ridicarea mainii”. 

             Rezultatul votului exprimat „prin ridicarea mâinii” este urmatorul :  
Nr.  

crt. 

Numele şi prenumele  

consilierului local 
PENTRU) ÎMPOTRIVĂ ) ABȚINERE) 

1.  Aghiorghiesei Costel  X - - 

2.  Blănariu Victor  X - - 

3.  Bobârnat Radu X - - 

4.  Ciupilan Valeriu Ioan  X - - 

5.  Cocuz Adrian X  - - 

6.  Corjinschi Ioan Alexandru X - - 

7.  Focia Alexandru X - - 

8.  Mardari Gianina X - - 

9.  Matei Ionel  X - - 

10.  Matei Gabriela X  - - 

11.  Nacu Mihaela X - - 

12.  Patrașcu Luiza X - - 

13.  Popa Cătălina Eugenia X - - 

14.  Popa Cristinel X - - 

15.  
Romila Claudiu  

X 
- - 

16.  Rotariu Nicoleta 

X 
foloseste 

platforma  

online de 

videoconferinta 

- - 

17.  Toma Cătălina Tania X - - 

18.  Țocu Cătălin  X - - 

        Secretarul  general al municipiului Huși.jr.Monica Dumitrașcu: Hotărârea   a 

fost adoptată cu  18  voturi  pentru). 

 

23. Proiect de hotărâre nr.25 din 18.01.2024 privind  aprobarea acordarii 

despagubirilor cofinantatorilor conductei de distributie de gaze naturale 

situata in Cartier Dric 1 ,Husi, jud.Vaslui, in suma de  462,73 lei cu TVA 

inclus, reprezentand cota-parte la investitia privind extinderea 

conductei de distributie gaze naturale, a carei plata este necesara in 

vederea realizarii bransamentului de gaze naturale pentru obiectivul “ 

Construire baza sportive tip 1 strada Ciprian Porumbesu, nr.44, din 

municipiul Husi, judetul Vaslui– inițiator primarul municipiului Huși. 

            Preşedintele de şedinţă, domnul   consilier Popa Cristinel   precizeaza 

ca exista avize favorabile din partea comisiilor de specialitate: 
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• Comisia juridică şi de disciplină, pentru administraţie publică  locală, 

apărarea ordinii publice, respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţeneşti 

– avizează favorabil proiectul de hotărâre. 

• Comisia pentru amenajarea teritoriului şi urbanism, administrarea 

domeniului public şi privat al municipiului, realizarea lucrărilor publice, 

conservarea monumentelor istorice şi de arhitectură – avizează favorabil 

proiectul de hotărâre.     

•  Comisia de studii, prognoze şi programe economico-sociale, buget, 

finanţe, privatizare, servicii publice şi comerţ –avizeaza favorabil 

proiectul de hotărâre. 

          Preşedintele de şedinţa, domnul consilier Popa Cristinel : Sunt discutii   la 

acest proiect de hotarare? Nu sunt discutii, trecem la vot. 

           Preşedintele de şedinţa, domnul consilier Popa Cristinel : Supun la vot 

proiectul de hotărâre în variantă propusă de inițiator. Cine este  pentru),  

împotrivă),  abținere) ? Votul exprimat prin “ridicarea mainii”. 

           Rezultatul votului exprimat „prin ridicarea mâinii” este urmatorul :  
Nr.  

crt. 

Numele şi prenumele  

consilierului local 
PENTRU) ÎMPOTRIVĂ ) ABȚINERE) 

1.  Aghiorghiesei Costel  X - - 

2.  Blănariu Victor  X - - 

3.  Bobârnat Radu X - - 

4.  Ciupilan Valeriu Ioan  X - - 

5.  Cocuz Adrian X  - - 

6.  Corjinschi Ioan Alexandru X - - 

7.  Focia Alexandru X - - 

8.  Mardari Gianina X - - 

9.  Matei Ionel  X - - 

10.  Matei Gabriela X  - - 

11.  Nacu Mihaela X - - 

12.  Patrașcu Luiza X - - 

13.  Popa Cătălina Eugenia X - - 

14.  Popa Cristinel X - - 

15.  
Romila Claudiu  

X 
- - 

16.  Rotariu Nicoleta 

X 
foloseste 

platforma  

online de 

videoconferinta 

- - 

17.  Toma Cătălina Tania X - - 

18.  Țocu Cătălin  X - - 

        Secretarul  general al municipiului Huși.jr.Monica Dumitrașcu: Hotărârea   a 

fost adoptată cu  18  voturi  pentru). 
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24. Proiect de hotărâre nr.28  din 19.01.2024 privind completarea 

inventarului bunurilor mobile si imobile care apartin domeniului privat 

al municipiului Husi - inițiator primarul municipiului Huși. 

            Preşedintele de şedinţă, domnul   consilier Popa Cristinel   precizeaza 

ca exista avize favorabile din partea comisiilor de specialitate: 

• Comisia juridică şi de disciplină, pentru administraţie publică  locală, 

apărarea ordinii publice, respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţeneşti 

– avizează favorabil proiectul de hotărâre. 

• Comisia pentru amenajarea teritoriului şi urbanism, administrarea 

domeniului public şi privat al municipiului, realizarea lucrărilor publice, 

conservarea monumentelor istorice şi de arhitectură – avizează favorabil 

proiectul de hotărâre.     

• Comisia pentru agricultură, cadastru, fond funciar, protecţia mediului 

înconjurător – avizează favorabil proiectul de hotărâre. 

          Preşedintele de şedinţa, domnul consilier Popa Cristinel : Sunt discutii   la 

acest proiect de hotarare? Nu sunt discutii, trecem la vot. 

           Preşedintele de şedinţa, domnul consilier Popa Cristinel : Supun la vot 

proiectul de hotărâre în variantă propusă de inițiator. Cine este  pentru),  

împotrivă),  abținere) ? Votul exprimat prin “ridicarea mainii”. 
            Rezultatul votului exprimat „prin ridicarea mâinii” este urmatorul :  

Nr.  

crt. 

Numele şi prenumele  

consilierului local 
PENTRU) ÎMPOTRIVĂ ) ABȚINERE) 

1.  Aghiorghiesei Costel  X - - 

2.  Blănariu Victor  X - - 

3.  Bobârnat Radu X - - 

4.  Ciupilan Valeriu Ioan  X - - 

5.  Cocuz Adrian X  - - 

6.  Corjinschi Ioan Alexandru X - - 

7.  Focia Alexandru X - - 

8.  Mardari Gianina X - - 

9.  Matei Ionel  X - - 

10.  Matei Gabriela X  - - 

11.  Nacu Mihaela X - - 

12.  Patrașcu Luiza X - - 

13.  Popa Cătălina Eugenia X - - 

14.  Popa Cristinel X - - 

15.  
Romila Claudiu  

X 
- - 

16.  Rotariu Nicoleta 

X 
foloseste 

platforma  

online de 

videoconferinta 

- - 

17.  Toma Cătălina Tania X - - 

18.  Țocu Cătălin  X - - 
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        Secretarul  general al municipiului Huși.jr.Monica Dumitrașcu: Hotărârea   a 

fost adoptată cu  18  voturi  pentru). 

 

25. Proiect de hotărâre nr.01 din 05.01.2024 privind aprobarea trecerii unui 

teren din domeniul privat  în domeniul public al municipiului Huși – 

inițiator primarul municipiului Huși. 

            Preşedintele de şedinţă, domnul   consilier Popa Cristinel   precizeaza 

ca exista avize favorabile din partea comisiilor de specialitate: 

• Comisia juridică şi de disciplină, pentru administraţie publică  locală, 

apărarea ordinii publice, respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţeneşti 

– avizează favorabil proiectul de hotărâre. 

• Comisia pentru amenajarea teritoriului şi urbanism, administrarea 

domeniului public şi privat al municipiului, realizarea lucrărilor publice, 

conservarea monumentelor istorice şi de arhitectură – avizează favorabil 

proiectul de hotărâre.     

•  Comisia de studii, prognoze şi programe economico-sociale, buget, 

finanţe, privatizare, servicii publice şi comerţ –avizeaza favorabil 

proiectul de hotărâre. 

          Preşedintele de şedinţa, domnul consilier Popa Cristinel : Sunt discutii   la 

acest proiect de hotarare?  

           Domnul consilier Bobârnat Radu: S-a solicitat un teren de 1000 mp pentru se 

construi un sediu pentru APIA, da? L-ati identificat pe str.Ciprian Porumbescu. 

         Domnul primar al municipiului Husi , ing.Ioan Ciupilan : Prima hotarare a 

fost din domeniul privat. 

         Domnul consilier Bobârnat Radu: Am vazut  asta, trebuie sa fie in domeniul 

public , apoi trece din domeniul public al orasului in domeniul privat,public al 

statului. Dar poate era totusi bine sa spuneti tuturor consilierilor .... 

        Domnul primar al municipiului Husi , ing.Ioan Ciupilan : Consilierii au citit 

materialul . 

         Domnul consilier Bobârnat Radu: A,citim materialul acasa, si aici venim 

numai si votam, nu mai dezbatem nimic?! 

        Domnul primar al municipiului Husi , ing.Ioan Ciupilan : “Altii vin la 

comisie, intreaba, nu ca altii.” 

         Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia: Inainte de toate, proiectul de 

hotarare trebuie prezentat. 

        Domnul primar al municipiului Husi , ing.Ioan Ciupilan : Dar v-am zis eu sa 

nu-l dezbateti? 

        Domnul consilier Bobârnat Radu: Prezentati-l dvs. si apoi il dezbatem.Atunci 

prezentati-l! 

          Domnul primar al municipiului Husi , ing.Ioan Ciupilan : L-am prezentat in 

materialul de sedinta, l-am prezentat… 

           Doamna  ec.Safta Trofin – director executiv  Directia Economica: Apropo de, 

domnule presedinte, imi permiteti? 
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           Preşedintele de şedinţa, domnul consilier Popa Cristinel :Va rog! 

          Doamna  ec.Safta Trofin – director executiv  Directia Economica: “Situatia 

pe care am prezentat-o la “Dezvoltare”  este corecta. Mi-o asum. La data la care se 

depun proiecte fie prin PNRR sau pe POR, cheltuieli initial sun angajate de catre 

Consiliul Local. Suma de “65.000” , si am si explicitat-o, care ati spus ca, este o 

suma pe care mi-a restituit-o Ministerul Dezvoltarii, ca fiind suma eligibila in 

cadrul Proiectului.” 

          Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia: La Casa mortuara? 

          Doamna  ec.Safta Trofin – director executiv  Directia Economica: Exact. 

          Domnul consilier Bobârnat Radu: Din PNRR? 

         Doamna  ec.Safta Trofin – director executiv  Directia Economica: Ma 

ascultati un pic? 

         Preşedintele de şedinţa, domnul consilier Popa Cristinel : Daca ati avea putina 

rabdare, poate ati intelege?! 

          Doamna  ec.Safta Trofin – director executiv  Directia Economica: “Este o 

cheltuiala de pe bugetul local. La data la care se aproba contractul de finantare mi 

se restituie sumele care sunt eligibile. La sumele respective, Consiliul Local poate 

sa dea orice destinatie. Este o reconstituire a sumelor decontate de mine”. 

         Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia: “A dat Consiliul Local aprobare sa 

decontam suma aceea? Eu nu mai inteleg nimic!” 

         Doamna  ec.Safta Trofin – director executiv  Directia Economica: “Am si 

semnat-o, mi-o asum, este corecta, si pentru orice alte detalii, va stau la dispozitie!” 

         Domnul primar al municipiului Husi , ing.Ioan Ciupilan : “Este logic, ca sa 

depun un proiect european,am niste cheltuieli, o parte din cele care le execut inainte 

pot fi eligibile si in momentul in care mi se dau inapoi, eu trebuie sa le dau 

destinatie in bugetul local.” 

         Doamna  ec.Safta Trofin – director executiv  Directia Economica: “Sunt banii 

mei si mi se dau inapoi.Pot sa-i dau orice destinatie, nu numai in cadrul unui 

proiect pe POR sau PNRR.” 

          Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia:“Din ce ati bugetat la Casa 

Mortuara…” 

          Doamna  ec.Safta Trofin – director executiv  Directia Economica: “Eu zic sa 

nu va mai grabiti, va dau toate documentele, si nu mai faceti afirmatii!” 

          Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia:“Dar nu am facut nici o afirmatie, 

doar v-am intrebat, asta am facut!” 

         Domnul consilier Bobârnat Radu: „S-a solicitat o explicatie, nu a facut 

nimeni nici o afirmatie ca ati fi facut ceva gresit”. 

         Doamna  ec.Safta Trofin – director executiv  Directia Economica: “In 

conditiile in care la Spital este o “inversare de sume” , m-as fi asteptat, nu de la 

domnul Bobârnat, de la doamna Popa, „om al cifrei”, sa nu minimalizati! Nu ati 

lucrat  cu cifre?” 

         Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia: “Doamna,ce anume am 

minimalizat, ca nu inteleg?!” 
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         Doamna  ec.Safta Trofin – director executiv  Directia Economica:” Nu are 

rost!” 

          Preşedintele de şedinţa, domnul consilier Popa Cristinel : Nu are rost sa 

continuam , trecem mai departe la ordinea de zi! 

           Domnul consilier Bobârnat Radu: „A gresi e omeneste, nu a spus nimeni ca 

un repros.” 

          Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia: “Am sesizat eroarea si am spus 

despre ce este vorba.” 

 

 

 

           Preşedintele de şedinţa, domnul consilier Popa Cristinel : Daca nu mai sunt 

alte discutii,supun la vot proiectul de hotărâre în variantă propusă de inițiator. Cine 

este  pentru),  împotrivă),  abținere) ? Votul exprimat prin “ridicarea mainii”. 
                Rezultatul votului exprimat „prin ridicarea mâinii” este urmatorul :  

Nr.  

crt. 

Numele şi prenumele  

consilierului local 
PENTRU) ÎMPOTRIVĂ ) ABȚINERE) 

1.  Aghiorghiesei Costel  X - - 

2.  Blănariu Victor  X - - 

3.  Bobârnat Radu X - - 

4.  Ciupilan Valeriu Ioan  X - - 

5.  Cocuz Adrian X  - - 

6.  Corjinschi Ioan Alexandru X - - 

7.  Focia Alexandru X - - 

8.  Mardari Gianina X - - 

9.  Matei Ionel  X - - 

10.  Matei Gabriela X  - - 

11.  Nacu Mihaela X - - 

12.  Patrașcu Luiza X - - 

13.  Popa Cătălina Eugenia X - - 

14.  Popa Cristinel X - - 

15.  
Romila Claudiu  

X 
- - 

16.  Rotariu Nicoleta 

X 
foloseste 

platforma  

online de 

videoconferinta 

- - 

17.  Toma Cătălina Tania X - - 

18.  Țocu Cătălin  X - - 

        Secretarul  general al municipiului Huși.jr.Monica Dumitrașcu: Hotărârea   a 

fost adoptată cu  18  voturi  pentru). 

 

26. Proiect de hotărâre nr.21 din 18.01.2024 privind aprobarea 

dezmembrării imobilului-teren cu nr.cadastral 80814 în 4 loturi 
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distincte, teren apartinand domeniului privat al Municipiului Husi, 

situat in Cartier Dric 2 – inițiator primarul municipiului Huși. 

            Preşedintele de şedinţă, domnul   consilier Popa Cristinel   precizeaza 

ca exista avize favorabile din partea comisiilor de specialitate: 

• Comisia juridică şi de disciplină, pentru administraţie publică  locală, 

apărarea ordinii publice, respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţeneşti 

– avizează favorabil proiectul de hotărâre. 

• Comisia pentru amenajarea teritoriului şi urbanism, administrarea 

domeniului public şi privat al municipiului, realizarea lucrărilor publice, 

conservarea monumentelor istorice şi de arhitectură – avizează favorabil 

proiectul de hotărâre.     

• Comisia pentru agricultură, cadastru, fond funciar, protecţia mediului 

înconjurător – avizează favorabil proiectul de hotărâre. 

          Preşedintele de şedinţa, domnul consilier Popa Cristinel : Sunt discutii   la 

acest proiect de hotarare?  

            Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia: Aici, am vazut, ca este o solicitare 

a unei persoane  care a primit terenul in anul 2008. Nu am vazut sa fie anexat  

vreun alt document din care sa rezulte ca a solicitat o autorizatie  de constructie 

pana acum, si terenul se dezmembreaza in 4 loturi, in 4 loturi. Nu am inteles de ce 

se dezmembreaza in 4 loturi intrucat o singura persoana a solicitat dezmembrarea. 

           Preşedintele de şedinţa, domnul consilier Popa Cristinel : De la Urbanism, ne 

ajuta cineva? 

          Domnul ing.Ailenei Marius – arhitect sef: Referitor la, din 2008,cu siguranta 

are autorizatie, din anul 2008, cu siguranta are autorizatie de construire. Atunci in 

2008 cand se dadeau loturile nu se faceau dezmembrari. Am  avut nevoie de o 

prelungire a  autorizatiei si atunci a trebuit sa se faca dezmebrarea loturilor. 

           Domnul primar al municipiului Husi , ing.Ioan Ciupilan : In mmentul in care 

s-a dat autorizatia de construire, 10 ani cel putin….. 

          Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia: 12 ani, normal , intr-un an de zile 

trebuia sa ceara autorizatie de construire. 14 ani, 14 ani. 

          Domnul primar al municipiului Husi , ing.Ioan Ciupilan : Ma lasati sa imi 

termin fraza? Deocamdata, vorbeam! Nu necesita  dezmembrari, se dadea terenul 

pe numarul respectiv  si atat era. Acum se cere dezmembrarea terenurilor pe fiecare 

suprafata in parte. Cand te apuci sa dezmembrezi un lot de 4 case, trebuie sa faci 

dezmembrarea numai pentru una…. 

         Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia: “Domnule primar, eu nu am spus 

de ce a solicitat dezmembrarea”… 

         Domnul primar al municipiului Husi , ing.Ioan Ciupilan : “Ma lasati sa 

vorbesc? Daca vorbiti peste mine, nu am nimic impotriva, dar lasati-ma sa-mi 

termin fraza! Cristi, continua sedinta, nu mai dau nici o explicatie!” 

           Domnul consilier Bobârnat Radu:Dar de ce in 4 loturi ? 
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           Domnul primar al municipiului Husi , ing.Ioan Ciupilan : Nu trebuie sa dam 

cate 300 mp la fiecare lot. Acolo , toti au primit loturile cu repartitie, unii au 

constructii, altii nu, le retrageam, le dam din nou, s.a.m.d. 

         Secretarul  general al municipiului Huși.jr.Monica Dumitrașcu: Dupa 

dezmembrare a rezultat o diferenta de teren in suprafata de 59 mp care nu poate fi 

adaugata la lotul de 300 mp, iar acea diferenta de teren urmeaza sa fie concesionata 

la unul din…. 

         Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia: Dar nu este vorba de asta, eu am 2 

intrebari, daca a fost dat in 2008 si avea 1 an de zile termen sa solicite autorizatia 

de constructie, unde este acea autorizatie de constructie? 

 

 

 

          Domnul ing.Ailenei Marius – arhitect sef: Nu este acum pusa la materialul de 

sedinta, o sa v-o aduc. 

          Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia:  Acel contract prevedea ca, daca 

nu incepe constructia intr-un an de zile i se retrage terenul. 

          Domnul ing.Ailenei Marius – arhitect sef: Acea persoana isi face prelungirea 

autorizatiei pentru a putea obtine pv.la terminarea lucrarilor. De asta i s-a solicitat 

si dezmembrarea. 

           Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia: Al doilea aspect este cel cu 

dezmembrarea  terenului in 4 loturi, deoarece a solicitat dezmembrarea numai o 

singura persoana. 

           Domnul consilier Bobârnat Radu: Nici nu sunt toate loturile de 300 mp, unul 

este de 313 mp, altul este de 317 mp ,altul este de 304 mp, unul  este de 59 mp. 

          Domnul ing.Ailenei Marius – arhitect sef: Terenul de 59 mp se 

concesioneaza. 

           Domnul primar al municipiului Husi , ing.Ioan Ciupilan : Terenurile de 313 

mp, de 317 mp, probabil ca au fost masuratorile facute atunci, acum sunt…. 

            Domnul ing.Ailenei Marius – arhitect sef: Sunt gardurile facute . 

            Domnul primar al municipiului Husi , ing.Ioan Ciupilan :….gardurile 

facute, sa ma duc acuma sa iau 1 metru pe lungime, sau 2 metri…. 

           Domnul consilier Bobârnat Radu: Nu se incalca legea asa? 

           Domnul primar al municipiului Husi , ing.Ioan Ciupilan : Dati-ma in 

judecata daca considerati  ca am incalcat legea! 

           Domnul consilier Bobârnat Radu: Legea spune pana la 300 metri. 

          Domnul primar al municipiului Husi , ing.Ioan Ciupilan : Ce sa fac, sa daram 

gardurile ca sa fac un culoar? 

           Domnul consilier Bobârnat Radu: Trebuie sa respectati legea. 

           Preşedintele de şedinţa, domnul consilier Popa Cristinel : Daca nu mai sunt 

alte discutii , supun la vot proiectul de hotărâre în variantă propusă de inițiator. 

Cine este  pentru),  împotrivă),  abținere) ? Votul exprimat prin “ridicarea mainii”. 

        Rezultatul votului exprimat „prin ridicarea mâinii” este urmatorul :  
Nr.  Numele şi prenumele  PENTRU) ÎMPOTRIVĂ ) ABȚINERE) 
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crt. consilierului local 

1.  Aghiorghiesei Costel  - - X 

2.  Blănariu Victor  X - - 

3.  Bobârnat Radu - - X 

4.  Ciupilan Valeriu Ioan  X - - 

5.  Cocuz Adrian - - X 

6.  Corjinschi Ioan Alexandru X - - 

7.  Focia Alexandru X - - 

8.  Mardari Gianina X - - 

9.  Matei Ionel  X - - 

10.  Matei Gabriela X  - - 

11.  Nacu Mihaela - - X 

12.  Patrașcu Luiza X - - 

13.  Popa Cătălina Eugenia - - X 

14.  Popa Cristinel X - - 

15.  
Romila Claudiu  

X 
- - 

16.  Rotariu Nicoleta 

X 
foloseste 

platforma  

online de 

videoconferinta 

- - 

17.  Toma Cătălina Tania X - - 

18.  Țocu Cătălin  X - - 

          Secretarul  general al municipiului Huși.jr.Monica Dumitrașcu: Hotărârea a 

fost adoptată cu 13 voturi  pentru), 5 abținere) consilieri locali: Aghiorghiesei 

Costel, Bobârnat Radu, Cocuz Adrian, Nacu Mihaela, Popa Cătălina Eugenia. 

 

27. Proiect de hotărâre nr.02 din 14.01.2024 privind  aprobarea  vânzării 

unei locuinte tip A.N.L.,conform Regulamentului de vanzare aprobat 

prin Hotararea Consiliului Local nr.102/23.03.2023 , modificata prin 

Hotararea Consiliului Local nr.191 din 27.04.2023, catre dna  Romila 

Mihaela, titulara a  contractului de inchiriere nr.31224 din 23.12.2005 – 

inițiator primarul municipiului Huși. 

            Preşedintele de şedinţă, domnul   consilier Popa Cristinel   precizeaza 

ca exista avize favorabile din partea comisiilor de specialitate: 

• Comisia juridică şi de disciplină, pentru administraţie publică  locală, 

apărarea ordinii publice, respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţeneşti 

– avizează favorabil proiectul de hotărâre. 

• Comisia pentru amenajarea teritoriului şi urbanism, administrarea 

domeniului public şi privat al municipiului, realizarea lucrărilor publice, 

conservarea monumentelor istorice şi de arhitectură – avizează favorabil 

proiectul de hotărâre.     
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• Comisia pentru agricultură, cadastru, fond funciar, protecţia mediului 

înconjurător – avizează favorabil proiectul de hotărâre. 

          Preşedintele de şedinţa, domnul consilier Popa Cristinel : Sunt discutii   la 

acest proiect de hotarare?  Nu sunt discutii, trecem la vot. 

           Preşedintele de şedinţa, domnul consilier Popa Cristinel : Supun la vot 

proiectul de hotărâre în variantă propusă de inițiator. Cine este  pentru),  

împotrivă),  abținere) ? Votul exprimat prin “ridicarea mainii”. 
        Rezultatul votului exprimat „prin ridicarea mâinii” este urmatorul :  

Nr.  

crt. 

Numele şi prenumele  

consilierului local 
PENTRU) ÎMPOTRIVĂ ) ABȚINERE) 

1.  Aghiorghiesei Costel  X - - 

2.  Blănariu Victor  X - - 

3.  Bobârnat Radu X - - 

4.  Ciupilan Valeriu Ioan  X - - 

5.  Cocuz Adrian X  - - 

6.  Corjinschi Ioan Alexandru X - - 

7.  Focia Alexandru X - - 

8.  Mardari Gianina X - - 

9.  Matei Ionel  X - - 

10.  Matei Gabriela X  - - 

11.  Nacu Mihaela X - - 

12.  Patrașcu Luiza X - - 

13.  Popa Cătălina Eugenia X - - 

14.  Popa Cristinel X - - 

15.  
Romila Claudiu  

X 
- - 

16.  Rotariu Nicoleta 

X 
foloseste 

platforma  

online de 

videoconferinta 

- - 

17.  Toma Cătălina Tania X - - 

18.  Țocu Cătălin  X - - 

        Secretarul  general al municipiului Huși.jr.Monica Dumitrașcu: Hotărârea   a 

fost adoptată cu  18  voturi  pentru). 

 

28. Proiect de hotărâre nr.03 din 14.01.2024 privind  aprobarea  vânzării 

unei locuinte tip A.N.L.,conform Regulamentului de vanzare aprobat 

prin Hotararea Consiliului Local nr.102/23.03.2023 , modificata prin 

Hotararea Consiliului Local nr.191 din 27.04.2023, catre dnul  Macarie 

Iulian , titular al  contractului de inchiriere nr.36528 din 14.11.2022– 

inițiator primarul municipiului Huși. 

            Preşedintele de şedinţă, domnul   consilier Popa Cristinel   precizeaza 

ca exista avize favorabile din partea comisiilor de specialitate: 
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• Comisia juridică şi de disciplină, pentru administraţie publică  locală, 

apărarea ordinii publice, respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţeneşti 

– avizează favorabil proiectul de hotărâre. 

• Comisia pentru amenajarea teritoriului şi urbanism, administrarea 

domeniului public şi privat al municipiului, realizarea lucrărilor publice, 

conservarea monumentelor istorice şi de arhitectură – avizează favorabil 

proiectul de hotărâre.     

•  Comisia de studii, prognoze şi programe economico-sociale, buget, 

finanţe, privatizare, servicii publice şi comerţ –avizeaza favorabil 

proiectul de hotărâre. 

          Preşedintele de şedinţa, domnul consilier Popa Cristinel : Sunt discutii   la 

acest proiect de hotarare? Nu sunt discutii, trecem la vot. 

           Preşedintele de şedinţa, domnul consilier Popa Cristinel : Supun la vot 

proiectul de hotărâre în variantă propusă de inițiator. Cine este  pentru),  

împotrivă),  abținere) ? Votul exprimat prin “ridicarea mainii”. 
        Rezultatul votului exprimat „prin ridicarea mâinii” este urmatorul :  

Nr.  

crt. 

Numele şi prenumele  

consilierului local 
PENTRU) ÎMPOTRIVĂ ) ABȚINERE) 

1.  Aghiorghiesei Costel  X - - 

2.  Blănariu Victor  X - - 

3.  Bobârnat Radu X - - 

4.  Ciupilan Valeriu Ioan  X - - 

5.  Cocuz Adrian X  - - 

6.  Corjinschi Ioan Alexandru X - - 

7.  Focia Alexandru X - - 

8.  Mardari Gianina X - - 

9.  Matei Ionel  X - - 

10.  Matei Gabriela X  - - 

11.  Nacu Mihaela X - - 

12.  Patrașcu Luiza X - - 

13.  Popa Cătălina Eugenia X - - 

14.  Popa Cristinel X - - 

15.  
Romila Claudiu  

X 
- - 

16.  Rotariu Nicoleta 

X 
foloseste 

platforma  

online de 

videoconferinta 

- - 

17.  Toma Cătălina Tania X - - 

18.  Țocu Cătălin  X - - 

        Secretarul  general al municipiului Huși.jr.Monica Dumitrașcu: Hotărârea   a 

fost adoptată cu  18  voturi  pentru). 
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29. Proiect de hotărâre nr.04 din 14.01.2024 privind  aprobarea  vânzării 

unei locuinte tip A.N.L.,conform Regulamentului de vanzare aprobat 

prin Hotararea Consiliului Local nr.102/23.03.2023 , modificata prin 

Hotararea Consiliului Local nr.191 din 27.04.2023, catre dnul  Smặu 

Mihai , titular al  contractului de inchiriere nr.31034 din 23.12.2005 – 

inițiator primarul municipiului Huși. 

            Preşedintele de şedinţă, domnul   consilier Popa Cristinel   precizeaza 

ca exista avize favorabile din partea comisiilor de specialitate: 

• Comisia juridică şi de disciplină, pentru administraţie publică  locală, 

apărarea ordinii publice, respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţeneşti 

– avizează favorabil proiectul de hotărâre. 

• Comisia pentru amenajarea teritoriului şi urbanism, administrarea 

domeniului public şi privat al municipiului, realizarea lucrărilor publice, 

conservarea monumentelor istorice şi de arhitectură – avizează favorabil 

proiectul de hotărâre.     

•  Comisia de studii, prognoze şi programe economico-sociale, buget, 

finanţe, privatizare, servicii publice şi comerţ –avizeaza favorabil 

proiectul de hotărâre. 

          Preşedintele de şedinţa, domnul consilier Popa Cristinel : Sunt discutii   la 

acest proiect de hotarare? Nu sunt discutii, trecem la vot. 

           Preşedintele de şedinţa, domnul consilier Popa Cristinel : Supun la vot 

proiectul de hotărâre în variantă propusă de inițiator. Cine este  pentru),  

împotrivă),  abținere) ? Votul exprimat prin “ridicarea mainii”. 
        Rezultatul votului exprimat „prin ridicarea mâinii” este urmatorul :  

Nr.  

crt. 

Numele şi prenumele  

consilierului local 
PENTRU) ÎMPOTRIVĂ ) ABȚINERE) 

1.  Aghiorghiesei Costel  X - - 

2.  Blănariu Victor  X - - 

3.  Bobârnat Radu X - - 

4.  Ciupilan Valeriu Ioan  X - - 

5.  Cocuz Adrian X  - - 

6.  Corjinschi Ioan Alexandru X - - 

7.  Focia Alexandru X - - 

8.  Mardari Gianina X - - 

9.  Matei Ionel  X - - 

10.  Matei Gabriela X  - - 

11.  Nacu Mihaela X - - 

12.  Patrașcu Luiza X - - 

13.  Popa Cătălina Eugenia X - - 

14.  Popa Cristinel X - - 

15.  
Romila Claudiu  

X 
- - 

16.  Rotariu Nicoleta 
X 

foloseste 

- - 
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platforma  

online de 

videoconferinta 

17.  Toma Cătălina Tania X - - 

18.  Țocu Cătălin  X - - 

        Secretarul  general al municipiului Huși.jr.Monica Dumitrașcu: Hotărârea   a 

fost adoptată cu  18  voturi  pentru). 

 

30. Proiect de hotărâre nr.24 din 18.01.2024 privind  aprobarea  vânzării 

unei locuinte tip A.N.L., conform Regulamentului de vanzare aprobat 

prin Hotararea Consiliului Local nr.102/23.03.2023 , modificata prin 

Hotararea Consiliului Local nr.191 din 27.04.2023, catre dnul  Mihu 

Daniel Costel , titular al  contractului de inchiriere nr.13720 din 

21.05.2014– inițiator primarul municipiului Huși. 

            Preşedintele de şedinţă, domnul   consilier Popa Cristinel   precizeaza 

ca exista avize favorabile din partea comisiilor de specialitate: 

• Comisia juridică şi de disciplină, pentru administraţie publică  locală, 

apărarea ordinii publice, respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţeneşti 

– avizează favorabil proiectul de hotărâre. 

• Comisia pentru amenajarea teritoriului şi urbanism, administrarea 

domeniului public şi privat al municipiului, realizarea lucrărilor publice, 

conservarea monumentelor istorice şi de arhitectură – avizează favorabil 

proiectul de hotărâre.     

•  Comisia de studii, prognoze şi programe economico-sociale, buget, 

finanţe, privatizare, servicii publice şi comerţ –avizeaza favorabil 

proiectul de hotărâre. 

          Preşedintele de şedinţa, domnul consilier Popa Cristinel : Sunt discutii   la 

acest proiect de hotarare? Nu sunt discutii, trecem la vot. 

           Preşedintele de şedinţa, domnul consilier Popa Cristinel : Supun la vot 

proiectul de hotărâre în variantă propusă de inițiator. Cine este  pentru),  

împotrivă),  abținere) ? Votul exprimat prin “ridicarea mainii”. 
             Rezultatul votului exprimat „prin ridicarea mâinii” este urmatorul :  

Nr.  

crt. 

Numele şi prenumele  

consilierului local 
PENTRU) ÎMPOTRIVĂ ) ABȚINERE) 

1.  Aghiorghiesei Costel  X - - 

2.  Blănariu Victor  X - - 

3.  Bobârnat Radu X - - 

4.  Ciupilan Valeriu Ioan  X - - 

5.  Cocuz Adrian X  - - 

6.  Corjinschi Ioan Alexandru X - - 

7.  Focia Alexandru X - - 

8.  Mardari Gianina X - - 

9.  Matei Ionel  X - - 

10.  Matei Gabriela X  - - 
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11.  Nacu Mihaela X - - 

12.  Patrașcu Luiza X - - 

13.  Popa Cătălina Eugenia X - - 

14.  Popa Cristinel X - - 

15.  
Romila Claudiu  

X 
- - 

16.  Rotariu Nicoleta 

X 
foloseste 

platforma  

online de 

videoconferinta 

- - 

17.  Toma Cătălina Tania X - - 

18.  Țocu Cătălin  X - - 

        Secretarul  general al municipiului Huși.jr.Monica Dumitrașcu: Hotărârea   a 

fost adoptată cu  18  voturi  pentru). 

 

 

31. Proiect de hotărâre nr.29  din 19.01.2024 privind aprobarea bugetului 

de venituri si cheltuieli   si a anexelor de fundamentare a acestuia a 

S.C.ECOSALUBRIZARE PREST SRL HUSI pentru anul 2024,  

inițiator primarul municipiului Huși. 

            Preşedintele de şedinţă, domnul   consilier Popa Cristinel   precizeaza 

ca exista avize favorabile din partea comisiilor de specialitate: 

• Comisia juridică şi de disciplină, pentru administraţie publică  locală, 

apărarea ordinii publice, respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţeneşti 

– avizează favorabil proiectul de hotărâre. 

• Comisia de studii, prognoze şi programe economico-sociale, buget, 

finanţe, privatizare, servicii publice şi comerţ –avizeaza favorabil 

proiectul de hotărâre. 

          Preşedintele de şedinţa, domnul consilier Popa Cristinel : Sunt discutii   la 

acest proiect de hotarare? Nu sunt discutii, trecem la vot. 

        Domnul ing.Popa Neculai – administrator S.C.ECOSALUBRIZARE PREST 

SRL HUSI : Domnule presedinte,  analiza indicatorilor financiari  si nefinanciari se 

va face la sfarsitul anului, acolo este trecut semestrial sau anual, anual, la sfarsitul 

incheierii bilantului contabil. 

           Preşedintele de şedinţa, domnul consilier Popa Cristinel : Multumim, 

domnule director! 

           Preşedintele de şedinţa, domnul consilier Popa Cristinel : Supun la vot 

proiectul de hotărâre în variantă propusă de inițiator. Cine este  pentru),  

împotrivă),  abținere) ? Votul exprimat prin “ridicarea mainii”. 
            Rezultatul votului exprimat „prin ridicarea mâinii” este urmatorul :  

Nr.  

crt. 

Numele şi prenumele  

consilierului local 
PENTRU) ÎMPOTRIVĂ ) ABȚINERE) 

1.  Aghiorghiesei Costel  X - - 

2.  Blănariu Victor  X - - 
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3.  Bobârnat Radu X - - 

4.  Ciupilan Valeriu Ioan  X - - 

5.  Cocuz Adrian X  - - 

6.  Corjinschi Ioan Alexandru X - - 

7.  Focia Alexandru X - - 

8.  Mardari Gianina X - - 

9.  Matei Ionel  X - - 

10.  Matei Gabriela X  - - 

11.  Nacu Mihaela X - - 

12.  Patrașcu Luiza X - - 

13.  Popa Cătălina Eugenia X - - 

14.  Popa Cristinel X - - 

15.  
Romila Claudiu  

X 
- - 

16.  Rotariu Nicoleta 

X 
foloseste 

platforma  

online de 

videoconferinta 

- - 

17.  Toma Cătălina Tania X - - 

18.  Țocu Cătălin  X - - 

        Secretarul  general al municipiului Huși.jr.Monica Dumitrașcu: Hotărârea   a 

fost adoptată cu  18  voturi  pentru). 

 

32. Proiect de hotarare nr.30 din 19.01.2024  privind stabilirea situatiilor 

deosebite pentru acordarea ajutoarelor de urgenta familiilor si 

persoanelor singure, metodologia de acordare a ajutoarelor, cat si 

modelul de Cerere-declaratie pe propria raspundere pentru solicitarea 

ajutorului de urgenta, altele decat cele prevazute expres in Legea nr.196 

din 2016 privind venitul minim de incluziune- inițiator primarul 

municipiului Huși. 

            Preşedintele de şedinţă, domnul   consilier Popa Cristinel   precizeaza 

ca exista avize favorabile din partea comisiilor de specialitate: 

• Comisia juridică şi de disciplină, pentru administraţie publică  locală, 

apărarea ordinii publice, respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţeneşti 

– avizează favorabil proiectul de hotărâre. 

• Comisia de studii, prognoze şi programe economico-sociale, buget, 

finanţe, privatizare, servicii publice şi comerţ –avizeaza favorabil 

proiectul de hotărâre. 

• Comisia pentru învăţământ, culte,cultură, tineret, turism, sănătate, 

muncă, protecţie socială, protecţia copilului, familie. – avizează favorabil 

proiectul de hotărâre. 

          Preşedintele de şedinţa, domnul consilier Popa Cristinel : Sunt discutii   la 

acest proiect de hotarare? 
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          Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia: Daca este cineva de la Directia de 

Asistenta Sociala Husi ? 

           Doamna Nastase Aniondra – Directia de Asistenta Sociala Husi : Da, eu sunt 

de la Asistenta Sociala. 

           Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia: D-voastra!? Anul trecut ce sume 

s-au platit ? 

           Doamna Nastase Aniondra – Directia de Asistenta Sociala Husi : Noi am 

avut o hotarare de Consiliu Local in baza Legii nr.416/2001, prin aceasta Lege 

nr.196, s-a modificat……  

          Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia: Am vazut ca s-a modificat si 

cuantumul la un salariu minim brut pe ….. 

           Doamna Nastase Aniondra – Directia de Asistenta Sociala Husi : Nu are nici 

o legatura cu asta, aici este vorba de ajutoarele de urgenta pentru care noi trebuie sa 

avem o hotarare de Consiliu Local privind modalitatea de acordare a acestor 

ajutoare si cazurile, problemele cu care ne confruntam la nivel de ajutoare de 

urgenta. 

           Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia: Eu am intrebat, anul trecut ce 

sume s-au platit ? 

            Domnul primar al municipiului Husi , ing.Ioan Ciupilan :In jurul sumei de 

35.000 lei. 

            Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia: 35.000 lei ? 

            Domnul primar al municipiului Husi , ing.Ioan Ciupilan : Nu va faceti nici 

o problema, toate sunt date cu aprobare. 

           Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia: Erau stabilite dupa “vechile 

plafoane”, parca!? Acuma este salariul minim brut pe tara, nu ? 

           Domnul consilier Focia Alexandru : Va referiti la valoarea unui ajutor? 

           Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia:Da, ma refer la valoarea unui 

ajutor. 

           Domnul consilier Focia Alexandru : Valoare  unui ajutor este stabilit la 

valoarea unui salariu minim. 

           Domnul primar al municipiului Husi , ing.Ioan Ciupilan : Si in functie de 

situatie, daca este un  persoana careia  trebuie sa-i cumperi un sicriu, o cruce, sau 

exista oameni carora le-a luat foc casa…. 

           Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia: Eu numai am intrebat. 

           Domnul primar al municipiului Husi , ing.Ioan Ciupilan :Nu, nu, vine, se 

face o analiza . 

           Domnul consilier Țocu Cătălin:  Valoarea ajutorului acordat nu poate fi mai 

mare decat salariul minim brut pe tara. 

          Doamna Nastase Aniondra – Directia de Asistenta Sociala Husi :La 

acordarea ajutoarelor  de urgenta se solicita documente justificative, in cazul 

“ajutoarelor pentru locuinte” se vine cu devize , situatii de lucrari, etc…. 
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           Preşedintele de şedinţa, domnul consilier Popa Cristinel : Supun la vot 

proiectul de hotărâre în variantă propusă de inițiator. Cine este  pentru),  

împotrivă),  abținere) ? Votul exprimat prin “ridicarea mainii”. 

             Rezultatul votului exprimat „prin ridicarea mâinii” este urmatorul :  
Nr.  

crt. 

Numele şi prenumele  

consilierului local 
PENTRU) ÎMPOTRIVĂ ) ABȚINERE) 

1.  Aghiorghiesei Costel  X - - 

2.  Blănariu Victor  X - - 

3.  Bobârnat Radu X - - 

4.  Ciupilan Valeriu Ioan  X - - 

5.  Cocuz Adrian X  - - 

6.  Corjinschi Ioan Alexandru X - - 

7.  Focia Alexandru X - - 

8.  Mardari Gianina X - - 

9.  Matei Ionel  X - - 

10.  Matei Gabriela X  - - 

11.  Nacu Mihaela X - - 

12.  Patrașcu Luiza X - - 

13.  Popa Cătălina Eugenia X - - 

14.  Popa Cristinel X - - 

15.  
Romila Claudiu  

X 
- - 

16.  Rotariu Nicoleta 

X 
foloseste 

platforma  

online de 

videoconferinta 

- - 

17.  Toma Cătălina Tania X - - 

18.  Țocu Cătălin  X - - 

        Secretarul  general al municipiului Huși.jr.Monica Dumitrașcu: Hotărârea   a 

fost adoptată cu  18  voturi  pentru). 

 

        Preşedintele de şedinţa, domnul consilier Popa Cristinel :Bun, trecem mai 

departe, cu discutarea punctelor inscrise suplimentar pe ordinea de zi a sedintei CL. 

          33.I.Proiect de hotarare nr.31 din 23.01.2024 (inscris suplimentar pe 

ordinea de zi) privind stabilirea numărului de veterani şi văduve de război, 

persoane cu handicap si asistenţi personali ai acestora, persoane persecutate 

politic si urmasii lor, care au dreptul de a călători gratuit pe mijloacele de 

transport în comun, pe raza municipiului Huşi- inițiator primarul 

municipiului Huși. 

            Preşedintele de şedinţă, domnul   consilier Popa Cristinel   precizeaza 

ca exista avize favorabile din partea comisiilor de specialitate: 

• Comisia juridică şi de disciplină, pentru administraţie publică  locală, 

apărarea ordinii publice, respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţeneşti 

– avizează favorabil proiectul de hotărâre. 
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• Comisia pentru amenajarea teritoriului şi urbanism, administrarea 

domeniului public şi privat al municipiului, realizarea lucrărilor publice, 

conservarea monumentelor istorice şi de arhitectură – avizează favorabil 

proiectul de hotărâre.     

• Comisia pentru învăţământ, culte,cultură, tineret, turism, sănătate, 

muncă, protecţie socială, protecţia copilului, familie. – avizează favorabil 

proiectul de hotărâre. 

          Preşedintele de şedinţa, domnul consilier Popa Cristinel : Sunt discutii   la 

acest proiect de hotarare?  

          Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia: Da, eu vreau sa intreb, am vazut la 

persoane “persecutate politic”, fata de 27 cate au fost anul trecut, anul asta  au 

crescut la 66 .Intreb si eu? 

             Domnul consilier Bobârnat Radu: Exista cereri suplimentare? 

             Domnul consilier Țocu Cătălin: “Executate de partidele politice”. 

           Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia: Ei, lasati! 

           Domnul consilier Bobârnat Radu: „ De PCR , executate de PCR”. 

          Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia: A crescut si la celelalte , la 

persoanele cu handicap, dar aici mi se pare o crestere semnificativa. Haideti sa 

tratam problema serios! 

          Domnul primar al municipiului Husi , ing.Ioan Ciupilan: Sunt 27. 

          Preşedintele de şedinţa, domnul consilier Popa Cristinel : Tratam problema 

foarte serios.Domnul primar spune ca sunt 27. 

            Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia:Nu, anul asta sunt 66. 

            Domnul primar al municipiului Husi , ing.Ioan Ciupilan: Eu ma uit in 

materialul de sedinta. Faceti referire la persoanele persecutate politic.  Ovidiu Popa 

este aici? 

            Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia: Anul trecut au fost 27, anul asta 

sunt 66. 

            Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: “Persoane 

persecutate politic sunt cei care au fost persecutati de cei  care au dat informatii,  

nu ?Am inteles, acum am inteles ideea! Sunt cei care au avut angajamente, au dat 

declaratii, si pe oameni i-au executat. Nu stiu de ce a trecut 66, imi pare rau ca 

domnul Ovidiu nu este aici.” 

           Domnul consilier Bobârnat Radu: „66 am zis si noi”. 

           Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: “Daca anul trecut 

au fost 27, si anul asta sunt 66, probabil ca au fost cetateni care si-au citit dosarele”. 

           Preşedintele de şedinţa, domnul consilier Popa Cristinel : Supun la vot 

proiectul de hotărâre în variantă propusă de inițiator. Cine este  pentru),  

împotrivă),  abținere) ? Votul exprimat prin “ridicarea mainii”. 

           Rezultatul votului exprimat „prin ridicarea mâinii” este urmatorul :  
Nr.  

crt. 

Numele şi prenumele  

consilierului local 
PENTRU) ÎMPOTRIVĂ ) ABȚINERE) 

1.  Aghiorghiesei Costel  X - - 

2.  Blănariu Victor  X - - 
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3.  Bobârnat Radu X - - 

4.  Ciupilan Valeriu Ioan  X - - 

5.  Cocuz Adrian X  - - 

6.  Corjinschi Ioan Alexandru X - - 

7.  Focia Alexandru X - - 

8.  Mardari Gianina X - - 

9.  Matei Ionel  X - - 

10.  Matei Gabriela X  - - 

11.  Nacu Mihaela X - - 

12.  Patrașcu Luiza X - - 

13.  Popa Cătălina Eugenia X - - 

14.  Popa Cristinel X - - 

15.  
Romila Claudiu  

X 
- - 

16.  Rotariu Nicoleta 

X 
foloseste 

platforma  

online de 

videoconferinta 

- - 

17.  Toma Cătălina Tania X - - 

18.  Țocu Cătălin  X - - 

        Secretarul  general al municipiului Huși.jr.Monica Dumitrașcu: Hotărârea   a 

fost adoptată cu  18  voturi  pentru). 

 

           34.II.Proiect de hotarare nr.32 din 23.01.2024 (inscris suplimentar pe 

ordinea de zi) privind aprobarea   bugetului de venituri si cheltuieli  si a 

anexelor de fundamentare a acestuia a  SC " Parcuri Verzi  & Urban Trans " 

SRL  pentru anul 2024- inițiator primarul municipiului Huși. 

            Preşedintele de şedinţă, domnul   consilier Popa Cristinel   precizeaza 

ca exista avize favorabile din partea comisiilor de specialitate: 

• Comisia juridică şi de disciplină, pentru administraţie publică  locală, 

apărarea ordinii publice, respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţeneşti 

– avizează favorabil proiectul de hotărâre. 

• Comisia de studii, prognoze şi programe economico-sociale, buget, 

finanţe, privatizare, servicii publice şi comerţ –avizeaza favorabil 

proiectul de hotărâre. 

          Preşedintele de şedinţa, domnul consilier Popa Cristinel : Sunt discutii   la 

acest proiect de hotarare?  

           Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia: “Da, am avut  o discutie cu 

domnul director de la “Parcuri verzi” referitor la, in bugetul de anul acesta se 

inregistreaza o crestere a castigului mediu pe salariat de peste 1000 lei, ajunge 

aproape la 5000 de lei mediu/salariat, o crestere cu 25%, in conditiile in care 

productivitatea muncii creste cu 12%. Este o crestere disproportionata a 

cheltuielilor castigului mediu salariar, si am rugat sa analizeze putin pentru ca, ar 
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trebui sa fie o corelatie intre cei 2 indicatori, creste productivitatea, bun, creste si 

salariul managerului si a mai stiu eu cui, dar nu poti creste salariul managerului sau 

a echipei, asa, cu 25% sau 50%, media cam asta duce, si a productivitatii cu 12%. 

Domnul director imi spune ca de fapt s-a raportat la “realizat” nu la bugetat….” 

           Preşedintele de şedinţa, domnul consilier Popa Cristinel : Haideti sa nu mai 

lungim vorba, ce ii raspundeti doamnei consilier, domnule director? 

         Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: Cresterea salariului 

minim pe economie, probabil, a dus la cresterea salariului. 

          Domnul ing.Rotaru Teodor – administrator SC "Parcuri Verzi  & Urban 

Trans " SRL: “Propus-ul din 2023 , am avut  propus 1811,26 lei , dar din lipsa de 

personal, am inregistrat o economice la salarii de “2 miliarde”, 196.000 lei.De asta 

acum apare o diferenta.” 

          Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan:”Domnule Rotaru, sa 

va zic ceva, v-ati facut bugetul, dar eu zic ca in 4 luni de zile bugetul dvs. trebuie 

modificat din nou, si foarte tare, pentru ca,  sper ca mai devreme,  eu am zis 4 luni 

de zile, va trebui sa alocam bani pentru cele 10 autobuze electrice care asteapta sa 

fie …” 

Domnul consilier Bobârnat Radu: „Sa fie ce? Scoase in oras?!” 

           Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: “Domnule 

Bobârnat, intamplator, dvs.ziceti cum vreti.” 

Domnul consilier Bobârnat Radu:”Dar nu asta ati vrut sa spuneti?” 

           Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: “Sa fie utile, asta 

am vrut sa spun.Sa fie scoase in oras, sunt deja in oras.” 

Domnul consilier Bobârnat Radu: „Sunt parcate in oras.” 

          Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: “Vreti sa ma plimb  

cu ele?” 

Domnul consilier Bobârnat Radu: „Faceti ce vreti!” 

           Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: Daca vreti sa va 

plimbati cu ele, angajam un sofer, facem o hotarare de consiliu local…” 

Domnul consilier Bobârnat Radu: „Daca vreti, plimbati-va!” 

           Preşedintele de şedinţa, domnul consilier Popa Cristinel : Daca nu mai avem 

discutii, supun la vot proiectul de hotărâre în variantă propusă de inițiator. Cine este  

pentru),  împotrivă),  abținere) ? Votul exprimat prin “ridicarea mainii”. 
           Rezultatul votului exprimat „prin ridicarea mâinii” este urmatorul :  

Nr.  

crt. 

Numele şi prenumele  

consilierului local 
PENTRU) ÎMPOTRIVĂ ) ABȚINERE) 

1.  Aghiorghiesei Costel  - - X 

2.  Blănariu Victor  X - - 

3.  Bobârnat Radu - - X 

4.  Ciupilan Valeriu Ioan  X - - 

5.  Cocuz Adrian - - X 

6.  Corjinschi Ioan Alexandru X - - 

7.  Focia Alexandru X - - 

8.  Mardari Gianina X - - 
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9.  Matei Ionel  X - - 

10.  Matei Gabriela X  - - 

11.  Nacu Mihaela - - X 

12.  Patrașcu Luiza X - - 

13.  Popa Cătălina Eugenia - - X 

14.  Popa Cristinel X - - 

15.  
Romila Claudiu  

X 
- - 

16.  Rotariu Nicoleta 

- - X 
foloseste platforma  

online de 

videoconferinta 

17.  Toma Cătălina Tania X - - 

18.  Țocu Cătălin  X - - 

        Secretarul  general al municipiului Huși.jr.Monica Dumitrașcu: Hotărârea   a fost adoptată 

cu 12  voturi  pentru) , 6 abținere) consilieri locali: Aghiorghiesei Costel, Bobârnat Radu, Cocuz 

Adrian, Nacu Mihaela, Popa Cătălina Eugenia, Rotariu Nicoleta. 

 

          35.III. Proiect de hotarare  nr. 33 din 23.01.2024(inscris suplimentar pe ordinea 

de zi)  aprobarea, pentru anul 2024 a numarului de asistenti personali ai persoanelor 

cu handicap grav, incadrati cu contract individual de munca pe raza municipiului 

Husi, conform Hotararii Guvernului nr.427/2001- inițiator primarul municipiului 

Huși. 

            Preşedintele de şedinţă, domnul   consilier Popa Cristinel   precizeaza 

ca exista avize favorabile din partea comisiilor de specialitate: 

• Comisia juridică şi de disciplină, pentru administraţie publică  locală, 

apărarea ordinii publice, respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţeneşti 

– avizează favorabil proiectul de hotărâre. 

• Comisia de studii, prognoze şi programe economico-sociale, buget, 

finanţe, privatizare, servicii publice şi comerţ –avizeaza favorabil 

proiectul de hotărâre. 

• Comisia pentru învăţământ, culte,cultură, tineret, turism, sănătate, 

muncă, protecţie socială, protecţia copilului, familie. – avizează favorabil 

proiectul de hotărâre. 

          Preşedintele de şedinţa, domnul consilier Popa Cristinel : Sunt discutii   la 

acest proiect de hotarare?  

            Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia: “Si aici este o crestere cu mai mult 

de 100  fata de 31.12.2024.” 

         Doamna Nastase Aniondra – Directia de Asistenta Sociala: 50, a crescut 

numarul de salariati de la 300, cat a fost anul trecut,  la 350. 

          Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia: M-am uitat la ce ati scris dvs., la 

sfarsitul anului 2023 ati avut 241  asistenti personali angajati  pentru persoane 

incadrate in grad de handicap. 

          Doamna Nastase Aniondra – Directia de Asistenta Sociala: Prin hotarare de 

consiliul local au fost aprobate 300 de posturi. Acum s-a suplimentat datorita 
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numarului mare de anchete sociale. Stiti ce se intampla, ni se cere sa bugetam un 

anumit numar de posturi. In anul 2023 am bugetat 300. Nu am putut angaja mai 

mult. Dar noi avem si indemnizatiile. Indemnizatiile si cu asistentii personali nu 

trebuie sa depaseasca 500, i-am dirijat catre indemnizatii de insotitor, si am angajat 

mai putin. De la inceputul anului si pana acuma am facut peste 70 de achete sociale 

care vor merge la DGASPC pentru incadrare in grad de handicap. Din aceste 70, 

jumatate vin cu “gradul I”. Este pentru tot anul suplimentarea de 50 de locuri. 

        Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia: Am si eu un vecin care spunea ca 

nu primeste, dar chiar am sa-l intreb daca a primit, a avut probleme grave de 

deplasare. 

        Domnul consilier Matei Ionel : Trebuie incadrat in grad de handicap, gr.I, 

gr.II. 

        Preşedintele de şedinţa, domnul consilier Popa Cristinel : Da, daca am 

terminat discutiile, supun la vot proiectul de hotărâre în variantă propusă de 

inițiator. Cine este  pentru),  împotrivă),  abținere) ? Votul exprimat prin “ridicarea 

mainii”. 

        Rezultatul votului exprimat „prin ridicarea mâinii” este urmatorul :  
Nr.  

crt. 

Numele şi prenumele  

consilierului local 
PENTRU) ÎMPOTRIVĂ ) ABȚINERE) 

1.  Aghiorghiesei Costel  X - - 

2.  Blănariu Victor  X - - 

3.  Bobârnat Radu X - - 

4.  Ciupilan Valeriu Ioan  X - - 

5.  Cocuz Adrian X  - - 

6.  Corjinschi Ioan Alexandru X - - 

7.  Focia Alexandru X - - 

8.  Mardari Gianina X - - 

9.  Matei Ionel  X - - 

10.  Matei Gabriela X  - - 

11.  Nacu Mihaela X - - 

12.  Patrașcu Luiza X - - 

13.  Popa Cătălina Eugenia X - - 

14.  Popa Cristinel X - - 

15.  
Romila Claudiu  

X 
- - 

16.  Rotariu Nicoleta 

X 
foloseste 

platforma  

online de 

videoconferinta 

- - 

17.  Toma Cătălina Tania X - - 

18.  Țocu Cătălin  X - - 

        Secretarul  general al municipiului Huși.jr.Monica Dumitrașcu: Hotărârea   a 

fost adoptată cu  18  voturi  pentru). 
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            36.IV.Proiect de hotarare  nr. 34 din 23.01.2024(inscris suplimentar pe ordinea de zi)  

privind stabilirea salariilor de baza pentru functiile prevazute in Nomenclatorul si 

ierarhia functiilor din administratia locala pentru desfasurarea activitatilor specifice  

Clubului Sportiv Municipal Husana Husi- inițiator primarul municipiului Huși. 

            Preşedintele de şedinţă, domnul   consilier Popa Cristinel   precizeaza 

ca exista avize favorabile din partea comisiilor de specialitate: 

• Comisia juridică şi de disciplină, pentru administraţie publică  locală, 

apărarea ordinii publice, respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţeneşti 

– avizează favorabil proiectul de hotărâre. 

• Comisia de studii, prognoze şi programe economico-sociale, buget, 

finanţe, privatizare, servicii publice şi comerţ –avizeaza favorabil 

proiectul de hotărâre. 

          Preşedintele de şedinţa, domnul consilier Popa Cristinel : Sunt discutii   la 

acest proiect de hotarare?  

        Domnul consilier Bobârnat Radu: „Aici, eu o sa „mă abțin” pentru ca fac parte 

din CA  al Clubului sportiv, dar  va aduc totusi la cunostinta ca „foarte grea 

comunicare” am cu directorul Cehan de la Clubul Sportiv, foarte greu face 

convocarea Consiliului de Administratie, si din punctul meu de vedere, am sa fac si 

un raport scris pentru ca „scripta manent”, Clubul Sportiv Husana nu functioneaza 

deloc si nu este nici pe departe ce ne asteptam sa fie.” 

           Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: “Astept motivatiile 

dvs., da?” 

           Domnul consilier Bobârnat Radu: „O sa vie le transmit!” 

           Preşedintele de şedinţa, domnul consilier Popa Cristinel : Supun la vot 

proiectul de hotărâre în variantă propusă de inițiator. Cine este  pentru),  

împotrivă),  abținere) ? Votul exprimat prin “ridicarea mainii”. 
        Rezultatul votului exprimat „prin ridicarea mâinii” este urmatorul :  

Nr.  

crt. 

Numele şi prenumele  

consilierului local 
PENTRU) ÎMPOTRIVĂ ) ABȚINERE) 

1.  Aghiorghiesei Costel  - - X 

2.  Blănariu Victor  X - - 

3.  Bobârnat Radu - - X 

4.  Ciupilan Valeriu Ioan  X - - 

5.  Cocuz Adrian - - X 

6.  Corjinschi Ioan Alexandru X - - 

7.  Focia Alexandru X - - 

8.  Mardari Gianina X - - 

9.  Matei Ionel  X - - 

10.  Matei Gabriela X  - - 

11.  Nacu Mihaela X - - 

12.  Patrașcu Luiza X - - 

13.  Popa Cătălina Eugenia X - - 

14.  Popa Cristinel X - - 
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15.  
Romila Claudiu  

X 
- - 

16.  Rotariu Nicoleta 

X 
foloseste 

platforma  

online de 

videoconferinta 

- - 

17.  Toma Cătălina Tania X - - 

18.  Țocu Cătălin  X - - 

        Secretarul  general al municipiului Huși.jr.Monica Dumitrașcu: Hotărârea   a 

fost adoptată cu  15  voturi  pentru), 3 abținere) consilieri locali : Aghiorghiesei 

Costel ,Bobârnat Radu, Cocuz Adrian. 
 

 

 

            37.V.Proiect de hotarare  nr. 35 din 23.01.2024(inscris suplimentar pe ordinea 

de zi)  privind stabilirea salariilor de baza pentru functiile prevazute in 

Nomenclatorul si ierarhia functiilor din administratia locala pentru desfasurarea 

activitatilor specifice Directiei de Asistenta Sociala Husi- inițiator primarul 

municipiului Huși. 

            Preşedintele de şedinţă, domnul   consilier Popa Cristinel   precizeaza 

ca exista avize favorabile din partea comisiilor de specialitate: 

• Comisia juridică şi de disciplină, pentru administraţie publică  locală, 

apărarea ordinii publice, respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţeneşti 

– avizează favorabil proiectul de hotărâre. 

• Comisia de studii, prognoze şi programe economico-sociale, buget, 

finanţe, privatizare, servicii publice şi comerţ –avizeaza favorabil 

proiectul de hotărâre. 

          Preşedintele de şedinţa, domnul consilier Popa Cristinel : Sunt discutii   la 

acest proiect de hotarare? Nu sunt, trecem la vot. 

           Preşedintele de şedinţa, domnul consilier Popa Cristinel : Supun la vot 

proiectul de hotărâre în variantă propusă de inițiator. Cine este  pentru),  

împotrivă),  abținere) ? Votul exprimat prin “ridicarea mainii”. 
            Rezultatul votului exprimat „prin ridicarea mâinii” este urmatorul :  

Nr.  

crt. 

Numele şi prenumele  

consilierului local 
PENTRU) ÎMPOTRIVĂ ) ABȚINERE) 

1.  Aghiorghiesei Costel  X - - 

2.  Blănariu Victor  X - - 

3.  Bobârnat Radu X - - 

4.  Ciupilan Valeriu Ioan  X - - 

5.  Cocuz Adrian X  - - 

6.  Corjinschi Ioan Alexandru X - - 

7.  Focia Alexandru X - - 

8.  Mardari Gianina X - - 

9.  Matei Ionel  X - - 
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10.  Matei Gabriela X  - - 

11.  Nacu Mihaela X - - 

12.  Patrașcu Luiza X - - 

13.  Popa Cătălina Eugenia X - - 

14.  Popa Cristinel X - - 

15.  
Romila Claudiu  

X 
- - 

16.  Rotariu Nicoleta 

X 
foloseste 

platforma  

online de 

videoconferinta 

- - 

17.  Toma Cătălina Tania X - - 

18.  Țocu Cătălin  X - - 

        Secretarul  general al municipiului Huși.jr.Monica Dumitrașcu: Hotărârea   a 

fost adoptată cu  18  voturi  pentru). 
 

           38.VI. Proiect de hotarare  nr. 36 din 23.01.2024(inscris suplimentar pe ordinea 

de zi)  privind stabilirea salariilor de baza pentru functiile prevazute in 

Nomenclatorul si ierarhia functiilor din administratia locala pentru desfasurarea 

activitatilor specifice Politiei Locale a municipiului Husi- inițiator primarul 

municipiului Huși. 

            Preşedintele de şedinţă, domnul   consilier Popa Cristinel   precizeaza 

ca exista avize favorabile din partea comisiilor de specialitate: 

• Comisia juridică şi de disciplină, pentru administraţie publică  locală, 

apărarea ordinii publice, respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţeneşti 

– avizează favorabil proiectul de hotărâre. 

• Comisia de studii, prognoze şi programe economico-sociale, buget, 

finanţe, privatizare, servicii publice şi comerţ –avizeaza favorabil 

proiectul de hotărâre. 

          Preşedintele de şedinţa, domnul consilier Popa Cristinel : Sunt discutii   la 

acest proiect de hotarare? Nu sunt, trecem la vot. 

           Preşedintele de şedinţa, domnul consilier Popa Cristinel : Supun la vot 

proiectul de hotărâre în variantă propusă de inițiator. Cine este  pentru),  

împotrivă),  abținere) ? Votul exprimat prin “ridicarea mainii”. 
        Rezultatul votului exprimat „prin ridicarea mâinii” este urmatorul :  

Nr.  

crt. 

Numele şi prenumele  

consilierului local 
PENTRU) ÎMPOTRIVĂ ) ABȚINERE) 

1.  Aghiorghiesei Costel  X - - 

2.  Blănariu Victor  X - - 

3.  Bobârnat Radu X - - 

4.  Ciupilan Valeriu Ioan  X - - 

5.  Cocuz Adrian X  - - 

6.  Corjinschi Ioan Alexandru X - - 

7.  Focia Alexandru X - - 
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8.  Mardari Gianina X - - 

9.  Matei Ionel  X - - 

10.  Matei Gabriela X  - - 

11.  Nacu Mihaela X - - 

12.  Patrașcu Luiza X - - 

13.  Popa Cătălina Eugenia X - - 

14.  Popa Cristinel X - - 

15.  
Romila Claudiu  

X 
- - 

16.  Rotariu Nicoleta 

X 
foloseste 

platforma  

online de 

videoconferinta 

- - 

17.  Toma Cătălina Tania - - X 

18.  Țocu Cătălin  X - - 

        Secretarul  general al municipiului Huși.jr.Monica Dumitrașcu: Hotărârea   a fost adoptată 

cu  17  voturi  pentru), 1 abținere) consilier local  Toma Cătălina Tania. 

 

           39.VII.Proiect de hotarare  nr. 37 din 23.01.2024(inscris suplimentar pe 

ordinea de zi)  privind stabilirea salariilor de baza pentru functiile prevazute in 

Nomenclatorul si ierarhia functiilor din administratia locala pentru desfasurarea 

activitatilor specifice Primariei municipiului Husi si serviciile publice fara 

personalitate juridica, subordonate Consiliului Local al municipiului Husi- inițiator 

primarul municipiului Huși. 

            Preşedintele de şedinţă, domnul   consilier Popa Cristinel   precizeaza 

ca exista avize favorabile din partea comisiilor de specialitate: 

• Comisia juridică şi de disciplină, pentru administraţie publică  locală, 

apărarea ordinii publice, respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţeneşti 

– avizează favorabil proiectul de hotărâre. 

• Comisia de studii, prognoze şi programe economico-sociale, buget, 

finanţe, privatizare, servicii publice şi comerţ –avizeaza favorabil 

proiectul de hotărâre. 

          Preşedintele de şedinţa, domnul consilier Popa Cristinel : Sunt discutii   la 

acest proiect de hotarare? Nu sunt, trecem la vot. 

           Preşedintele de şedinţa, domnul consilier Popa Cristinel : Supun la vot 

proiectul de hotărâre în variantă propusă de inițiator. Cine este  pentru),  

împotrivă),  abținere) ? Votul exprimat prin “ridicarea mainii”. 

        Rezultatul votului exprimat „prin ridicarea mâinii” este urmatorul :  
Nr.  

crt. 

Numele şi prenumele  

consilierului local 
PENTRU) ÎMPOTRIVĂ ) ABȚINERE) 

1.  Aghiorghiesei Costel  X - - 

2.  Blănariu Victor  X - - 

3.  Bobârnat Radu X - - 

4.  Ciupilan Valeriu Ioan  X - - 
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5.  Cocuz Adrian X  - - 

6.  Corjinschi Ioan Alexandru X - - 

7.  Focia Alexandru X - - 

8.  Mardari Gianina X - - 

9.  Matei Ionel  X - - 

10.  Matei Gabriela X  - - 

11.  Nacu Mihaela X - - 

12.  Patrașcu Luiza X - - 

13.  Popa Cătălina Eugenia X - - 

14.  Popa Cristinel X - - 

15.  
Romila Claudiu  

X 

 
- - 

16.  Rotariu Nicoleta 

X 
foloseste 

platforma  

online de 

videoconferinta 

- - 

17.  Toma Cătălina Tania X - - 

18.  Țocu Cătălin  X - - 

        Secretarul  general al municipiului Huși.jr.Monica Dumitrașcu: Hotărârea   a 

fost adoptată cu  18  voturi  pentru). 
 

 

            40.VIII.Proiect de hotarare  nr. 38 din 23.01.2024(inscris suplimentar pe 

ordinea de zi)  privind aprobarea Proiectului tehnic al obiectivului de investitii 

realizat in proiectul “BiblioHub Vaslui”  și a indicatorilor tehnico-economici 

pentru realizarea obiectivului de investitii “BiblioHub Vaslui”, implementat la 

biblioteca Mihai Ralea municipiul Husi,Jud.Vaslui - inițiator primarul 

municipiului Huși. 

            Preşedintele de şedinţă, domnul   consilier Popa Cristinel   precizeaza 

ca exista avize favorabile din partea comisiilor de specialitate: 

• Comisia juridică şi de disciplină, pentru administraţie publică  locală, 

apărarea ordinii publice, respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţeneşti 

– avizează favorabil proiectul de hotărâre. 

• Comisia pentru amenajarea teritoriului şi urbanism, administrarea 

domeniului public şi privat al municipiului, realizarea lucrărilor publice, 

conservarea monumentelor istorice şi de arhitectură – avizează favorabil 

proiectul de hotărâre.     

•  Comisia de studii, prognoze şi programe economico-sociale, buget, 

finanţe, privatizare, servicii publice şi comerţ –avizeaza favorabil 

proiectul de hotărâre. 

• Comisia  de comunicare, integrare europeana, relatii cu alte consilii 

locale sau organisme similare, relatii externe – avizează favorabil 

proiectul de hotărâre.     
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          Preşedintele de şedinţa, domnul consilier Popa Cristinel : Sunt discutii   la 

acest proiect de hotarare? Da, va rog! 

            Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia: In proiectul de buget este 

mentionat cu Studiu de Fezabilitate de vreo “41.000 lei’. Exact in anexa asta pe 

care mi-a adus-o doamna( ec.Trofin S.), vad aici un Studiu de Fezabilitate pentru 

“Reabilitarea Bibliotecii Mun.Husi” de “35.000” decontat anul trecut.Deci, este si 

decontat, da? Da, si care nu are nici o legatura cu “BiblioHub”-ul. 

         Doamna ec.Safta Trofin – director executive Directia Economica: Are 

legatura cu “BiblioHub”-ul. Nu am facut eu proiectul de hotarare, dar va pot 

raspunde, in bugetul pe anul 2023 a fost prinsa o suma de „39.000” pentru SF 

pentru intreaga Biblioteca. Pentru “BiblioHub”, se face numai o parte din el, da, 

este contractata suma de „38.000” care se gaseste mai departe in bugetul proiectului  

la cheltuiala neeligibila. 

           Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia: Acolo este “41.000 si ceva.” 

           Doamna ec.Safta Trofin – director executiv  Directia Economica : 

Contractare efectiva este “38.030”. 

           Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia:Deci, ce este platit  aici, este o 

parte din ce este in “BiblioHub”? 

           Doamna ec.Safta Trofin – director executiv  Directia Economica:Da. 

           Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia: Sa nu fie dubla finantare, eu de 

asta am ridicat problema. 

          Doamna ec.Safta Trofin – director executiv  Directia Economica: Avem 

grija! 

          Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia: Bun, eu am vazut si am zis sa nu 

fie cumva dubla finantare. 

          Preşedintele de şedinţa, domnul consilier Popa Cristinel : Multumim!, Daca 

nu mai sunt alte discutii,supun la vot proiectul de hotărâre în variantă propusă de 

inițiator. Cine este  pentru),  împotrivă),  abținere) ? Votul exprimat prin “ridicarea 

mainii”. 

              Rezultatul votului exprimat „prin ridicarea mâinii” este urmatorul :  
Nr.  

crt. 

Numele şi prenumele  

consilierului local 
PENTRU) ÎMPOTRIVĂ ) ABȚINERE) 

1.  Aghiorghiesei Costel  X - - 

2.  Blănariu Victor  X - - 

3.  Bobârnat Radu X - - 

4.  Ciupilan Valeriu Ioan  X - - 

5.  Cocuz Adrian X  - - 

6.  Corjinschi Ioan Alexandru X - - 

7.  Focia Alexandru X - - 

8.  Mardari Gianina X - - 

9.  Matei Ionel  X - - 

10.  Matei Gabriela X  - - 

11.  Nacu Mihaela X - - 
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12.  Patrașcu Luiza X - - 

13.  Popa Cătălina Eugenia X - - 

14.  Popa Cristinel X - - 

15.  
Romila Claudiu  

X 
- - 

16.  Rotariu Nicoleta 

X 
foloseste 

platforma  

online de 

videoconferinta 

- - 

17.  Toma Cătălina Tania X - - 

18.  Țocu Cătălin  X - - 

        Secretarul  general al municipiului Huși.jr.Monica Dumitrașcu: Hotărârea   a 

fost adoptată cu  18  voturi  pentru). 
 

     41.IX.Proiect de hotarare nr.39 din 23.01.2024 (inscris suplimentar pe ordinea de 

zi) pentru aprobarea  bugetului  proiectului „BiblioHub Vaslui”accesat in cadrul 

PNRR,Componenta 7 Transformare digitala,Investitia I 17-Scheme de finantare 

pentru biblioteci pentru a deveni hub-uri de dezvoltare a competentelor digitale,in 

care Municipiul Husi are calitatea de partener 3 - inițiator primarul municipiului 

Huși. 

            Preşedintele de şedinţă, domnul   consilier Popa Cristinel   precizeaza ca 

exista avize favorabile din partea comisiilor de specialitate: 

• Comisia juridică şi de disciplină, pentru administraţie publică  locală, 

apărarea ordinii publice, respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţeneşti 

– avizează favorabil proiectul de hotărâre. 

• Comisia pentru amenajarea teritoriului şi urbanism, administrarea 

domeniului public şi privat al municipiului, realizarea lucrărilor publice, 

conservarea monumentelor istorice şi de arhitectură – avizează favorabil 

proiectul de hotărâre.     

•  Comisia de studii, prognoze şi programe economico-sociale, buget, 

finanţe, privatizare, servicii publice şi comerţ –avizeaza favorabil 

proiectul de hotărâre. 

• Comisia pentru învăţământ, culte,cultură, tineret, turism, sănătate, 

muncă, protecţie socială, protecţia copilului, familie. – avizează favorabil 

proiectul de hotărâre. 

• Comisia  de comunicare, integrare europeana, relatii cu alte consilii 

locale sau organisme similare, relatii externe – avizează favorabil 

proiectul de hotărâre.     

          Preşedintele de şedinţa, domnul consilier Popa Cristinel : Sunt discutii   la 

acest proiect de hotarare? Nu sunt discutii, trecem la vot. 

           Preşedintele de şedinţa, domnul consilier Popa Cristinel : Supun la vot 

proiectul de hotărâre în variantă propusă de inițiator. Cine este  pentru),  

împotrivă),  abținere) ? Votul exprimat prin “ridicarea mainii”. 
              Rezultatul votului exprimat „prin ridicarea mâinii” este urmatorul :  
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Nr.  

crt. 

Numele şi prenumele  

consilierului local 
PENTRU) ÎMPOTRIVĂ ) ABȚINERE) 

1.  Aghiorghiesei Costel  X - - 

2.  Blănariu Victor  X - - 

3.  Bobârnat Radu X - - 

4.  Ciupilan Valeriu Ioan  X - - 

5.  Cocuz Adrian X  - - 

6.  Corjinschi Ioan Alexandru X - - 

7.  Focia Alexandru X - - 

8.  Mardari Gianina X - - 

9.  Matei Ionel  X - - 

10.  Matei Gabriela X  - - 

11.  Nacu Mihaela X - - 

12.  Patrașcu Luiza X - - 

13.  Popa Cătălina Eugenia X - - 

14.  Popa Cristinel X - - 

15.  
Romila Claudiu  

X 
- - 

16.  Rotariu Nicoleta 

X 
foloseste 

platforma  

online de 

videoconferinta 

- - 

17.  Toma Cătălina Tania X - - 

18.  Țocu Cătălin  X - - 

        Secretarul  general al municipiului Huși.jr.Monica Dumitrașcu: Hotărârea   a 

fost adoptată cu  18  voturi  pentru). 

 

          42.X.Proiect de hotarare nr.40 din 23.01.2024 (inscris suplimentar pe ordinea 

de zi) privind emiterea unui aviz de principiu în vederea inchirierii prin 

licitatie publica a cinematografului “Dacia” din municipiul Husi- inițiator 

primarul municipiului Huși. 

            Preşedintele de şedinţă, domnul   consilier Popa Cristinel   precizeaza 

ca exista avize favorabile din partea comisiilor de specialitate: 

• Comisia juridică şi de disciplină, pentru administraţie publică  locală, 

apărarea ordinii publice, respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţeneşti 

– avizează favorabil proiectul de hotărâre. 

• Comisia pentru amenajarea teritoriului şi urbanism, administrarea 

domeniului public şi privat al municipiului, realizarea lucrărilor publice, 

conservarea monumentelor istorice şi de arhitectură – avizează favorabil 

proiectul de hotărâre.     

•  Comisia de studii, prognoze şi programe economico-sociale, buget, 

finanţe, privatizare, servicii publice şi comerţ –avizeaza favorabil 

proiectul de hotărâre. 
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          Preşedintele de şedinţa, domnul consilier Popa Cristinel : Sunt discutii   la 

acest proiect de hotarare, va rugam! 

           Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia: Sa ni se prezinte proiectul de 

hotarare! 

           Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: “In  cadrul 

proiectului aveti un Studiu de oportunitate privind functionarea cinematografului, 

in care s-au facut  niste simulari , am avea nevoie de “15 miliarde vechi” 

( 1.500.000 lei ) pentru functionare, cu persoane angajate, cu cat costa un film, si 

am mai avut o varianta, un alt material,  cu un aviz de principiu cu modificarea 

organigramei si includerea in buget, functionarea.” 

            Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia: 1.500.000 lei? 

           Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan:Da, exista Studiu de 

oportunitate, etc…   

           Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia:Da, m-am uitat asa, am vazut ca 

este o solicitare din partea unei persoane, a unei societati…. 

          Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan:Nu, am cerut noi o 

oferta, am cerut niste oferte dar am primit numai o oferta , am vrut sa vedem daca 

exista varianta sa-l ia cineva, s-ar putea sa nu il ia, pentru ca un film costa undeva 

la…., domnul Dumascu sunteti aici? …..costa undeva la 10-20.000 euro.Spune 

tu,Claudiu, (domnul consilier Romila Claudiu) mai departe! 

           Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia:”Vrem sa va multumim ca ne-ati 

invitat la inaugurarea Cinematografului ! Am vazut si noi poze pe facebook”. 

          Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: “Nu a fost nici o 

inaugurare, doamna consilier, copiii de la Colegiul “Cuza Voda” nu aveau  unde  

sa-si desfasoare o activitate pe care doreau sa o organizeze, invitatiile au fost facute 

de doamna director. Nu am facut nici un fel de inaugurare, si va mai spun un singur 

lucru, sa stiti ca de cand sunt primar nu am facut niciodata receptii cu preoti, si 

inaugurari.” 

           Preşedintele de şedinţa, domnul consilier Popa Cristinel :Da, pofititi, 

domnule consilier Romila! 

           Domnul consilier Romila Claudiu: Cateva lucruri vreau sa spun, domnule 

primar,cu tot respectul, dar nu stiu de unde aveti dvs. suma aceasta, eu confirm 

suma de 10.500 euro. 

           Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: Eu am cerut mai 

multe “oferte”, si m-am documentat la mai multe primarii. 

           Domnul consilier Romila Claudiu: Si eu , ca sunt in bransa ca sa spun 

asa.Nu vreau sa dialogam contradictoriu, sunt distribuitori de film care iti dau 

filmul, te intelegi cu ei, 30%, 40%, maxim 50% din incasari, nu ca dai tu 10.000 – 

10.500 de euro pe un film. 

           Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia: “Ar insemna  sa nu se mai 

difuzeze filme in tara asta.” 
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         Domnul ing.Dumascu Emanoel – sef Serviciu Tehnic: In Studiul de 

oportunitate prezentat la materialul de sedinta, acolo este facut calculul cu 1/2 din 

costul biletului, de 50%. 

          Domnul consilier Romila Claudiu:50%? Dar poti sa negociezi cu ei. De unde 

a iesit suma asta de 10 mii euro/ 1 film ? Vreau sa-mi spuneti!? Dvs. ati spus! 

           Domnul consilier Bobârnat Radu:Da, 10 -20.000 euro, asa ati zis! 

          Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: Dar asa am inteles 

eu din datele transmise. 

          Domnul consilier Romila Claudiu: “Nu, nu, dar nu este adevarat acest lucru, 

trebuie sa limpezim niste lucruri! Este o confuzie mare de tot !Va rog sa ma 

ascultati, dar nu este vorba de o suma de bani pe care o dam. Se face confuzia de a 

plati o licenta, tu sa devii distribuitor, sau tu sa folosesti acel film. Ma intelegeti 

care este diferenta? Una este sa ma duc sa iau o licenta, eu sa devin distribuitor si 

sa proiectez  filmul , si alta este sa am o intelegere cu un distribuitor care are licenta 

asupra filmului, eu sunt de la Husi si am o sala cu 155 de locuri, haideti sa facem si 

noi o intelegere, nu la 50%, sa imi dai si mie  undeva la 30%, dupa aia mai vedem, 

din incasari, din ce se vinde ajunge la el 30%. Eu am fost candva producator, eu am 

film  produs si vandut efectiv pe piata, marele  premiu de la Moscova, nu, dar nu 

sunt costurile acestea.Nu confundati a avea licenta cu a avea dreptul de a proiecta 

filmul.“ 

        Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: “Nu mai putin, numai 

salariile sunt in jurul sumei de “10 miliarde”, numai salariile!” 

       Domnul consilier Romila Claudiu: Asta este adevarat. 

        Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: “Apoi, sunt utilitatile, 

care sunt verificabile, si tot. Asta sunt informatiile pe care le am urmare 

documentatiilor pe care le-am facut. Dar problema este  alta, am sau nu 15 miliarde 

sa le pun in buget?” 

         Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia: “O sa le aveti, domnule primar, 

daca tot  s-au facut atatea investitii acolo! Este, poate, obiectivul cel mai asteptat de 

huseni.” 

           Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: “Da, doamna 

consilier, si va avea destinatia de Cinematograf!” 

          Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia: “Cinematograf si sala de 

spectacole. Oferta care a facut-o aceasta persoana se refera numai la cinematograf, 

si spune ca numai “2000 lei /luna” sau asa ceva, pentru inchirierea spatiului!? Mi se 

pare ideal, dar nu cred ca asta este suma.” 

           Domnul ing.Dumascu Emanoel – sef Serviciu Tehnic: Stati ca nu este asa! 

Inchirierea se face pentru tot  Cinematograful , el se angajeaza sa difuzeze si filme, 

sa aduca si spectacole. 

           Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia: “Dar   caietul de sarcini? Nu am 

vazut asta in aceea ce scrie acolo.” 

           Domnul ing.Dumascu Emanoel – sef Serviciu Tehnic: “Caietul de sarcini 

este in sarcina  noastra, dar dvs.decideti daca il inchiriati sau in gestionam propriu? 
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Daca doriti  inchirierea, urmeaza intocmirea unei documentatii in care noi vom 

cere, vom puse niste conditii. Deoacamdata,  el in acest Studiu de oportunitate se 

obliga  sa difuzeze si filme….” 

           Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia: “Si nu mai spune nimic de 

spectacole , spune doar ca investeste vreo 50.000 de euro, dar  in ce investeste vreo 

50.000 de euro, o sa-si monteze masina de facut pop-corn, si nu stiu ce o sa mai 

faca acolo, va face si pizza poate? 

           Domnul ing.Dumascu Emanoel – sef Serviciu Tehnic: “Va rog frumos, 

chiria, va rog frumos, chiria este procent din venituri, da? Numai daca nu face 

venituri, este o suma minima pe care trebuie sa o plateasca, este 5% din venituri, 

asa scrie acolo!” 

           Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia: “ Si noi avem control  asupra 

veniturilor lui?” 

          Domnul ing.Dumascu Emanoel – sef Serviciu Tehnic: “Dar cum sa nu avem, 

bineinteles, sunt transparente ! Dvs. daca aveti societati commerciale, nu aveti 

veniturile transparente?Cum, toate veniturile sunt transparente! 

           Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia: “A aparut  acuma si “e.factura”, 

nu ? Toata lumea are venituri transparente.” 

          Domnul consilier Romila Claudiu: “Acea scrisoare este reala?” 

          Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia:” Nu, este o gluma!”. 

            Domnul consilier Bobârnat Radu:”Asa este, aveti dreptate! Aproape la 

fiecare proiect trebuia sa intrebati oferta „cutare” este reala?”. 

         Preşedintele de şedinţa, domnul consilier Popa Cristinel : Da, domnule 

Bobârnat?! 

         Domnul consilier Bobârnat Radu:”Eu raman uimit,acum cand Cinematograful 

este gata, purtam aceasta discutie. Discutia trebuia purtata cu mult inainte, si acum 

cand Cinematograful este gata, trebuia sa avem solutia pregatita. Va dati seama ca 

noi nu putem sa dam un aviz de principiu pentru un Studiu de oportunitate facuta 

de o firma, „pe picior”.... 

         Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: Nu este facut de nici 

o firma, este facut de domnul Dumascu. 

         Domnul ing.Dumascu Emanoel – sef Serviciu Tehnic: “Studiu este facut de 

mine, daca nu este bun, aruncati-l!” 

         Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia:”Pornim de la niste date ipotetice”. 

         Domnul consilier Bobârnat Radu:”Nu aruncati-l, noi trebuie sa studiem 

problema, sa vedem daca este cazul sa acceptam o asemenea solutie pe care ati 

propus-o dvs. sau sa facem ...... 

          Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: Am venit cu 

varianta asta, dar avem pregatita si o alta varianta, in caz ca asta nu trece, asa sa 

stiti! 

          Domnul consilier Bobârnat Radu:” Ma lasati sa continui?... sa facem un 

Centru Cultural in care sa intre si Casa de Cultura, si Cinematograful cu sala de 

spectacole, eventual si Biblioteca, si Teatrul de vara, care acum se face, nu sa 
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facem asa, pe asta sa-l inchiriem, pe asta sa-l dam asa, sa se faca tot felul de 

sinecuri, asa cum este , din punctul  meu de vedere, si la Clubul Sportiv.”  

          Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: “Asta este in primul 

material, in al doilea material am spus ca sunt niste costuri pe care nu le stiam decat 

din organigrama, din momentul in care m-am documentat  ce aparatura trebuie, ce 

personal trebuie.Nu eu, colegii mei de la Tehnic.Doi, eu nu stiu nici macar daca pot 

sa asigur , cum spune domnul, 30-40% din incasari, intre timp m-am uitat si la alte 

cinematografe din tara, m-am documentat, astazi v-am propus aceasta varianta, si 

tot  astazi  s-a facut si a doua varianta, de ce nu s-a mai introdus, o sa ne spuna 

….”. 

         Domnul consilier Romila Claudiu: “La Onesti, Primaria are grija de 

Cinematograf.” 

         Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia: Exact. 

         Domnul consilier Romila Claudiu: “Adica nu ne putem gospodari, cum am 

facut Clubul Husana, pentru acela a fost bani, iar pentru treaba asta nu sunt, se stie 

de asta de 3 ani  de zile, de 3 ani de zile stau acasa si imi scriu tot felul de chestii, 

cum sa fac inaugurarea, spectacole, tot imi spuneam ca va veni, va veni, va veni 

ziua, si cand a venit ziua, nu avem bani!? Baga-mi-as!” 

        Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan:  “Domnule Romila, 

nu suntem la “Gin tonic!” 

         Domnul consilier Romila Claudiu: “Vreti sa fie chiar ca la “Gin tonic?” 

         Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: “Chiar daca sunteti 

actor, vorbiti cum vreti dvs., dar va rog sa va controlati vocabularul!” 

         Domnul consilier Romila Claudiu: “ Ati facut niste promisiuni, ati spus ca…” 

         Domnul consilier Bobârnat Radu:”Ati furat startul la inaugurare!” 

         Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: “Ca fac teatru?!” 

         Domnul consilier Bobârnat Radu:”Ati furat startul la inaugurare!” 

         Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: “Nu am furat eu 

startul, ci copiii de la Cuza voda”. 

         Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia: “Da,da!” 

         Domnul consilier Romila Claudiu: “Nu ar fi trebuit sa faceti asta!” 

         Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan:“Pentru mine 

totdeauna a fost invatamantul si copiii. Daca acei copii au venit cu solicitare…” 

           Domnul consilier Bobârnat Radu:” Vai, pentru dvs.invatamantul?! Ati zis in 

nenumarate randuri ca va intereseaza numai sa functioneze!” 

           Preşedintele de şedinţa, domnul consilier Popa Cristinel : Supun la vot 

proiectul de hotărâre în variantă propusă de inițiator. 

           Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan:“ Nu votati , lasati-l 

in varianta doi!”. 

          Domnul consilier Bobârnat Radu:” Ati auzit, domnul primar a zis varianta  

doi !?”. Mai avem si punctul „Diverse”. 

          Preşedintele de şedinţa, domnul consilier Popa Cristinel : Cine este  pentru),  

împotrivă),  abținere) ? Votul exprimat prin “ridicarea mainii”. 
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           Secretarul  general al municipiului Huși.jr.Monica Dumitrașcu: Proiectul de 

hotarare nr.40 din 23.01.2024  privind emiterea unui aviz de principiu în 

vederea inchirierii prin licitatie publica a cinematografului “Dacia” din 

municipiul Husi- inițiator primarul municipiului Huși, a fost respins   cu   

8  voturi  pentru), 10 abținere).  

          Domnul consilier Bobârnat Radu:”Este clar, a cazut!”. 

          Secretarul  general al municipiului Huși.jr.Monica Dumitrașcu: “Nu pot sa va 

spun nominal”. 

          Preşedintele de şedinţa, domnul consilier Popa Cristinel :”Dar nu era cazul”. 
 

          43. DIVERSE. 

              Doamna consilier Nacu Mihaela: Am 3 propuneri, va rog sa ma ascultati! 

            Preşedintele de şedinţa, domnul consilier Popa Cristinel : Haideti sa o 

ascultam pe doamna consilier Nacu Mihaela, care are 3 propuneri. Va rog! 

            Doamna consilier Nacu Mihaela: Nu este nici o cearta, am 3 propuneri 

pentru Spitalul Municipal Husi, si pentru domnul manager, daca vrea sa ma 

asculte?! 

           Doamna consilier Nacu Mihaela:Domnule manager! 

           Domnul dr.Popa Bogdan Vasile – manager Spitalul Municipal Husi: Sarut 

mana, doamna doctor! 

           Doamna consilier Nacu Mihaela: Buna ziua! Fara cearta, am 3 propuneri, va 

rog frumos! 

            Domnul dr.Popa Bogdan Vasile – manager Spitalul Municipal Husi: Decat 

sa ne certam, mai bine sa cantam! 

            Doamna consilier Nacu Mihaela: Am 3 propuneri, dar nu stiu daca se pot 

realiza  sau nu. 

            Doamna consilier Nacu Mihaela: Va rog frumos! 

            Domnul dr.Popa Bogdan Vasile – manager Spitalul Municipal Husi: 

Desigur, doamna doctor! 

           Doamna consilier Nacu Mihaela: “Prima  propunere, infiintarea unei Sectii 

de cardiologie, dupa cum stiti, sunt foarte multe probleme, nu un medic, realizarea 

unei sectii , da? Doi, realizarea unei linii de garda pe neurologie, si cardiologie, 

pe neurologie am inteles ca sunt 3 medici….  

          Domnul dr.Popa Bogdan Vasile – manager Spitalul Municipal Husi: “Linie 

comuna?” 

          Doamna consilier Nacu Mihaela: “ Nu, linie separata.Separata, da? Si, trei, 

asigurarea transportului gratuit pentru medicii care fac naveta, cum este la 

Vaslui, sau pe mijlocul de transport cu microbuzul, adica decontarea fiecaruia in 

parte.  

        Domnul dr.Popa Bogdan Vasile – manager Spitalul Municipal Husi: Excelent! 

        Doamna consilier Nacu Mihaela: “Si mai am, daca facem mai multe linii de 

garda, asta este ideea mea, si propunerea mea, am putea ridica gradul Spitalului?” 

         Domnul dr.Popa Bogdan Vasile – manager Spitalul Municipal Husi:Da, s-ar 

putea transforma in Spital de urgenta! 
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         Doamna consilier Nacu Mihaela: “Da, s-ar putea aloca mai multi bani de la 

Ministerul Sanatatii ?” 

         Domnul dr.Popa Bogdan Vasile – manager Spitalul Municipal Husi: “Da, si 

am putea intra pe programe nationale, da, asa este, pe  Program Urgente si pe 

ATI!” 

         Doamna consilier Nacu Mihaela: Si cum putem face? 

          Domnul dr.Popa Bogdan Vasile – manager Spitalul Municipal Husi: 

“Doamna doctor, punctual sa va raspund. Referitor la infiintarea unei sectii de 

cardiologie, noi am luat in calcul, nu ca am luat in calcul,  dar am si initiat  

demersurile, am ajuns la Minister, in schimb,dar stiti si dvs. cum este, pana la 

Dumnezeu te mananca sfintii, ne-am lovit de anumite piedici, nu sa le spun piedici, 

poate este prea mult spus, sau impropriu spus, din partea trimisului Ministerului in 

judetul Vaslui, in speta a DSP-ului. Am trimis toata documentatia pentru 

modificare structura. Sunt niste etape procedural care incep de la discutia de 

principiu  la nivelul conducerii Spitalului,la nivelul Comitetului director, se in 

inainteaza documentatia la Biroul Resurse Umane, Biroul Resurse Umane 

intocmeste materialul de sedinta si il supune atentiei Consiliului Local, dvs. v-ati 

dat avizul de principiu, si va multumesc pe aceasta cale, a ajuns intreaga 

documentatie la Minister, ulterior ne-am impotmolit la DSP Vaslui.Acum reluam 

procedura. Este vorba de infiintarea unui compartiment de 5 paturi in  cadrul 

Sectiei de Medicina Interna. Deci, am luat in calcul acest lucru.Doi, daca imi 

permiteti, al doilea punct…. 

         Doamna consilier Nacu Mihaela:Realizarea unei linii de garda. 

         Domnul dr.Popa Bogdan Vasile – manager Spitalul Municipal 

Husi:…realizarea unei linii de garda pe “neuro” si “cardio” ?” 

         Doamna consilier Nacu Mihaela:Da. 

         Domnul dr.Popa Bogdan Vasile – manager Spitalul Municipal Husi: “In 

primul si primul rand nu avem cardiologii necesari cu care sa reusim sa reusim 

realizarea unei linii de garda pe cardio. Daca am reusi macar un cardiolog , in 

schimb avem “internisti” foarte bine pregatiti, eu chiar ma mai amuz cu dumnealor  

si le spun ”esti cel mai tare  cardiolog dintre internisti”, chiar avem cardiologi bine 

pregatiti, avem aparatura necesara, au competente obtinute pe investigatii 

imagistice in sfera cardiovasculara,in speta “ecocord” si ecodovlen”, macar daca 

am reusi sa atragem 1-2 cardiologi, eu sunt in discutii de multa vreme, este un 

domeniu de preocupare evaziva  a subsemnatului , am purtat “n” discutii, am sa va 

spun un singur lucru, castiga mult mai mult in privat decat la stat. As vrea macar 2 

zile pe saptamana sa vina in Ambulatoriu un medic cardiolog, si am cateva  

variante. Mai sunt 2 tineri medici rezidenti, abia astept sa termine specialitatea, sa 

incerc sa-i cooptez in linia de garda pe specialitati medicale,ca usor,usor, sa-i 

putem fideliza.” 

         Doamna consilier Nacu Mihaela: “Daca am creste gradul spitalului, alta ar fi 

si situatia salariilor ?!” 
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         Domnul dr.Popa Bogdan Vasile – manager Spitalul Municipal Husi: “Nu, 

doamna doctor, gradul Spitalului nu creste, chiar va multumesc ca ati ridicat 

problema aceasta,  nu este neaparat vorba de cresterea gradului Spitalului, conform 

Legii clasificarii gradului spitalelor, ci este vorba de competenta  lui, in idea de al 

transforma dintr-un spital de acuti, cum este in prezent Spitalul Municipal Husi, 

intr-un Spital de Urgenta. De asta avem nevoie de garda pe ortopedie-

traumatologie, garzile se pot face ori la domiciliu, ori garzi continuie.Sa spunem, 

am un ortoped angajat in unitate, trebuie sa mai apara unul, avem intentii 

manifestate, tinem legatura in mod continuu cu Centrul Universitar Iasi, mai tinem 

legatura si cu Bucurestiul, dar va imaginati, ceea ce a pregatit Bucurestiul tinde 

spre sud, doar daca au obligatii familiale  si doresc sa se intoarca aici, acasa, in 

locurile de bastina . Linia de garda pe neurologie, aici sunt mai multe chestiuni, 

neurologia trebuie sa mearga mana in mana cu imagistica de inalta rezolutie. Deci, 

ar trebuie dezvoltat laboratorul de radiologie si imagistica  medicala, sa aiba 

garda,eu, ca reprezentant al unitatii medicale…” 

        Doamna consilier Nacu Mihaela: “Cati  medici radiologi sunt la ora actuala  la 

Husi?” 

       Domnul dr.Popa Bogdan Vasile – manager Spitalul Municipal Husi: “ 3(trei) 

medici radiologi. Nu as vrea sa fiu inteles gresit, nu este spitalul meu, este spitalul 

municipalitatii, eu vremelnic il reprezint, asa ca imi cer scuze daca am unele 

“greseli de exprimare”, asa ca va rog sa treceti la capitolul “diverse”, fara sa fiu 

tendentios! Avem 3(trei) radiologi, la fel, stiti ce se intampla cu medicul radiolog 

care are competente  pe imagistica de inalta rezolutie, sta frumusel in fata  

laptop-ului, primeste o serie de imagini pe e-mail sau prin alte servicii de transfer 

rapid  de volum de date mare, in 10 minute, un sfert de ora, tehnoredacteaza 

rezultatul, si i se plateste in sistemul privat cat  se poate de in regula, fara sa fie 

chinuit la 3 dimineata, 4 dimineata, 5 dimineata, intr-un spital de acuti sau intr-un 

spital de urgenta. Incerc pe cat posibil sa-mi conving colegii , avem un medic 

primar, un medic  specialist, si inca o colega medic specialist, dar care inca nu i-a 

venit confirmarea, d-na dr.Rusu, ea a sustinut examenul de medic specialist, insa ea 

isi sustine acum pentru inceput, in mod voalat, dorinta de a reveni in Iasi, pentru ca 

ea este in Iasi, nu cred ca voi acorda vreun transfer la solicitare, voi face de asa 

maniera incat sa incerc sa o fidelizez. Iar o garda de “neuro” in momentul de fata, 

la dimensiunile Spitalului nostrum, nu ar fi neaparat fezabila, atata timp cat o garda 

de medicina interna cuplata de o linie de garda de imagistica  de inalta rezolutie ar 

putea rezolva problema,totodata, avand in vedere ca avem 3 medici neurologi, pot 

fi distribuiti intr-o luna care are 30 de zile, o treime din luna sa-i revina fiecaruia pe 

urgenta, s-ar putea rezolva, sunt “locali” colegii nostri neurologi.” 

        Doamna consilier Nacu Mihaela: “Sunt foarte multe accidente vasculare 

cerebrale( AVC) la ora respectiva, si viata nu are timp, intelegeti?” 

        Domnul dr.Popa Bogdan Vasile – manager Spitalul Municipal Husi:”Poftiti?” 

        Doamna consilier Nacu Mihaela: “Viata nu are timp, intelegeti?” 

        Domnul dr.Popa Bogdan Vasile – manager Spitalul Municipal Husi:”Viata?” 
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        Doamna consilier Nacu Mihaela: “Da, Viata nu are timp, pacientul nu are timp 

sa mearga la alt spital!” 

        Domnul dr.Popa Bogdan Vasile – manager Spitalul Municipal Husi:”Da, 

precum spunea Andre Marlot –“O viata nu valoreaza nimic, dar nimic nu valoreaza 

cat o viata. Bun, problema aceasta este in atentia noastra, dar lucrurile se fac 

usor,usor,usor, chiar laudabila….” 

        Doamna consilier Nacu Mihaela: “In legatura cu medicul oftalmolog, ati gasit 

pe cineva in Policlinica?” 

        Domnul dr.Popa Bogdan Vasile – manager Spitalul Municipal Husi:”Au tot 

venit diversi medici oftalmologi pe la noi , cabinetul de oftalmologie este dotat cu 

cele necesare comunitatii nostre, insa repet, sistemul privat, sau mai bine spus, 

statul roman permite sistemului  privat sa faca  sistemului public  o concurenta 

neloiala.Despre asta este vorba!”  

        Doamna consilier Nacu Mihaela: “Medicii nu pleaca din cauza transportului?” 

       Domnul dr.Popa Bogdan Vasile – manager Spitalul Municipal Husi:”Ba da, 

asa cum am mai spus de nenumarate randuri, am discutat si cu  cei de la Curtea de 

Conturi, nu exista cadrul legal pentru a deconta. Eu personal, ca manager al 

institutiei, nu-mi decontez un cent, si am venit de “n” ori si inafara ….”. 

          Domnul consilier Țocu Cătălin: “Am hotarat candva, imi cer scuze, am 

hotarat candva , intr-un alt consiliu, si a trebuit sa restituim, in urma unui control al 

Curtii de conturi.” 

        Domnul dr.Popa Bogdan Vasile – manager Spitalul Municipal Husi:”Da, asa a 

fost, in urma unui Control al curtii de Conturi.” 

        Doamna consilier Nacu Mihaela: “ Nu am putea sa asiguram transport ca la 

Vaslui ?” 

         Domnul dr.Popa Bogdan Vasile – manager Spitalul Municipal Husi:”Pai, la  

Vaslui ordonatorul principal de credite al Spitalului Judetean Vaslui este Consiliul 

Judetean Vaslui, si care a aprobat alocarea de fonduri pentru asa ceva. A 

achizitionat mijloace de transport , multumesc de mingea la fileu aruncata, bun, eu 

propun la scena deschisa, nu la capitolul “diverse” ci chiar la capitolul “probleme  

care chiar ar trebui rezolvate”, va rog frumos, haideti sa gasim impreuna o solutie, 

solutia de finantare, nu ca ma opun, imi doresc, eu personal sunt un medic navetist, 

ma confrunt cu situatia asta”. Da, va rog, domnule consilier! 

       Domnul consilier Bobârnat Radu:”Dupa cum stiti, miercurea viitoare s-a 

convocat o sedinta a Consiliului de Administratie … 

      Domnul dr.Popa Bogdan Vasile – manager Spitalul Municipal Husi:”Nu fac 

parte din Consiliul de Administratie, sunt invitat cu caracter de permanenta.” 

       Domnul consilier Bobârnat Radu:”Sunteti invitat, asa este, eu am primit o 

invitatie de la….” 

        Domnul dr.Popa Bogdan Vasile – manager Spitalul Municipal Husi:”Eu nu 

am primit nici o invitatie”. 

       Domnul consilier Bobârnat Radu:”Eu am primit o invitatie de la 

presedintele(a) Consiliului de Administratie . Aveti ceva impotriva sa participati ?” 
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        Domnul  consilier Matei Ionel : “Nu am primit nici o invitatie.” 

       Domnul Boeru Sergiu – consilier personal al primarului municipiului Husi : 

“Nu stim de asa ceva.” 

       Domnul consilier Focia Alexandru : “Nici eu nu am cunostinta de asa ceva.” 

       Doamna consilier Toma Catalina Tania: “Noi nu stim de nici o sedinta” . 

       Domnul consilier Bobârnat Radu:”Nu, nu, dar nu asta e ideea, idea este 

urmatoarea, aveti ceva impotriva sa participati?” 

       Domnul dr.Popa Bogdan Vasile – manager Spitalul Municipal Husi:”Eu 

personal? Dar nu am vazut convocatorul!” 

       Domnul consilier Bobârnat Radu:”Da, dvs! O sa-l primiti, dar ca idee?!” 

       Domnul dr.Popa Bogdan Vasile – manager Spitalul Municipal Husi:”Ca idee, 

domnule consilier, haideti sa fim seriosi, dar nici nu trebuie sa fim avocati, medic 

sau sa ai studii inalte, haideti sa discutam la obiect! Niciodata nu am considerat ca 

acesta este capitolul “Diverse”. Spuneti-mi concret, ce vreti?” 

        Domnul consilier Bobârnat Radu:”Vreau sa vad si eu executia bugetara. Am 

inteles ca este pe ordinea de zi.” 

        Domnul dr.Popa Bogdan Vasile – manager Spitalul Municipal Husi: 

”D-voastra? Ordinea de zi a cui?” 

        Domnul consilier Bobârnat Radu:” A Consiliului de Adminsitratie”. 

        Domnul dr.Popa Bogdan Vasile – manager Spitalul Municipal Husi:” Habar 

nu am, va spun!” 

        Domnul consilier Bobârnat Radu:”A fost o convocare perntru luni, acuma.” 

        Domnul dr.Popa Bogdan Vasile – manager Spitalul Municipal Husi:”Nu am 

primit nimic, nu am cunostinta de acest lucru”. 

        Domnul consilier Bobârnat Radu:”Nu mintiti, domnule Popa!” 

        Domnul dr.Popa Bogdan Vasile – manager Spitalul Municipal Husi:”Am o 

rugaminte, fiti rezervat si corijati-va comportamentul si exprimarea in ceea ce ma 

priveste!?” 

       Domnul consilier Bobârnat Radu:” A fost o convocare pentru luni, si toata 

lumea s-a dat fie  bolnava, fie ca are treaba, s.a.m.d.” 

        Domnul dr.Popa Bogdan Vasile – manager Spitalul Municipal Husi:”Domnule 

draga, eu nu fac parte din Consiliul de Administratie!” 

       Domnul consilier Bobârnat Radu:”Sunteti invitat permanent acolo”. 

       Domnul dr.Popa Bogdan Vasile – manager Spitalul Municipal Husi:”Bun, si 

daca m-am imbolnavit, care este problema, dar eu nu am fost invitat , nu am fost 

convocat.” 

       Domnul consilier Bobârnat Radu:” O sa fiti convocat, nu asta este problema, 

dar  aveti ceva impotriva ca eu sa particip la sedinta Consiliului de Adminsitratie?” 

        Domnul dr.Popa Bogdan Vasile – manager Spitalul Municipal 

Husi:”Domnule, e usor a scrie versuri cand nimic nu ai a spune, insirand cuvinte 

goale ce din coada o sa sune. Spuneti-mi concret, ce vreti? Vreti o opinie personala, 

ce doriti? Opiniile persoane le am inafara cadrului sedintei ”. 
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        Domnul consilier Bobârnat Radu:”Au existat presiuni la presedinta Consiliului 

de Administratie, ca eu sa nu fiu invitat”. 

         Domnul dr.Popa Bogdan Vasile – manager Spitalul Municipal 

Husi:”Presiuni? Astea sunt speculatii, mi se pare ca va degradati, este sub 

demnitatea dvs. de profesionist sa ridicati asemenea problema!” 

          Domnul consilier Bobârnat Radu:”Serios?” 

          Domnul Boeru Sergiu – consilier personal al primarului municipiului Husi : 

“Domnule Bobârnat, ce nu putem lamuri aici si trebuie sa fiti prezent acolo, 

explicate-ne!?” 

        Domnul consilier Bobârnat Radu:”Eu sunt invitat acolo”. 

        Domnul Boeru Sergiu – consilier personal al primarului municipiului 

Husi:Acum sincer va spun, puneti-va in locul meu…”  

        Domnul consilier Bobârnat Radu:”Dvs. v-ati opus cel mai tare, dar si domnul 

Popa a zis ca daca eu vin , dumnealui….” 

         Domnul dr.Popa Bogdan Vasile – manager Spitalul Municipal Husi:”Ce 

inseamna am facut presiuni, mi se pare o abordare subiectiva asta! Domnule, ce 

inseamna presiune, ce inseamna presiune?” 

         Domnul consilier Bobârnat Radu:” Aveti ceva de ascuns?” 

           Preşedintele de şedinţă, domnul  consilier Popa Cristinel : “Sedinta 

Consiliului de Administratie nu este publica!” 

         Domnul consilier Bobârnat Radu:” Dar eu sunt din public, domnule 

presedinte?!” 

        Domnul dr.Popa Bogdan Vasile – manager Spitalul Municipal Husi:”Dar de 

unde sunteti?” 

        Preşedintele de şedinţă, domnul  consilier Popa Cristinel:”Dar de unde 

sunteti?” 

        Domnul consilier Bobârnat Radu:” Fac parte din Consiliul Local.” 

        Domnul dr.Popa Bogdan Vasile – manager Spitalul Municipal Husi:”Consiliul 

Local si-a desemnat membrii in CA prin vot”. 

        Preşedintele de şedinţă, domnul  consilier Popa Cristinel:”Exact, si-a desemnat 

membrii prin vot”. 

        Domnul consilier Bobârnat Radu:” Eu am fost invitat, nu fac parte din 

Consiliul de Administratie”. 

        Domnul Boeru Sergiu – consilier personal al primarului municipiului Husi: 

“Aveti dvs. vreo functie speciala?” 

        Domnul consilier Bobârnat Radu:” Ati vazut, au si inceput sa ma ia la rost, de 

ce am primit eu invitatie?!” 

        Domnul dr.Popa Bogdan Vasile – manager Spitalul Municipal Husi:” Alte 

intrebari care tin de activitatea Spitalului ?” 

         Domnul Boeru Sergiu – consilier personal al primarului municipiului Husi: 

“Domnule director, vreau si eu sa adresez cateva intrebari, daca se poate? In primul 

rand ma simt pus intr-o situatie foarte dificila prin simplu fapt ca, domnul Bobârnat 

stie de convocari de care noi ceilalti nu stim.”  



Page | 94  

 

         Domnul consilier Bobârnat Radu:”Asta este problema dvs., ca de unde stiu de 

convocare ?” 

        Domnul Boeru Sergiu – consilier personal al primarului municipiului Husi: 

Aveti o relatie  mai apropiata, mai intima, mai nepotrivita, cu cel care convoaca, 

sau care este problema, ca nu inteleg?!” 

        Domnul consilier Bobârnat Radu:” Faceti afirmatii…” 

        Domnul Boeru Sergiu – consilier personal al primarului municipiului Husi: 

Pai cum, v-a convocat pe dvs. si dvs. ne anuntati ca o sa fim  si noi convocati, cum 

de stiti dvs. care sunteti dinafara CA, si noi nu stim ?” 

        Domnul consilier Bobârnat Radu:”Asta este problema? Problema este daca eu 

pot sa vin sau nu ca invitat!” 

        Domnul Boeru Sergiu – consilier personal al primarului municipiului Husi: 

“De unde stiti dvs. de convocare, ma lasati domnule Matei,  si de ce sunteti dvs. 

invitat? Ce va califica, si nu-i califica si pe ceilalti 18 consilieri sa fie invitati?!” 

         Domnul consilier Bobârnat Radu:” Domnule Boeru, eu sunt invitat…” 

         Domnul Boeru Sergiu – consilier personal al primarului municipiului Husi: 

“Invitatie directa?” 

         Domnul consilier Bobârnat Radu:”Da.” 

         Domnul Boeru Sergiu – consilier personal al primarului municipiului Husi: 

”Eu invit pe toti consilierii locali, sa fie acolo.Ce lamurim in plus fata de ce putem 

lamuri aici?!” 

         Domnul consilier Bobârnat Radu:” Dvs, domnule Boeru, nu aveti cum sa 

invitati pentru ca sunteti doar reprezentantul primarului in CA, si nu stiu daca 

sunteti om calificat conform legii”. 

        Domnul Boeru Sergiu – consilier personal al primarului municipiului Husi: 

“Pe dvs. cine v-a invitat? Va aduc si acum documente daca vreti, am experienta 

mai mare de 5 ani. Vi le prezint, eu vi le prezint.” 

         Domnul consilier Bobârnat Radu:”Este ok atunci, eu am cerut sa mi se dea 

niste documente.Eu am fost invitat de catre presedinta CA , care are dreptul sa faca 

invitatii …. 

         Domnul Boeru Sergiu – consilier personal al primarului municipiului Husi: 

“Fara sa anunte Consiliul de Adminsitratie?” 

       Domnul consilier Bobârnat Radu:…fara sa anunte Consiliul de 

Administratie… 

        Domnul Boeru Sergiu – consilier personal al primarului municipiului Husi: 

” Pe considerente personale?” 

       Domnul consilier Bobârnat Radu:….pe considerente de specialitate. Poate dvs. 

nu stiti ca sunt avocat?! M-a chemat in calitate de avocat!” 

      Domnul consilier Matei Ionel : “Specialitatea financiara?” 

      Domnul Boeru Sergiu – consilier personal al primarului municipiului Husi:  

“Nu vad unde este calitatea dvs?!” 

        Domnul consilier Bobârnat Radu:“Nu aveti calitatea necesara pentru Consiliul 

de Administratie.” 
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        Domnul Boeru Sergiu – consilier personal al primarului municipiului Husi: 

” Domnule Bobârnat, numai o secunda, eu nu am terminat! Am stat 2 ore si v-am 

ascultat, cum v-ati impuns, cum ati lamurit,domnule Bobârnat, nu am terminat!” 

        Domnul consilier Bobârnat Radu:“ Nu tipati, domnule Boeru!” 

         Domnul Boeru Sergiu – consilier personal al primarului municipiului Husi: 

” Daca nu ma ascultati deloc!” 

        Domnul consilier Bobârnat Radu:“Dvs. v-ati opus cel  mai tare, nu inteleg de 

ce?”   

         Domnul Boeru Sergiu – consilier personal al primarului municipiului 

Husi:”Eu m-am ocupat de o problema importanta atunci si am spus doamnei ca nu 

pot fi prezent. Ce inseamna ca m-am opus, ce inseamna, daca nu pot fi prezent?” 

         Domnul consilier Bobârnat Radu:“ Ati luat-o la rost pe doamna presedinta a 

CA ca de ce m-a convocat pe mine.” 

         Domnul Boeru Sergiu – consilier personal al primarului municipiului 

Husi:”Siti cum m-a convocat doamna pe mine? Doamnelor si domnilor, vi se pare 

normal ca o convocare la CA al Spitalului sa fie reprezentata de o poza a unei 

hartii?! Sa imi dea un mesaj!  Eu am mesaj la o poza  unde scrie sunteti convocat in 

data de…., si asta inseamna ca eu ma opun? Explicati-mi daca tot imi spuneti, 

domnul Bobârnat  este convocat….” 

        Domnul consilier Bobârnat Radu:“Eu va spun pentru ca stiu ce discutii ati 

avut cu dansa.” 

         Domnul consilier Țocu Cătălin: “ Radu, imi cer scuze!” 

        Domnul Boeru Sergiu – consilier personal al primarului municipiului 

Husi:”Au fost discutii printr-un singur mesaj trimis de mine si un raspuns transmis 

de ea”. 

         Domnul consilier Bobârnat Radu:“Ce ati vrut sa spuneti, domnule Țocu?” 

         Domnul consilier Țocu Cătălin: “Eu, personal, in urma cu vreo 10 ani, am 

facut aceeasi greseala, de a ceda, am facut o greseala pe care vrei si tu sa o faci, am 

cazut intr-o capcana….”  

        Domnul consilier Bobârnat Radu:“Ia sa vedem?!” 

        Domnul consilier Țocu Cătălin: “…ca atunci cand eram presedintele CA al 

Spitalului Municipal Husi, la sugestia prietenului meu de atunci, presedintele 

partidului tau , domnul dr.Tataru, am insistat, am insistat…. 

         Domnul consilier Bobârnat Radu: “Hai las-o asa!” 

         Domnul consilier Țocu Cătălin:… dar trebuie sa ma asculti pana la capat, am 

insistat, ca domnul doctor….. 

         Domnul Boeru Sergiu – consilier personal al primarului municipiului 

Husi:”Si cum ramane cu prezenta dvs.la sedinta CA al Spitalului ?” 

         Domnul consilier Bobârnat Radu: “Daca vorbesti cu mine asa, nu am ce sa 

discut cu dvs, ma ridic si plec!” 

          Domnul consilier Țocu Cătălin: “Dar nu vorbesc in nici un fel, vreau sa te 

descurajez, sa nu faci aceeasi eroare pe care am facut-o si eu.” 
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          Domnul consilier Bobârnat Radu: “Ne intalnim la sedinta Consiliului de 

Administratie, da? La revedere!” 

         Domnul consilier Țocu Cătălin: “Cand nu iti convine, la revedere!”. 

         Domnul Boeru Sergiu – consilier personal al primarului municipiului 

Husi:”Am lamurit problema Spitalului. Asa s-a lamurit problema Spitalului !”. 

        Domnul consilier Focia Alexandru: “Dar problema trebuie lamurita, cineva 

din cadrul CA face niste convocari cuiva dinafara CA, iar noi cei din cadrul CA nu 

stim nimic.” 

        Domnul consilier Matei Ionel: “Membrii CA nu stiu de convocare, iar 

persoane din afara sunt invitati, nu trebuie sa ne anunte pe noi  cei din CA? Sa 

vedem daca putem participa sau nu.  Deja, eu, miercuri sunt convocat la DSV, daca 

sedinta CA este miercuri, cum ne-a spus domnul consilier, eu sunt convocat la DSV  

Birlad, am programare.” 

        Domnul Boeru Sergiu – consilier personal al primarului municipiului 

Husi:”Cati reprezentati mai sunt aici? Inca trei si eu, da? Ati primit convocare vreo 

unul? 

       Doamna consilier Toma Catalina Tania: Nu, de asta nici nu stiam ce spune, de 

ziua de miercuri. 

        Domnul consilier Matei Ionel: “ Nu m-a anuntat nimeni ca trebuie sa fiu la CA 

la Spital in ziua de miercuri.” 

        Preşedintele de şedinţă, domnul  consilier Popa Cristinel : Nu-i corect! 

        Preşedintele de şedinţă, domnul  consilier Popa Cristinel : Daca nu mai 

sunt alte subiecte de discutat, declar închise lucrările ședinței ordinare a 

Consiliului Local  al  Municipiului Huşi  din data de  25 ianuarie 2024. 
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